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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-VUIT DE JULIOL DE DOS MIL CINC

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia trenta de juny de dos mil cinc, a les 18 hores es
reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la presidència de la
Il·lma. Sra. Alcaldessa, Gloria Calero Albal, els/les següents regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra. M. Carmen Gómez Bernuz
Sra. M. Dolores Contreras Matalí
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sr. Miguel Á. Cortés Flor
NO HI ASSISTEIX:
Sr. Manuel Gallart de la Torre

Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr.
Pedro Saiz Salvador, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en
primera convocatòria.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA

De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 30 de juny
d’enguany, segons la relació següent:

RESOLUCIONS D’ALCALDIA
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Mes juny 2005
27/06/05 Exp. 06/05-S. Remissió expedient sancionador a Jutjat d’Agropecuària

Cobar, SL.
27/06/05 Ordenar el pagament dels curadors camps de futbol municipals, entrenador

equip femení de futbol i coordinador campionats locals.
27/06/05 Recurs núm. 02/617/2005. Remetre una còpia completa autoritzada de

l’expedient al Tribunal Superior Justícia de la Comunitat Valenciana, Sala
Contenciosa Administratiu.

28/06/05 Nòmina mes de juny 2005
28/06/05 Reconeixement de triennis.
28/06/05 Exp. 217/05. Contenciós Administratiu.
28/06/05 Requerir a treballadors reintegraments en concepte d’havers percebuts i no

meritats corresponent a la mensualitat de juny.
28/06/05 Desestimar la PER a N. García Martínez per no adequar-se a l’ajuda

sol·licitada a fi de la convocatòria.
28/06/05 Concedir una ajuda econòmica en concepte d’emergència social a A.

Hernández Jiménez per un import de 1800 €.
28/06/05 Padró rebuts menjador Juny 2005
28/06/05 Exp. 463/05-LO. Exigir aval per obres d’urbanització a J. Peris Monferrer.
28/06/05 Exp. 35/2005-UH. Inscripció en el Registre General d’Unions de Fet.
28/06/05 Exp. 36/2005-UH. Inscripció en el Registre General d’Unions de Fet.
28/06/05 Exp. 37/2005-UH. Inscripció en el Registre General d’Unions de Fet.
28/06/05 Exp. 38/2005-UH. Inscripció en el Registre General d’Unions de Fet.
28/06/05 Exp. 83/05. Autorització per a ocupació via pública i celebració d’actes

festius culturals a la Casa Cultural d’Andalucía de Sagunt-port.
29/06/05 Exp. 731/2005-GT. Anul·lar el rebut pendent a nom de E. Ortí Arrue.
29/06/05 Exp. 1354/2005-GT. Rectificar la liquidació i reconèixer a I. Tort García el

dret a la devolució de l’import ingressat per error.
29/06/05 Exp. 1352/2005-GT. Rectificar la liquidació i reconèixer M. J. Maza Sabino

el dret a la devolució de l’import ingressat per error.
29/06/05 Exp. 1347/2005-GT. Rectificar la liquidació i reconèixer a M. J. Jerez García

el dret a la devolució de l’import ingressat per error.
29/06/05 Exp. 1345/2005-GT. Rectificar la liquidació i reconèixer a G. Silvina

Valentinuzzi el dret a la devolució de l’import ingressat per error.
29/06/05 Exp. 455/2005-GT. Devolució de rebut menjador escolar del mes de

desembre 2004.
29/06/05 Exp. 380/2005-GT. Anul·lar rebut de menjadors escolars.
29/06/05 Exp. 293/05. Cessió de nínxol temporal 5 anys.
29/06/05 Exp. 272/05, 277/05, 281/05, 282/05, 283/05. Cessió de nínxols.
29/06/05 Exp. 206/05, 260/05, 276/05. Cessió de nínxol per temporalitat 5 anys.
29/06/05 Exp. 214/05, 231/05, 255/05. Cessió de nínxols.
29/06/05 Exp. 274/05, 278/05, 286/05. Inhumació en nínxol ocupat.
29/06/05 Exp. 259/05, 261/05, 263/05. Cessió de nínxols.
29/06/05 Exp. 176/05, 197/05, 264/05, 275/05. Inhumació en nínxol ocupat.
29/06/05 Exp. 204/05, 205/05, 235/05, 267/05, 288/05. Cessió de nínxols.
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29/06/05 Exp. 158/05, 209/05, 215/05, 241/05. Inhumacions nínxols ocupats.
29/06/05 Exp. 266/05, 268/05, 284/05. Inhumacions nínxols ocupats.
29/06/05 Exp. 295/05. Introducció cendres nínxol ocupat.
29/06/05 Exp. LSC-I 034/05. Expedient sancionador LSC a F. Caparrós Picó.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 036/05 a F. Jiménez Hoces.
29/06/05 Expedient sancionador  LSC-I 037/05 a J. Amaya Martín.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 038/05 a J. L. García Julia.
29/06/05 Estimar que l’acció denunciada que figura en la relació núm. 30 de data

24/06/05 que comença per l’exp. núm. 20050000000011 i acaba per l’Exp.
núm. 200500000003536.

29/06/05 Exp. 79/05. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 0/05 a S. Ortiz Avalos.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 007/05 a A. Millan García.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 011/05 a A. Navarro Bernal.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 015/05 a L. Olias Barberá.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 016/05 Carlos Yuste del Racón.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 017/05 a R. Ruiz Muñoz.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 019/05 a F. Dus Cebrian.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 024/05 a J. A. Costa García.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 026/05 a R. García Ortola.
29/06/05 Expedient sancionador  LSC-I 027/05 a M. Minaya Badal.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 029/05 a H. Bru Llorens.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 030/05 a A. Gradoli Mas.
29/06/05 Expedient sancionador LSC-I 031/05 a F. Correcher Martínez.
29/06/05 Exp. 379/2005-GT. Anul·lar rebut de menjadors escolars.

Mes juliol 2005
01/07/05 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200500001221 que inclou en total de 142 operacions, per un import total de
89.721,29 €.

01/07/05 Exp. 44/04-M. Tràmit d’audiència previ a l’extinció d’autoritzacions de
venda no sedentària.

01/07/05 Exp.  LSC-I 032/05. Iniciació expedient sancionador a J. L. Segovia Sánchez.
01/07/05 Exp. LSC-I 033/05. Iniciació expedient sancionador a J. L. Segovia Sánchez.
01/07/05 Exp. LSC-I 035/05. Iniciació expedient sancionador a A. M. López Martín.
01/07/05 Remetre una còpia completa autoritzada de l’expedient al Tribunal Superior

de Justícia de la Comunitat Valenciana, sala contenciosa
administrativa, recurs ordinari 191/2005.

01/07/05 Exp. 61/2005-RC i altres acumulats. Estimar la petició dels interessats.
01/07/05 Delegació de bodes en regidors d’aquesta corporació.
01/07/05 Exp. 10/04-V. Inscripció en Registre Municipal Associacions "Associació

Cultural Banda de Cornetes i Tambors Morvedre".
01/07/05 Exp. 21/05. Reclamació de Triennis.
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01/07/05 Abonar als membres del tribunal d’una borsa de coordinadors amb destinació
a "l’Escola d’Estiu a La Mar 2005" les dietes per la seua assistència.

01/07/05 Abonar als membres del tribunal de borsa de treball de socorristes les dietes
per assistència.

01/07/05 Exp. 7/03. Llicència Municipal de gossos perillosos.
01/07/05 Exp. 412/02. Llicència Municipal gossos perillosos.
01/07/05 Exp. 66/02. Llicència Municipal gossos perillosos.
01/07/05 Exp. 44/04-M. Renovació autoritzacions mercats extraordinaris fixos.
04/07/05 Exp. 44/04-M. Ajornament de termini de cancel·lació de deutes en la

Renovació de les autoritzacions per a l’exercici de la venda no sedentària.
04/07/05 Exp. 6/05-M. Autorització parades de venda no sedentària al Passeig

Marítim.
04/07/05 Ordenar el pagament al Consell Local Agrari, corresponents al III Trimestre i

diferències I, II trimestre 2005 a càrrec del crèdit disponible de la partida
7110/410.

04/07/05 Exp. 128/05. Denegar reconeixement de serveis prestats a A. P. M.
04/07/05 Provisió de fons a J. A. Ferández Vidal.
04/07/05 Ordenar el pagament a Becaris del Gabinet de Premsa.
04/07/05 Exp. 120/05. Nomenament de G. P. Pérez Estruch com auxiliar administratiu

interí.
04/07/05 Exp. 124/05-GP-CAA. Nomenament de I. Pesudo Gil com auxiliar

administratiu contractat.
04/07/05 Exp. 82/05. Autorització utilització i ocupació de la via pública per a la

celebració de festejos tradicionals Bous al Carrer a l’Associació Cultural de
Festes Barri Sant Ramon Nonat.

04/07/05 Exp. LSC-S 011/04. Expedient sancionador LSC a B. Teodosia Hernández.
04/07/05 Exp. LSC-S 030/04. Expedient sancionador LSC a A. Jiménez Martos
04/07/05 Exp. LSC-S 012/04. Expedient sancionador LSC a M. A. Sánchez García.
07/07/05 Rectificar l’acord de la Junta de Govern Local de data 27/04/2005.
07/07/05 Exp. Convocar sessió extraordinària del Ple de la Corporació Municipal a les

9 H. Dilluns que ve dia 11 de juliol del 2005.
07/07/05 Pagament arbitratges campionats locals.
07/07/05 Exp. 133/05-GP-CAA. Denegar sol·licitud situació administrativa.
07/07/05 Exp.. 12/05-M. Autorització parades mercat extraordinari festes Sagunt-

ciutat.
08/07/05 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200500001221 que inclou 153 operacions per un total de 66.420’28 €.
08/07/05 Exp. 119/05.GP-CAA. Nomenament treballadora social contractada.
08/07/05 Exp. 62/2005-RC. Desestimar la pretensió de l’interessat i no considerar

prescrita el deute dels rebuts de Taxa d’Aigua, Fem i Clavegueram.
08/07/05 Exp. 254/05, 324/05. Inhumació en nínxol ocupat.
08/07/05 Exp. 256/05, 257/05, 320/05, 329/05. Cessió de nínxols.
08/07/05 Exp. 39/2005. Inscripció de la unió 39/2005 en el Registre Municipal

d’Unions de Fet.
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08/07/05 Exp. 40/2005. Inscripció de la unió 40/2005 en el Registre Municipal
d’Unions de Fet.

08/07/05 Delegació de bodes a J. Estal Lizondo del dia 9 de juliol del 2005.
08/07/05 Exp. 10/04-ADL. Ordre de pagament a justificar tanca programes formatius.
13/07/05 Exp. 141/05-GP-CAA. Contractació laboral eventual subaltern.
15/07/05 Nomenament Interventor Accidental amb efectes d’avui a Sr. JREP.
15/07/05 Exp. 317/05. Renovació nínxol temporal 5 anys.
15/07/05 Exp. 316/05. Renovació nínxol temporal 5 anys.
15/07/05 Protecció Civil. Expedir ordre de pagament per despeses de dietes i de

despeses de locomoció.
15/07/05 Inscripció de la unió 42/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
15/07/05 Exp. 135/05-GP-CAA. Reconeixement grau personal.
15/07/05 Modificar la Resolució de l’Alcaldia núm. 2735 de data 10 de desembre del

2004 i en conseqüència procedir a l’abonament de 128,50 € en concepte de
dietes a J. J. E. M.

15/07/05 Ordenar el pagament de les despeses recollits en la relació núm.
200500001271 que inclou 173 operacions per un total de 96.913’33 €.

19/07/05 Exp. 139/05-GP-CAA. Contractació 2 socorristes per obra i servei
determinat.

20/07/05 Sol·licitar el Consell de la Generalitat Valenciana la declaració del barri de
Racó de l’Horta com a Barri d’Acció Preferent.

20/07/05 Suspendre cautelarment la PER, fins que vinga resolució de Conselleria en
aquest sentit a E. D. E. Des de l’1/07/05 amb motiu de la seua inserció laboral

20/07/05 Ordenar el pagament per un import de 9.400 € a favor dels monitors/es becats
del Campus-Delfin 2005.

21/07/05 Exp. 121/205. Reconeixement serveis prestats Policia Local.
21/07/05 Exp. 5/04-ADL. Reintegrament fons no utilitzats P.I.E. Reincorporació de

dones al mercat laboral.
21/07/05 Exp. 35/05-M. Sol·licitud llicència d’obertura del Mercat Municipal nucli de

Sagunt Port i realització del mercat de venda no sedentària el 30 de juliol del
2005, festiu local.

21/07/05 Inscripció de la unió de 43/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
21/07/05 Exp. 148/05. Reintegrament Tresoreria Seguretat Social.
21/07/05 Procedir a regularitzar les incidències.
21/07/05 Ordenar el pagament a favor de les beques de col·laboració de l’Escola

d’Estiu, 2005.
21/07/05 Nomenar els membres del Consell Municipal d’Accessibilitat de Sagunt.
22/07/05 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200500001348 que inclou un total de 138 operacions, per un import total de
42.417’07 €.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’URBANISME

Mes juny 2005
28/06/05 Exp. 322/05-LO. Llicència d’obres per a la col·locació de porta d’accés al

garatge comunitari de l’av. Corona d’Aragó.
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28/06/05 Exp.386/05-LO. Xapar bany, canviar finestra i la porta de la cuina de
l’habitatge al c/ Mare de Déu del Llosar, 26-5è-27ª.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’ACTIVITATS I RÈGIM INTERIOR

Mes juny 2005
27/06/05 Exp. 28/2003-IN. Desistiment tàcit per tancament.
27/06/05 Exp.. 55/2004-IN. Concessió llicència a F. J. Requena García per a l’activitat

d’Agència Immobiliària.
27/06/05 Exp. 62/2002-IN. Desistiment exprés.
27/06/05 Rectificar la resolució de l’Alcaldia  de data 8/04/05, desestimant la concessió

d’un altre avançament reintegrable a J. García Romero.
29/06/05 Exp. 1/05-E. Llicència instal·lació recinte firal.
29/06/05 Exp. 32/2005. Esmena pagament indegut.
29/06/05 Exp. 30/2005-CG. Admetre a tràmit la instància presentada per Sr. Gimeno

Oriola sol·licitant llicència d’obertura per a l’activitat de Farmàcia.
29/06/05 Exp. 19/2005. Admetre a tràmit la instància presentada per I. Morales

Aguaes, per a l’activitat de cafeteria.
29/06/05 Exp. 12/2005-CE. Admetre a tràmit la instància presentada per Taverna la

Gerra, SL. Per a l’activitat  de Restaurant "Taverna la Gerra"
Mes juliol 2005
04/07/05 Exp. 3/1996-IN. Desistiment tàcit per tancament.
04/07/05 Exp. 63/1997-IN. Desistiment tàcit per tancament.
04/07/05 Exp. 17/2005-IN. Desestimació innòcua per qualificada.
04/07/05 Exp. 40/2003-. Desistiment tàcit per tancament.
05/07/05 Exp. 130/05-GP-CAA. Permís no retribuït a C. H. M.
05/07/05 Exp. 18/05-GP-CAA. Nomenament Educadora interina.

RESOLUCIONS DE LA REGIDORA DELEGADA D’HISENDA

Mes juny 2005
27/06/05 Exp. 1751/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar l’impost a nom del

nou propietari i canviar el titular cadastral per a l’exercici següent.
27/06/05 Exp. 521/2005. Anul·lar la liquidació de l’IBIR, aprovar l’impost a nom del

nou propietari i traslladar la present resolució al nou titular cadastral.
27/06/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 984/2005 per un total de 125’02 €.
27/06/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 983/2005 per un total de 675’04 €.
27/06/05 Exp. 2694/2004. Desestimar la reclamació presentada per S. Sánchez Aragón.
27/06/05 Exp. 1339/2004. Estimar la sol·licitud presentada per M. Sanz Zarzoso i en

conseqüència efectuar el canvi d’epígraf en la Taxa de fem.
27/06/05 Exp. 1783/2001. Reconèixer a F. M. García López el dret a la devolució de

l’import ingressat en excés per erro.
27/06/05 Exp. 4079/2001. Estimar la sol·licitud de l’interessada i reconèixer a R.

Adobes San Millan el dret a la devolució l’import ingressat en excés per
error.
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27/06/05 Exp. 3258/2002. Anul·lar rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem i aprovar
les liquidacions a nom del nou propietari.

27/06/05 Exp. 3277/2002. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’Aigua, clavegueram i Fem
per a l’immoble a l’av. Sants de la Pedra, 43-baix.

27/06/05 Exp. 2998/2001. Anul·lar rebut de liquidació de Taxa d’aigua, clavegueram i
fem.

27/06/05 Exp. 1097/2005-GT. Concedir bonificació de l’IBI per VPO.
27/06/05 Exp. 1808/2004. Anul·lar la liquidació i reconèixer a A. S. Rodrano Martín el

dret a la devolució de l’import ingressat per no ser el titular cadastral.
27/06/05 Exp. 1196/205. Anul·lar la liquidació de l’IBIR, aprovar la liquidació de

l’impost i traslladar la present resolució al nou titular cadastral.
27/06/05 Exp. 1189/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titular cadastral.
27/06/05 Exp. 1901/2004. Anul·lar rebut d’IBIU, aprovar nova liquidació i efectuar el

canvi de titularitat per al pròxim exercici d’IBIU.
27/06/05 Exp. 1074/205-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titular cadastral.
27/06/05 Exp. 1077/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBI, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titular cadastral.
27/06/05 Exp. 1084/2005-GT. Anul·lar rebut d’IBI, aprovar la liquidació en concepte

d’IBIU i efectuar el canvi de titularitat per al pròxim exercici d’IBIU.
27/06/05 Desestimar la reclamació presentada per M. M. Escrig Tamborero i mantenir

al cobrament el rebut núm. 20005992.
27/06/05 Exp. 2113/2002. Anul·lar els rebuts  de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem de

l’immoble al c/ València, 100.
27/06/05 Exp. 4069/2003. Anul·lar les liquidacions per a l’immoble a l’av. Europa, 30.
27/06/05 Exp. 1320/204. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM, aprovar la liquidació

prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró de l’Impost.
27/06/05 Exp. 1928/2001. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem

per a l’immoble al c/ Hernán Cortés, 1-baix.
27/06/05 Exp. 1796/201. Anul·lar rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem,

aprovar liquidacions pel concepte de la dita taxa i aprovar el canvi de subjecte
passiu.

27/06/05 Exp. 2977/2002. Aprovar el canvi del subjecte passiu de la Taxa d’Aigua,
Clavegueram i Fem.

27/06/05 Exp. 2978/2002. Anul·lar els rebuts de taxa d’aigua, clavegueram i fem i
aprovar el canvi del subjecte passiu de la taxa.

27/06/05 Exp. 2492/2002. Desestimar la reclamació presentada per M. C. García
Rodríguez.

27/06/05 Exp. 3289/2003. Anul·lar els rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem de
l’immoble siti a la pl. Vicente Aleixandre, 3-4-14 i aprovar la taxa a nom del
nou propietari.

28/06/05 Exp. 1314/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU i aprovar la liquidació
d’IBIU.

28/06/05 Exp. 1346/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1344/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de  l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.
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28/06/05 Exp. 1342/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i realitzar la
devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1321/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1341/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR  i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1320/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1317/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1308/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

28/06/05 Exp. 1290/2005-GT. Reconèixer el dret a la devolució, concedir la
bonificació del 50% per al 4t i 5è any.

28/06/05 Exp. 2985/2004. Efectuar canvi de titularitat en el padró d’IBIU, anul·lar les
liquidacions i emetre una nova de l’IBI aplicant bonificació del 50% per
VPO.

28/06/05 Exp. 1331/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou propietari, aprovar el canvi de titularitat cadastral.

28/06/05 Exp. 1727/2004. Anul·lar rebuts d’IBIU, i aprovar nova liquidació en
concepte d’IBIU.

28/06/05 Exp. 1772/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a nom
del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

28/06/05 Exp. 1322/2005-GT. Reconèixer a F. Ariño i R. Maties Vera, dret a la
devolució de l’import ingressat d’IBIR.

29/06/05 Exp. 1510/2004. Deixar sense efecte l’anul·lació del rebut núm. 20560704
29/06/05 Exp. 696/2005-GT. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i mecanitzar la baixa

en el padró.
29/06/05 Exp. 107/2005-GT. Desestimar la reclamació interposada per R. Marín

Marín,  i mecanitzar la baixa en el padró.
29/06/05 Exp. 1336/2005-GT. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i mecanitzar la

baixa en el padró.
29/06/05 Exp. 1335/2005-GT. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i mecanitzar la

baixa en el padró.
29/06/05 Exp. 2954/2004. Deixar sense efecte el punt segon de la resolució núm. 1255.
29/06/05 Exp. 2734/2004. Deixar sense efecte la resolució núm. 1934 de data 5/07/04.
29/06/05 Exp. 1150/2005-GT. Anul·lar rebut.
29/06/05 Exp. 1934/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i reconèixer a M. I.

Prado Fernández el dret a la devolució per transferència bancària.
29/06/05 Exp.. 1180/2005-GT. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota

de l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per
transferència bancària.

29/06/05 Exp. 1931/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària.

29/06/05 Exp. 1812/2004. Anul·lar rebut d’IVTM i procedir a mecanitzar la baixa en el
padró.

29/06/05 Exp. 446/2005-GT. Desestimar la petició formulada per Uniprex.
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29/06/05 Exp. 1263/2005-GT. Desestimar el recurs de reposició interposat per A. I.
Pérez d’Haro.

Mes juliol 2005
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 987/2005 per un total de 132’26 €.
04/07/05 Exp. 1382/2005-GT. Comunicar a A. Sanz Sanz la tramitació del present

procediment.
04/07/05 Exp. 1343/2005-GT. Anul·lar rebut d’IBIU, aprovar nova liquidació a nom

d’un altre titular i efectuar el canvi titularitat per al pròxim exercici d’IBIU.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 985/2005 per un total de 654’03 €.
04/07/05 Exp. 1358/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR de l’any

2004, reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària.

04/07/05 Exp. 1356/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,
reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.

04/07/05 Exp. 1362/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,
reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.

04/07/05 Exp. 1348/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,
reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.

04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 986/2005 per un total de 576’06 €.
04/07/05 Exp. 725/2005-GT. Estimar parcialment la petició formulada per R. Gaspar

Gil.
04/07/05 Exp. 2797/2004. Estimar la reclamació formulada per A. Cabañas Gómez i

procedir a l’anul·lació de la liquidació núm. 20700764.
04/07/05 Exp. 791/2005-GT. Desestimar l’anul·lació del rebut corresponent a l’exercici

2005 del vehicle matrícula V-3604-BJ.
04/07/05 Exp. 935/2003. Estimar en totes les seues parts la reclamació interposada per

J. Botia Pina.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 96/2005 per un total de 44.925 €.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 971/2005 per un total de 33.692 €.
04/07/05 Exp. 1824/2004. Anul·lar el rebut núm. 02816091.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 988/2005 per un total de 5626,55 €.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord 989/2005 per un total de 680,55 €.
04/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord n1 990/2005 per un total de 247’81 €.
04/07/05 Exp. 473/2005-GT. Revocar les resolucions d’inadmissió dictades en els

expedients.
04/07/05 Exp. 1218/205-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
04/07/05 Exp. 3093/2004. Anul·lar la liquidació de l’IBIR, aprovar la liquidació a nom

del nou propietari i traslladar la present resolució al nou titular cadastral.
04/07/05 Exp. 1216/2005-GT. Anul·lar la liquidació l’IBIU, aprovar liquidació a nom

del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
04/07/05 Exp. 1199/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
04/07/05 Exp. 1420/205-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a

nom del nou propietari i efectuar  el canvi de titularitat cadastral.
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04/07/05 Exp. 1047/2005-GT. Efectuar el canvi de titularitat cadastral per al pròxim
exercici IBIU.

04/07/05 Exp. 1373/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

04/07/05 Exp. 1192/2005. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a nom
del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

04/07/05 Exp. 1187/2005-GT.Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.

05/07/05 Exp. 1367/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou propietari i aprovar el canvi de titular cadastral.

05/07/05 Exp. 2324/2004. Reconèixer a J. M. Giménez Esparza el dret a la devolució
per transferència bancària de rebut d’Aigua.

05/07/05 Exp. 3270/2003. Anul·lar els rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem,
aprovar les liquidacions a nom del nou propietari i aprovar el canvi del
subjecte passiu.

05/07/05 Exp. 266/2005-GT. Anul·lar la liquidació i reconèixer a M. Civera Satorres el
dret a la devolució per transferència bancària de l’import ingressat per error.

05/07/05 Exp. 439/2005-GT. Desestimar recurs de reposició formulat pel recurrent.
05/07/05 Exp. 17/2003. Anul·lar els rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem,

aprovar les liquidacions.
05/07/05 Exp. 4069/2003. Mecanitzar la inclusió en el padró de la Taxa de Fem perquè

produïsca efecte i aprovar les liquidacions.
05/07/05 Exp. 1376/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar liquidació

d’IBIU i aprovar el canvi de titular cadastral.
05/07/05 Exp. 1368/2005-GT. Mantenir en recaptació executiva rebuts d’IBIU, anul·lar

liquidació, aprovar liquidació d’IBIU i aprovar el canvi de titular cadastral.
05/07/05 Exp. 1377/2005-GT. Anul·lar liquidació d’IBIU, aprovar liquidació a nom del

nou propietari i aprovar el canvi de titular cadastral.
05/07/05 Exp. 1375/2005-GT. Anul·lar rebut d’IBIU i aprovar nova liquidació.
05/07/05 Exp. 1839/2004. Reconèixer a A. M. Ordóñez Taerner el dret a la devolució

per transferència bancària de l’import ingressat  per no ser el titular cadastral
a la data de la meritació.

05/07/05 Exp. 1381/2005-GT. Anul·lar rebut d’IBIU i aprovar la nova liquidació en
concepte d’IBIU.

05/07/05 Exp. 409/2004. Mantenir en Recaptació executiva liquidació d’IBIU, anul·lar
la liquidació i aprovar-la a nom del nou propietari.

05/07/05 Exp. Exp. 1370/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i
procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

05/07/05 Exp. 1371/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

05/07/05 Exp. 1372/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

05/07/05 Exp. 1374/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

05/07/05 Exp. 1379/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR i procedir a
realitzar la devolució per transferència bancària.

05/07/05 Exp. 2843/2003. Tornar a R. P. H. 296’71 € corresponent al rebut de IAE
2002.
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05/07/05 Exp. 313/2003. Anul·lar la liquidació del 4t trimestre del IAE 2001 que figura
a nom de Buro-Valen, SL.

05/07/05 Exp. 2019/2004. Desestimar la petició d’anul·lació de la liquidació del 2n
trimestre del IAE 2003 formulada per A. Balaguer Camarasa.

05/07/05 Exp. 2856/2004. Desestimar la petició formulada per E. L. V. i en
conseqüència, confirmar el rebut del IAE 1998.

05/07/05 Exp. 3197/2004. Desestimar la petició d’anul·lació de la liquidació de la
matrícula complementària del IAE 2003.

05/07/05 Exp. 2695/2003. Anul·lar el rebut del IAE, aprovar liquidació a nom de A. J.
N.

05/07/05 Exp. 2839/2004. Modificar i unificar en la base de dades de tercers d’aquest
Ajuntament el contribuent que es detalla a continuació.

05/07/05 Exp. 408/2005-GT. Estimar la sol·licitud formulada per M. P. E. R.
05/07/05 Exp. 116/2005-GT. Desestimar la petició formulada per S. M. S.
05/07/05 Exp. 508/2005-GT. Anul·lar la liquidació del IAE que figura a nom de A. P. I

C., SL.
05/07/05 Exp. 554/2005-GT. Desestimar la petició formulada per F. M. A i en

conseqüència confirmar els rebuts del IAE.
05/07/05 Exp. 577/2005-GT. Desestimar la sol·licitud formulada per M. G. M de

prorratejar per trimestres naturals l’import del rebut del IAE 2002.
05/07/05 Exp. 3196/2001. Declarar desistit de la seua sol·licitud a Assessors en

Telecomunicacions S-21, SL.
05/07/05 Exp. 169/2002. Estimar la sol·licitud formulada per F. J. S.
06/07/05 Exp. 3171/2004. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem

per a l’immoble al c/ Alpont, 4-4t-17ª, aprovar les liquidacions en concepte
de Taxa d’Aigua.

06/07/05 Exp. 3222/2002. Anul·lar liquidació de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem i
aprovar nova liquidació.

06/07/05 Exp. 3165/2002. Reconèixer a M. Sánchez Sánchez el dret a la devolució de
l’import ingressat en excés per erro en rebut de Taxa d’Aigua i realitzar la
devolució per transferència.

06/07/05 Exp. 2046/2002. Anul·lar rebut en concepte de taxa d’Aigua, Clavegueram i
Fem i aprovar nova liquidació.

06/07/05 Exp. 3163/2002. Anul·lar liquidació de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem i
aprovar nova liquidació en concepte de la dita taxa.

06/07/05 Exp. 3115/2002. Anul·lar la liquidació en concepte de Taxa d’Aigua, Fem i
Clavegueram, aprovar nova liquidació en concepte de la dita taxa.

06/07/05 Exp. 2791/2002. Anul·lar rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem, i
aprovar liquidacions en concepte la dita taxa i aprovar el canvi de subjecte
passiu.

06/07/05 Exp. 3176/2002. Anul·lar els rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem,
rectificar rebut corresponent al 3r trimestre 2002, aprovar liquidacions a nom
del nou propietari.

06/07/05 Exp. 1929/2002. Estimar la sol·licitud i reconèixer a M. H. T. El dret a la
devolució per transferència bancària.

06/07/05 Exp. 126/2002. Anul·lar rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem,
aprovar les liquidacions en concepte de la dita taxa i aprovar el canvi de
subjecte passiu.
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06/07/05 Exp. 2100/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària.

06/07/05 Exp. 2096/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 2095/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i realitzar la devolució per transferència bancària.

06/07/05 Exp. 2093/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat per tractar-se d’una
Baixa Temporal Voluntària i procedir a mecanitzar la baixa en el padró de
vehicles.

06/07/05 Exp. 2079/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

06/07/05 Exp. 2065/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

06/07/05 Exp. 2057/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària.

06/07/05 Exp. 2056/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat per tractar-se d’una
baixa temporal voluntària i mecanitzar la baixa en el Padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 2049/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM , realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el padró corresponent.

06/07/05 Exp. 2046/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària i mecanitzar la baixa.

06/07/05 Exp. 2040/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró.

06/07/05 Exp. 2037/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer el dret a la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

06/07/05 Exp. 2031/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el Padró.

06/07/05 Exp. 2000/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

06/07/05 Exp. 1998/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

06/07/05 Exp. 1997/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària  i mecanitzar la
baixa en el padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 1983/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el Padró de l’IVTM.
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06/07/05 Exp. 1996/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el Padró corresponent.

06/07/05 Exp. 1975/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el Padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 1965/2004.  Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el Padró corresponent.

06/07/05 Exp. 1963/2004. Anul·lar els rebuts de l’IVTM, aprovar la liquidació de
l’Impost prorratejant la quota i mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 1961/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 1959/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró de l’IVTM.

06/07/05 Exp. 1957/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, reconèixer en conseqüència del dret a la devolució per transferència
bancària i mecanitzar la baixa en

06/07/05 Exp. 1954/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el Padró corresponent.

06/07/05 Exp. 889/2005-GT. Efectuar la baixa al gual temporal 11 i mecanitzar el gual
permanent 2246 al c/ Taronger, 14.

06/07/05 Exp. 3618/2003. Estimar parcialment la petició formulada per J. L. F. M., i
realitzar la devolució per transferència bancària.

06/07/05 Exp. 3618/2003. Aprovar la liquidació provisional de la Taxa d’Obertura
d’Establiments, i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per
transferència bancària.

07/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 991/205 per un total de 1825’63 €.
07/07/05 Exp. 1364/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1366/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1369/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004 i

realitzar la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1380/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004 i

procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1383/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1385/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1360/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 1359/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004,

reconeixent en conseqüència el dret a la devolució per transferència bancària.
07/07/05 Exp. 3008/2004. Efectuar el canvi de titularitat cadastral, anul·lar liquidacions

i concedir la bonificació en la quota de l’IBI per VPO.
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07/07/05 Exp. 885/2005-GT. Anul·lar liquidació per ingressos patrimonials i aprovar
nova liquidació.

07/07/05 Exp. 2197/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM i reconèixer en conseqüència el dret a la devolució per transferència
bancària i mecanitzar la baixa.

07/07/05 Exp. 2184/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró.

07/07/05 Exp. 2181/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa
en el padró de l’IVTM.

07/07/05 Exp. 2163/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa.

07/07/05 Exp. 2162/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i
mecanitzar la baixa en el padró corresponent.

07/07/05 Exp. 2146/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró de l’impost.

07/07/05 Exp. 2134/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró.

07/07/05 Exp. 2117/2004. Prorraterar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar l’això
mateix en el Padró de l’IVTM.

07/07/05 Exp. 2107/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

07/07/05 Exp. 2104/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa
en el padró de l’IVTM.

07/07/05 Exp. 2103/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

07/07/05 Exp. 1250/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM.
07/07/05 Exp. 1908/204. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

12/07/05 Exp.. 2525/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat.
12/07/05 Exp. 2527/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat.
12/07/05 Exp. 2531/2005. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM per baixa de vehicle.
12/07/05 Exp. 2534/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM per baixa de vehicle.
12/07/05 Exp. 2537/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa

en el Padró de l’IVTM.
12/07/05 Exp. 2540/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de

l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.
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12/07/05 Exp. 2548/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2599/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2564/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2626/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2634/2004. Estimar recurs de reposició i reconèixer en conseqüència el
dret a la devolució.

12/07/05 Exp. 2651/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i procedir a
mecanitzar la baixa en el padró  de l’IVTM.

12/07/05 Exp. 2683/2004. Estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions de l’IVTM i
realitzar la devolució per transferència bancària.

12/07/05 Exp. 2701/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2653/204. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2721/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2733/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2742/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2761/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2749/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2770/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2795/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2807/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.
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12/07/05 Exp. 2821/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2825/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2829/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 3067/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2842/2004. Estimar recurs de reposició i anul·lar liquidacions de
l’IVTM.

12/07/05 Exp. 3104/2004. Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de
l’IVTM, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa
en el padró  corresponent.

12/07/05 Exp. 2545/2004. Estimar recurs de reposició  i anul·lar liquidacions de
l’IVTM.

13/07/05 Exp. 3222/2004. Arxiu d’expedient.
13/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 994/2005 per un total de 428,1 €.
13/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 993/2005 per un total de 978’6 €.
13/07/05 Exp. 1218/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar l’impost a nom

del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat cadastral.
13/07/05 Exp. 851/2005-GT. Estimar recurs interposat per A. Honrubia Delgado.
13/07/05 Exp. 3364/2002. No concedir les bonificacions fiscals per inici de l’activitat.
13/07/05 Exp. 2906/2002. Declarar desistit de la sol·licitud a G. Albitre Romero i

traslladar de la present resolució.
13/07/05 Exp.. 284/2002. Estimar parcialment la sol·licitud formulada per F. Fontestad

Navarro.
13/07/05 Exp. 3495/201. Estimar la sol·licitud presentada per M. Zarzoso Garnes.
15/07/05 Desestimant pretensió sol·licitud anul·lació IVTM. Exp. 2596/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2600/2004
15/07/05 Estimar recurs reposició liquidacions IVTM. Exp. 2535/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2491/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2488/2004.
15/07/05 Desestimar pretensió interessat inclusió padró IVTM. Exp. 2446/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2472/2004.
15/07/05 Mecanitzar la inclusió padró IVTM. Exp. 2441/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió en padró IVTM. Exp. 2427/2004.
15/07/05 Desestimar pretensió sol·licitud anul·lació rebuts IVTM. Exp. 2618/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2366/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2362/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 2360/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2336/2004.
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15/07/05 Desestimar pretensió anul·lació rebut IVTM. Exp. 2333/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 2326/2004.
15/07/05 Desestimar sol·licitud anul·lació rebut IVTM. Exp. 2199/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2198/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 2182/2004.
15/07/05 Anul·lar rebut IVTM. Exp. 2187/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2159/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2124/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 2102/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 2115/2004.
15/07/05 Mecanitzar inclusió padró IVTM. Exp. 2043/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 1966/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidació IVTM. Exp. 1930/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidació IVTM. Exp. 1924/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 1904/2004.
15/07/05 Anul·lar liquidacions IVTM. Exp. 1637/2004.
15/07/05 Aprovar liquidacions núm. Acord 992/2005.
15/07/05 Aprovar liquidació IVTM. Exp. 2203/2004.
15/07/05 Reconèixer dret devolució IVTM. Exp. 2805/2004.
15/07/05 Reconèixer dret a devolució exempció IVTM. Exp. 2492/2004.
15/07/05 Acordar devolució IVTM. Exp. 1648/2003.
15/07/05 Acordar devolució rebut IVTM. Exp. 448/2005-GT.
15/07/05 Estimar recurs reposició liquidacions IVTM. Exp. 2514/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals quota IVTM. Exp. 2508/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2503/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2487/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import IVTM. Exp. 2477/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2475/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2474/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2410/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2378/2004.
15/07/05 Desestimar pretensió interessat devolució prorratejada IVTM. Exp. 2359/04.
15/07/05 Estimar recurs reposició liquidacions IVTM. Exp. 2370/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2347/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals quota IVTM. Exp. 2343/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals quota import IVTM. Exp. 2341/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2323/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2314/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2311/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2244/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2239/2004.
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15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2235/2004.
15/07/05 Desestimar sol·licitud devolució quota IVTM. Exp. 2228/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals l’import quota IVTM. Exp. 2215/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestre naturals import quota IVTM. Exp. 2200/2004.
15/07/05 Prorratejar per trimestres naturals import quota IVTM. Exp. 2185/2004.
20/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 995/2005 per un total de 2050’02 €.
20/07/05 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 996/2005 per un total de 954’5 €.
20/07/05 Exp. 264/2005-GT. Anul·lar els rebuts de la Taxa d’Aigua, Clavegueram i

Fem, aprovar liquidacions en concepte de la dita taxa i aprovar el canvi del
subjecte passiu.

20/07/05 Prorratejar per trimestres naturals l’import de la quota de l’IVTM 2004,
realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la baixa en el
padró.

20/07/05 Exp. 2709/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa
en el padró corresponent.

20/07/05 Exp. 1889/2004. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM i procedir a
donar el canvi com a subjecte passiu.

20/07/05 Exp. 3195/2004. Estimar recurs de reposició, procedir a realitzar la devolució
per transferència bancària i mecanitzar la baixa en el Padró corresponent.

20/07/05 Exp. 3133/2004. Mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 3109/2004. Mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 3103/2004. Mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 3101/2004. Mecanitzar la inclusió en el Padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 3087/2004. Mecanitzar la inclusió en el Padró de l’IVTM i aprovar la

liquidació de l’impost.
20/07/05 Exp. 2972/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat atès que el vehicle

matrícula M-5801-MT no té rebuts pendents i procedir al canvi de titularitat.
20/07/05 Exp. 2796/2004. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM i aprovar la

liquidació de l’impost.
20/07/05 Exp. 2794/204. Aprovar liquidacions de l’IVTM i procedir igualment a donar

el canvi com a subjecte passiu.
20/07/05 Exp. 2793/2004. Anul·lar rebut en concepte d’IVTM i aprovar la liquidació

de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 2789/2004. Desestimar la pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa

en el Padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 2777/2004. Procedir a donar el canvi, com a subjecte passiu de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 2765/2004. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 2751/2004. Estimar recurs de reposició interposat per E. A. SL, realitzar

la devolució per transferència bancària i efectuar les modificacions en el
padró corresponent.

20/07/05 Exp. 2746/2004. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i mecanitzar la baixa en
el Padró de l’Impost.

20/07/05 Exp. 2636/2004. Mecanitzar la baixa en el Padró de l’IVTM.
20/07/05 Exp. 1334/2005-GT. Desestimació la pretensió de devolució sol·licitada per

M. H. M. A efectes de la taxa de l’ADP mercat exterior.
21/07/05 Exp. 3045/2002. Concedir la bonificació del 50% en la quota de l’IBI per

VPO.
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21/07/05 Exp.. 1543/2005-GT. Anul·lar la liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou propietari i aprovar el canvi de titularitat.

21/07/05 Exp. 1068/2005-GT. Reconèixer a V. H. D. El dret a la devolució de l’import
ingressat per no ser el titular cadastral a la data de la meritació.

21/07/05 Exp. 1141/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació i
aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 500/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a nom
del nou i aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 305/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004 i
realitzar la devolució per transferència bancària.

21/07/05 Exp. 337/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004 i
realitzar la devolució per transferència bancària.

21/07/05 Exp.. 1558/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota d’IBIR 2004 i realitzar
la devolució per transferència bancària.

21/07/05 Exp. 1147/2005-GT. Mantenir en recaptació rebuts d’IBIU, anul·lar rebuts
d’IBIU, emetre liquidacions de tal impost i aprovar el canvi de titularitat
cadastral.

21/07/05 Exp. 1562/2005-GT. Anul·lar liquidació emesa com a conseqüència de la
Resolució de la Regidora Delegada de Serveis Econòmics núm. 888 del
10/05/05.

21/07/05 Exp. 1482/2003. Reconèixer a F. J. L. El dret a la devolució de l’import
ingressat per no ser el titular a la data de la meritació.

21/07/05 Exp. 1541/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIR, aprovar nova  liquidació i
traslladar la present resolució a la Gerència de Cadastre de València.

21/07/05 Exp. 1220/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou i aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 1538/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou i aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 316/2005-GT. Concedir l’exempció en la cota de l’IBIR 2004
reconeixent en conseqüència el dret a la devolució.

21/07/05 Exp. 280/2005-GT. Concedir l’exempció en la quota de l’IBIR 2004 i
procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

21/07/05 Exp. 1224/2005. aprovar el canvi de titular cadastral comunicant-ho al Centre
de Gestió Cadastral.

21/07/05 Exp. 1458/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou i aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 1471/2005-GT. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar la liquidació a
nom del nou i aprovar el canvi de titular cadastral.

21/07/05 Exp. 3029/204. Efectuar canvi de titularitat cadastral per al pròxim exercici.
22/07/05 Anul·lació rebut aigua c/ Escipions, 3 per error. Exp. 461/02
22/07/05 Devolució import rebut aigua per error lectura. Exp. 2246/03
22/07/05 Anul·lació rebut aigua, clavegueram i fems per error. Exp. 4257/03
22/07/05 Devolució ingrés indegut per error rebut aigua, clavegueram i fems. Exp.

4263/03
22/07/05 Anul·lació rebuts aigua, fem i clavegueram al c/ Teodor Llorente, 72 i

d’IVTM matrícula V-8001-DM, per defunció titular. Exp. 1157/03.
22/07/05 Devolució ingrés indegut per error rebut aigua, clavegueram i fem. Exp.

150/04
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22/07/05 Desestimant sol·licitud devolució ingrés rebut aigua, clavegueram i fem. Exp.
1964/04

22/07/05 Desestimant sol·licitud rectificació rebut aigua, clavegueram i fem. Exp.
3169/04

22/07/05 Desestimant reclamació contra rebut aigua, clavegueram i fem. Exp. 3186/04
22/07/05 Desestimant reclamació contra rebut aigua, clavegueram i fem. Exp. 1810/04.
22/07/05 Devolució ingrés indegut per error en rebut aigua, clavegueram i fems. Exp.

495/05.
22/07/05 Devolució ingrés indegut per error en rebut aigua, clavegueram i fems. Exp.

496/05.
22/07/05 Anul·lació rebuts aigua, clavegueram i fems i canvi titularitat. Exp. 2802/02.
22/07/05 Anul·lació rebuts aigua, clavegueram i fems i canvi titularitat. Exp. 211/05.
22/07/05 Anul·lació rebuts aigua, clavegueram i fems i canvi titularitat. Exp. 480/05.
22/07/05 Anul·lació rebut aigua, clavegueram i fems 4t trimestre per compra posterior.

Exp. 502/05
22/07/05 Exp. 524/2004. Anul·lar rebuts de Taxa d’Aigua, Clavegueram i Fem i

aprovar nova liquidació en concepte de la dita taxa.

El regidor del grup PP, Sr. Borrás, demana lectura d’una resolució assenyalant:
“Resolució del 27 de juny del 2005 és remissió d’expedient sancionador al jutjat,
l’empresa agropecuària, ací cita a..., és una mica estrany i per conèixer un poquet tant la
seua ubicació com el contingut. És del 27 de juny del 2005, no tinc el número perquè
està mig...”

El secretari general, Sr. Emilio Olmos, llegeix íntegrament la resolució 915 de
27 de juny del 2005.

En aquests moments, el Sr. Cortés s’absenta momentàniament de la sessió.

2 DELEGACIÓ SECRETARIA CONSELL MUNICIPAL
D’ACCESSIBILITAT. EXP. 29/05-V

Resultant que, el Ple de la Corporació Municipal, en sessió celebrada el dia 24
de novembre del 2004, va acordar la creació del Consell Municipal d’Accessibilitat de
Sagunt, així com l’aprovació inicial dels seus estatuts, el text íntegre de la qual va ser
publicat en el Butlletí Oficial de la Província  núm. 95 de data 23 d’abril del 2005, als
efectes de la seua entrada en vigor.

Considerant que, de conformitat amb el que preveu l’article 4.2 dels esmentats
estatuts, el secretari del referit consell sectorial serà el secretari general de l’Ajuntament
o funcionari d’aquest en qui delegue.

Considerant que, de conformitat amb el que disposa l’art. 13.2 del RD 1174/87,
de 18 de setembre, pel qual es regula el Règim Jurídic dels Funcionaris amb Habilitació
de Caràcter Nacional, les funcions de fe pública i assessorament legal preceptiu
recollida en tal Reial Decret, respecte de juntes, òrgans o entitats dependents de la
Corporació, distintes de l’Alcalde, Ple o Comissió de Govern decisòria, podran ser
encomanades per la Corporació a funcionaris propis d’aquesta, faltada d’habilitació de
caràcter nacional, a proposta del titular de la Secretaria i que actuaran com delegats
d’aquest.
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A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb la proposta del
secretari general de la Corporació, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,  ACORDA:

ÚNIC: Delegar el Sr. Juan Ramón Edo Pellicer, funcionari de carrera de la
corporació, amb categoria d’Administratiu d’Administració General, per la secretaria
del Consell Municipal d’Accessibilitat de Sagunt.

3 DONAR COMPTE CANVI REPRESENTANT GRUP MUNICIPAL
ESQUERRA UNIDA EN CONSELL MUNICIPAL DE LA DONA. EXP. 14/05-C

Resultant que, després de la constitució de la nova Corporació Municipal, el Ple
d’aquesta, en sessió extraordinària celebrada el dia 17 de juliol del 2003, va adoptar
acord quedant assabentat de l’adscripció de representants dels diferents grups polítics
als consells sectorials dels municipals i entre ells, al Consell de la Dona.

Resultant que, amb data 21 de juliol del 2005, el Portaveu del Grup Municipal
d’Esquerra Unida ha presentat escrit comunicant el canvi de representant de tal grup
polític en el Consell municipal de la Dona, designant com titular a Sra. Inmaculada
Alcácer Ballester en substitució de l’anteriorment designada Sra. Carmen Dolz Avinent,
i com a suplent a Sra. Silvia Vicent Rosua.

Considerant el que estableix l’article 8 dels vigents estatuts del Consell
Municipal de la Dona, relatiu a la composició de tal Consell, segons el qual, formaran
part d’aquest, entre altres, un/a representant de cada grup polític amb representació
municipal, amb independència del president.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, es dóna compte al Ple de la Corporació de
la designació de Sra. Inmaculada Alcácer Ballester com a representant titular del Grup
Polític Municipal d’Esquerra Unida en el Consell de la Dona, en substitució de
l’anteriorment designada Sra. Carmen Dolz Avinent, i com a suplent a Sra. Silvia
Vicent Rosua.

En aquests moments, es reintegra el Sr. Cortés.

4 APROVACIÓ PLA D’OCUPACIÓ PERSONAL MENJADORS
ESCOLARS. EXP. 97/05

Resultant: Que Mitjançant Un Acord de Ple de l’Ajuntament de Sagunt de data
29 de juliol del 2004 es va resoldre la dissolució de la Fundació Municipal de
Menjadors Escolars i la consegüent assumpció del servei de Menjadors Escolars per
l’Ajuntament mitjançant gestió directa, així com l’absorció dels treballadors de la dita
fundació que van passar a formar part de la plantilla de l’Ajuntament, després del
preceptiu acord amb la representació sindical.

Resultant: Que, en l’acord d’integració aconseguit amb els sindicats i ratificat
pel Ple, es preveia la tramitació d’un pla d’ocupació dels compresos en la Llei 22/1993
per al cas que els seus llocs de treball foren suprimits.

Resultant: Que Mitjançant Un Acord de Ple de l’Ajuntament de Sagunt de data
24 de febrer del 2005 es va determinar deixar de prestar el servei de Menjadors Escolars
amb efectes del pròxim curs escolar, 1 de setembre del 2005, acord que comporta
implícit l’amortització dels llocs de treball adscrits a tal servei i la consegüent aprovació
i tramitació d’un Pla d’Ocupació per a la reassignació d’efectius de dits treballadors a
altres llocs de treball vacants en la Relació de Llocs de treballadors de l’Ajuntament.

Considerant: A pesar que puga plantejar-se l’amortització d’aquests llocs de
treball, la normativa del catàleg de llocs de treball vigent estableix determinades
garanties i procediments de reassignació tal com a continuació recull l’article 15 en
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referir-se als plans d’ocupació la regulació de la qual correspon a l’article 18 de la Llei
30/84, de 2 d’agost.
Article 15. Dels Plans d’Ocupació.

1. La Corporació Municipal haurà d’elaborar un Pla d’Ocupació, dels previstos
en la Llei 22/1993, de 29 de desembre, de Mesures Fiscals, de Reforma del Règim
Jurídic de la Funció Pública, i de la Protecció per Desocupació, amb vista a modificar o
suprimir un lloc de treball dels previstos en la Relació de Llocs de treball.

2. Els Plans d’Ocupació afectaran per igual al personal funcionari i laboral.
3. Per a la seua aprovació, els Plans d’Ocupació en el seu conjunt, i la

reassignació d’efectius que d’ells es poguera derivar, requeriran de la prèvia negociació
i acord amb el Comitè de Treballadors, integrat per la Junta de Personal i el Comitè
d’Empresa.

4. Els funcionaris o contractats laborals als que, com a conseqüència de
l’aprovació d’un Pla d’Ocupació vegen suprimit el seu lloc de treball, seran adscrits,
mitjançant la reassignació d’efectius regulada en l’art. 16 de la Llei 22/1993, a un altre
lloc de treball del seu mateix Grup i Categoria; excepcionalment, i prèvia acceptació
dels afectats, es podrà realitzar l’adscripció al Grup immediatament inferior i/o
categoria diferent. La reassignació d’efectius quedarà compresa preferentment en
l’àmbit d’aquesta Entitat Local.

5. Els Plans d’Ocupació, una vegada aprovats, hauran de ser aplicats
completament en el termini de sis mesos; si arribat aqueix terme no s’haguera produït
l’aplicació íntegra del Pla, el mateix es podrà prorrogar per un termini màxim d’altres
sis mesos, mitjançant un acord exprés de les parts. Expirada la pròrroga sense haver-se
portat a efecte la dita aplicació, es procedirà a l’elaboració d’un nou Pla.

En conseqüència la supressió dels llocs de treball de i la proposta de reassignació
d’efectius comporta la necessària negociació i compliment dels requisits establits per
l’esmentat article 18 de la Llei 30/84, de 2 d’agost.

Considerant: Que els plans d’ocupació poden preveure, a més de la reassignació
d’efectius, l’establiment de cursos de capacitació i formació del personal afectat i
l’autorització de concursos de provisió de llocs limitats al personal en els àmbits que es
determinen.

Considerant: Que s’apliquen les mesures previstes en els arts. 29 i 34 de la Llei
de Mesures per a la Reforma de la Funció Pública 30/84 en redacció donada per Llei
22/93 de 29 de desembre.

Considerant: En tractar-se d’una modificació de llocs de treball i reassignació
d’efectius és competent per a la seua aprovació l’Ajuntament Ple (article 33.2.f de la
Llei 7/85, de 2 d’abril LRBRL), previ dictamen de la comissió informativa de Personal i
règim Interior (article 124.2 del Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre que aprova el
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals).
Posterior a la seua aprovació hauran de seguir-se els tràmits de publicitat legalment
establits per a la modificació o aprovació de relacions de llocs de treball.

A les 18 hores i 5 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre les
intervencions del públic en aquest assumpte. La sessió es reprèn a les 18 hores i 15
minuts.

Suspesa la sessió, el Sr. CALOMARDE indica: “Bona vesprada, Sra.
Alcaldessa, regidors, regidores, públic, intervindré en qualitat de secretari general de la
secció sindical de Comissions a l’ajuntament de Sagunt. Avui, fa un any menys un dia,
encara que sembla una condemna no ho és o sí, que vostès en el ple de la corporació van
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acordar assumir les competències de gestió de la fundació municipal de menjadors
escolars. I, en conseqüència, també van acordar la desaparició d’aqueix ens local. En
aqueix ple del dia 29 de juliol de l’any passat vostès van assumir la gestió, i ho diu el
mateix acord, en la denominada com a gestió directa. No van tardar molt, davall el
nostre punt de vista, a incomplir aqueix acord ja que escassament uns dies amb
posterioritat, el 17 d’agost de l’any passat, el propi 17 d’agost, mitjançant una resolució
de l’encara presidenta de la fundació, vostès trauen a licitació pública el 50%
aproximadament del servei. És a dir, que trauen a gestió perquè una empresa es quedara
amb el 50% del servei, la qual cosa implica el 50% de privatització, la qual cosa implica
el 50% de gestió indirecta. Sobre aquest particular, des d’aquest sindicat, plantegem un
contenciós, que ja ser resoldrà al seu dia, que està en tràmit. Evidentment, evidentment,
nosaltres ja vam veure el que podia passar pels indicis, i perquè en si no crèiem que era
de rebut aqueixa privatització d’aqueix 50%. Des d’aquesta organització vam
emprendre una campanya de mobilització, mobilització, una de les majors que es
recorden de delegats i delegades de les comarques limítrofes d’administració pública
perquè reconsiderara l’administració, l’equip de govern, i la gestió poguera ser des del
punt de vista en gestió directa. Això no va ser així, és evident. Després de patir una sèrie
d’acaçaments, en el sentit de campanya de desmobilització promoguda per l’encara
presidenta de la fundació. Campanya que, d’altra banda, està escrit ja en el llibre de
mobilitzacions, que és una campanya coneguda de desmobilització empresarial. La
clàssica reunió amb treballadores per a desmobilitzar, prometre una sèrie de coses que
evidentment no es va complir, i donant treball a la carta a les companyes dient que no es
preocupen que no tindran cap problema. Igual, tan acostumats estem a l’incompliment
d’aquesta dona, d’aquesta edil, perquè, sense anar més lluny, en l’assemblea general de
totes les treballadores es va comprometre que l’ajuntament sempre mantindria la gestió
dels menjadors, però a la primera de canvi no ha sigut així. Fins i tot, fins i tot, va posar
el seu càrrec damunt de la taula si alguna vegada això no ocorria. Evidentment els fets
són els fets, i els que anem són els que anem.

Però no queda ací tot, no queda ací tot. Ja ens diuen vostès, ens diuen vostès,
equip de govern, responsables de menjadors, que a l’ajuntament ja no es va a fer càrrec
de la gestió de menjadors, es va a fer càrrec la Generalitat o els propis col·legis, però no
ho acorden. Nosaltres els espentem perquè foren audaç. I en aqueix sentit, en el ple de
febrer van acordar, van acordar, amb audàcia, el que estaven dient els corredors, que a
partir del curs que ve la gestió de menjadors ja no seria una gestió pública, municipal.
Es farien càrrec en aquest cas els col·legis, la Conselleria, o qui procedira. En aqueix
sentit, en aqueix sentit, per conveni, catàleg i acord d’integració, al personal afectat,
personal fix, se li havia de destinar a altres llocs de treball normals de l’ajuntament.
D’ací, d’ací que es va començar a negociar en les mes de juny, febrer-juny, van passar
ja prou de temps, no obstant es va començar a negociar el famós pla d’ocupació per a
reubicar al personal en altres llocs de treball. Aquest personal, aquest personal, que no
se li ha fet cap favor, que vull que es quede clar que ha sigut una obligació de
l’administració, perquè està en el conveni i està en els acords d’integració. A aquest
personal, després d’unes negociacions tenses, després d’unes negociacions llargues, el
15 de juliol, el 15 de juliol, nosaltres, també com a organització, signem l’acord. El
signem, el signem perquè així ens vam comprometre davant l’assemblea de
treballadores, perquè eren les afectades per al bo i per al pitjor, que si elles ho
acceptaven nosaltres com a organització ho anàvem a acceptar sense més, que va ser el
que vam fer.

Però el nostre sí, la nostra signatura, com ja vam dir en la comissió informativa
del 15 de juliol, va ser una signatura, un sí crític, un sí crític en el sentit que els llocs que
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s’ofereixen són de contingut de jornada completa el 80%, i vostès ho arreglen a 4 hores
perquè diuen que així estaven els anteriors llocs, quan ací existeix ja un liquidació d’uns
llocs de treball i altres llocs de treball nou.

Però tampoc van acceptar el que nosaltres denominem un gest de concòrdia, ja
que les negociacions van ser tenses, ja que s’han agafat i s’han signat a contracor, ja que
les companyes seran les afectades, els vam dir, bo, posar un gest de concòrdia en el
sentit que tots els anys amb la negociació dels pressupostos, almenys, almenys, es
revisaren aquests posats per si el servei propiciara l’augment de jornada, oït el regidor
delegat del servei. I, a més, també vam dir que en aqueix mateix sentit podia anar la
disposició un punt segon en què diguera, que, bo, si l’ajuntament alguna vegada amplia
aqueixos serveis el personal a temps parcial tinguera preferència perquè s’augmentara la
jornada. Com així d’altra banda ho possibilite la legislació.

No es va acceptar en aqueix moment, tenim esperança que ara s’accepte, i allí en
la pròpia comissió i encara sabent i assumint la responsabilitat de signatura de l’acord,
vam dir que si algun grup, en el ple de la corporació, algun grup polític presentara una
esmena d’addició en aqueix mateix sentit, nosaltres, des d’aquesta organització, li ho
agrairíem.

Per això, des d’aquesta organització, des de Comissions Obreres, agraïm al grup
Segregació Portenya que sabem que presentarà una esmena d’addició en aqueix mateix
sentit. I el que demanem ací, demanem a tots els edils, i especialment als de l’equip de
govern que recolzen aqueixa esmena en el sentit que això podria significar, això podria
significar, no, no, és que com he vist una sèrie de rialles, això podria significar com he
dit al principi un gest de concòrdia que ajudaria enormement a canalitzar el tema. Sense
més, sense més, abans de la presentació i en la defensa que he dit de la reposició final,
dos puntets, una proposta nostra que ara els companys de Segregació Portenya la
presentaran, diu dos punts molt concrets. Disposició final de l’acord del pla d’ocupació,
cada exercici amb la negociació del capítol I es revisarà en aquests llocs de treball per a
veure la possibilitat d’ampliar la jornada laboral, si així ho aconsella el servei una
vegada oït el regidor-delegat. I el punt dos diu: d’altra banda aquestes treballadores
tindran prioritat perquè se’ls augmente la jornada laboral fins a aconseguir la jornada
completa estipulada en el conveni, sempre que l’ajuntament preveja l’ampliació
d’aquests serveis, i previ a la necessitat ampliació de la plantilla.

Jo crec que és una disposició final que no compromet a res a la corporació, que
està supeditada a les necessitats del servei. L’única cosa que implica,  i nosaltres així ho
entendríem des d’aquesta part, és l’inici de la solució del conflicte i un gest, entendríem
com un gest, de concòrdia. Moltes gràcies.”

Represa la sessió, el portaveu del grup SP, Sr. GOIG, assenyala: “Bé, bona
vesprada a tots i totes. Nosaltres presentarem l’esmena d’addició al pla d’ocupació per a
la reassignació d’efectius de les treballadores adscrites al servei de menjadors escolars,
anem a presentar-la per petició expressa de Comissions Obreres i ens anem a limitar
única i exclusivament a llegir de forma íntegra l’exposició de motius i la disposició
final.

Diu així: en la comissió informativa de règim interior i personal de 15 de juliol
del 2005 es va dictaminar favorablement el pla d’ocupació per a la reassignació
d’efectius de les treballadores adscrites al servei de menjadors escolars. L’esmentat pla
d’ocupació va ser fruit d’un acord signat per l’equip de govern i els sindicats amb
representació en el comitè de treballadors. No obstant, Comissions Obreres en la
comissió informativa va manifestar que el seu vot, encara que positiu, va ser un sí crític.
I això era degut al fet que, davall el seu punt de vista, entre altres coses, la major part
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dels nous llocs de treball estipulats en l’acord, si els comparem amb el contingut i les
funcions de llocs semblants a l’ajuntament, la jornada laboral havia de ser completa, 7
hores diàries, no obstant els llocs oferits ho són de 4 hores diàries. Atenent a la petició
feta pública en l’esmentada comissió informativa de 15 de juliol per Comissions
Obreres, sindicat com a majoria absoluta en el comitè de treballadors de l’ajuntament,
es proposa la següent disposició final en el pla d’ocupació. Disposició final: cada
exercici, amb la negociació del capítol I es revisaran aquests llocs de treball per a veure
la possibilitat d’ampliar la jornada laboral, si així ho aconsella el servei una vegada oïda
el regidor-delegat.

D’altra banda, aquestes treballadores tindran prioritat perquè se’ls augmente la
jornada laboral fins a aconseguir la jornada completa estipulada en el conveni, sempre
que l’ajuntament preveja l’ampliació d’aqueixos serveis i previ a la necessitat ampliació
de la plantilla. És tot, moltes gràcies.”

La regidora-delegada de Personal, Sra. SOLAZ, exposa: “Bona vesprada, la
veritat és que no he eixit abans perquè aquest tema és tan gastat, està tot l’any donant la
llanda aquest tema ja, i tan treballat, i tan estudiat, i tan no sé què, que jo crec que tot el
món ho té clar. Llavors, com s’ha discutit, s’ha negociat, i requetenegociat, però, en fi,
si encara hi ha dubtes i cal aclarir s’aclareix.

En primer lloc, jo ja estic acostumada a les actuacions del Sr. Calomarde, crec
que estem tots acostumats i crec que no impressiona absolutament a ningú. O siga, dit
açò, a partir d’ací hi ha tal quantitat de coses que no són veritats, que alguna discutiré i
altres passaré fins de discutir, perquè és que ja estic molt cansada de discutir coses que
no tenen cap sentit.

Em sap greu perquè queda gravat el que ell diu i no el que jo dic, però em dóna
igual, ja a aquestes altures passe.

Bé, llavors, ha parlat de les privatitzacions. Jo ací he explicat fins a dir basta que
per a mi haguera sigut molt més còmode enguany que ha sigut un any de transició, un
any de transició, on hem portat la responsabilitat dels menjadors a qui li tocava, que era
a Conselleria i als propis col·legis, que hi ha una llei de l’any 2002 que regula
perfectament com s’ha de fer aqueix servei. La regula perfectament i ací ho estàvem
fent des de fa 15, 18 anys, quan allò tenia un sentit social que en aquest moment es pot
fer d’una altra manera. I jo, i l’equip de govern, arriba un moment en què es planteja, el
que es podia haver plantejat fa molt de temps i no ho va fer, però, en fi, que és perquè
l’ajuntament de Sagunt ha de mantenir un servei que no és obligatori, i que a més cada
any li costa trenta i tants, quaranta milions en augment cada any. Perquè enguany hi ha
hagut un augment de 100 xiquets, l’any passat de cent i escaig xiquets. Amb la qual
cosa, si nosaltres no tenim aqueixa obligació, la veritat és que jo crec que hem tornat la
responsabilitat a qui li tocava. I si enguany hem contractat a una empresa és perquè
aqueixa borsa que s’utilitzava cada any era il·legal.

Jo he explicat moltes vegades la forma de contractació era il·legal, que per a mi
haguera sigut molt més còmode, no haguera tingut problemes fer-ho, però em sembla
que actual amb la legalitat és el correcte.

Castelló, puc continuar? Sí, val.
Llavors, això en quant perquè diu es privatitza, perquè era necessari fer les coses

legalment  i així no es podien fer.
Després parla de la mobilització de les comarques, clar que van haver de venir

les comarques. Van haver de cridar a sometent perquè ací no hi havia ni Déu que
isquera a la porta. Clar, van haver de venir de no sé quantes comarques a manifestar-se
perquè ací els funcionaris de la casa no eixien.
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I després la campanya d’acaçament, no sé qui ha sentit acaçament perquè, vaja,
la campanya que jo porte durant tot un any de premsa, de mobilitzacions, de sis mesos a
la porta, i tota la resta, ho he aguantat no sé ni com, perquè vaja el tracte que se m’ha
donat des del meu sindicat.

Bé. Llavors, el tema que vull desmobilitzar les treballadores i no sé quants més,
he de contestar, perquè és que això és mentida. Jo crec que jo tinc el dret a parlar amb
les treballadores, però això se m’ha qüestionat, les dues o tres vegades que he volgut
parlar amb elles tranquil·lament per a canviar impressions resulta que el Sr. Calomarde
no ho ha entès, mai ha entès, no entén que es puga parlar directament amb la gent, ha de
ser sempre a través d’ell de qui s’ha de parlar, perquè sinó els altres no tenim capacitat
per a dir res. És trist que un sindicalista es plantege la manera d’actuar d’aqueixa
manera.

Llavors, també diu que ens espenten al febrer a actuar, sempre ens ha de dir el
Sr. Calomarde el que hem de fer, sembla que pensa que som tots els altres ximplets,
però en fi aqueix serà el seu problema.

Bé, i després finalment diu que no se’ls fa cap favor, i no sé i no sé quantes. Jo
no estic parlant de favors ni de no favors, ací es fa el que s’ha de fer. El que vam voler
fer des del primer moment, és a dir, derivar el servei cap a on ha d’estar i quedar-nos
amb les persones que estaven i que venien 15 anys treballant ací. Per això hem treballat
en un pla d’ocupació que ells han sigut incapaços de millorar-ho, només l’única i la
contínua petició és que s’ampliara a 7 hores, cosa que no procedeix. S’ha respectat
absolutament, absolutament el que tenien i s’ha millorat en aquest pla d’ocupació en el
75% dels llocs, perquè han passat de nou mesos, el 75%, a dotze mesos, aqueixa és
l’oferta que jo tinc ací i això està ací. I queden en nou mesos els que queden adscrits a
col·legis. Amb la qual cosa s’ha millorat per al 75% de les persones es va a millorar.
Però és que, a més, no ara, no en aquest moment, amb el pla d’ocupació, però sí, i vull
dir-ho, que en el moment aquestes persones van passar a l’ajuntament va canviar el
tipus de conveni, i el conveni que tenien amb la fundació era de 37 hores i mitja. Per
tant les seues 20 hores, respecte a 37 hores i mitja, només cal fer una regla de tres, era
un percentatge de temps menor que el que és a l’ajuntament. L’ajuntament, amb 20
hores respecte a 35, en aqueix moment i no ara, l’any passat ja van pujar en un 4 o 5
punts de treball, la qual cosa li va suposar un 4 o 5 punts % respecte al seu salari. I això
va ser una millora l’any passat ja. O siga, això no m’ho estic inventant, estan les
nòmines i estan les dades. El que passa és que quan es vol manipular tot es manipula.

Llavors, dit açò i després de dures negociacions, en això sí que estic d’acord
amb ell, han sigut molt dures les negociacions, després d’això resulta que les
treballadores aproven en l’assemblea eixe pla. Tots els sindicats unànimement, inclòs
Comissions, aprova aqueix Pla, s’aprova l’altre dia en la Comissió informativa fins i tot
tinc algunes felicitacions en aqueixa mateixa Comissió dels Grups que estaven allí i jo
ho agraïsc que hagen entès aqueix esforç que s’ha fet, no sols dels grups dels meus
companys, sinó dels grups de l’oposició i en aqueix moment ja plantegen aquestes dues
esmenes, que ja diem que no, i perquè diem que no en aqueix moment i diem que no
també en aquest moment per què, perquè el que es planteja és el que s’ha plantejat tot el
temps, que es puge a 7 hores, que ho escriguem, que ens comprometem a revisar cada
any en els Pressupostos, que es puge a 7 hores i jo els vaig dir de viva veu i està gravat,
perquè com s’han gravat les converses perquè ells ho han volgut, està gravat allí i
mentre jo siga regidora, ho faré, no m’opose a fer-ho, vull dir, jo entenc que si hi ha una
conserge que està 4 hores i que en aqueix treball, es necessitarien 2 hores més, serà
millor, o 3 hores més, potser ampliar, o pensar a ampliar a aqueixa que contractar una
persona nova, això em sembla que és de sentit comú, llavors si jo ho puc fer, jo entenc i
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va confiar en els regidors que vinguen darrere de personal, perquè no tinc perquè
confiar, no confiar, que això ho valoraren, ho miraran i actuaran en conseqüència, com
consideren, però jo crec que no hem de signar res ací ara, que hipoteque, a qui vinga
darrere, és clar, per això en aqueix moment, es va dir no, sense dir no, jo personalment
no dic no potser, vegem, lloc per lloc, però jo no crec que deguem signar, hipotecar, res
i que tots els anys la mateixa cançó, a més jo no estaré, però els sindicats segur que sí i
ho recordaran cada any, que ho recorden i que es torne a veure cada any, per tant no
acceptarem aquesta esmena, moltes gràcies.”

El portaveu del Grup BLOC, Sr. CIVERA, manifesta: “Bona vesprada,
efectivament si, les coses es diuen tantes vegades que al final ja no sap un potser, bo, sí
que sap un, del que es tracta, es tracta de marejar una cosa, per a veure qui és el que es
porta el gat a l’aigua, i el que es porta el gat a l’aigua està claríssim, no has contat les
coses com són, Calomarde, has fet una radiografia demencial del procés. Els menjadors
escolars, la Fundació de menjadors escolars és una institució deficitària, però deficitària,
fins a l’extrem i amb la contradicció que resulta que tot el món pagava el mateix i les
persones que més tenien no podien pagar més, o siga que tot el món estava en el mateix
receptiu, perquè si tinguérem un menjador escolar en què les persones que més tenen,
més paguen i les que menys tens menys paguen, jo diria de meravella, però no, així es
tractava que imposició legal, tot el món pagava el mateix, com estava estipulat i ací hi
ha un dèficit anual, ja t’ho hem dit de 35, 40 milions, però a tu no t’importa gens que
l’Ajuntament perda 40, 50 100 o 1000 milions de pessetes, perquè pareix que els diners
que ixen de l’Ajuntament, que paga el poble, veritat, sembla que els haja parit una burra
i no, els diners del poble els paga la gent, eh, això com que la llei estava com estava no
es podia canviar, quan vingué la llei es va intentar canviar i el lògic i el normal, en un
ajuntament normal, haguera sigut que el personal d’aqueixa fundació, haguera sigut
subrogada a les empreses que portaven els menjadors, com estan legalment estipulats i
no haguera passat res, perquè ho fan ajuntaments d’Esquerra Unida, dels socialistes o
del que siga, però ací no, ací hem de ser més socials, però han de ser més socials, eh, per
aqueix concepte que teniu equivocat de sindicat, però que ja se n’ha adonat la gent, què
passa?, ací hem de ser més socials encara, vau reaccionar pels vostres companys i els
nostres companys en l’equip de govern, a adoptar una mesura que és al final i tot
imprudent i era assumir el que d’alguna manera tenien drets adquirits i s’assumeix i es
fa un pacte amb vosaltres que no heu respectat, perquè el vostre pacte no són mai
pactes, són sempre a veure de quina manera jo et pego una ganivetada per a després
traure’t els fets, aqueix és el problema vostre, aqueix és el problema vostre i ací
comença l’embolic, hi ha alguna millora, sí que hi ha hagut millora, perquè tot just
estem assegurats el treball d’aqueixes persones, sinó que com ha explicat Montse
perfectament, se’ls ha ampliat les hores de treball. Sabeu quin és el vostre problema? I
vos ho dic sincerament. El vostre problema és que teniu un concepte fora de perill, de la
societat, vosaltres teniu un problema impressionant, vosaltres voleu demanar de
l’Ajuntament i vosaltres teniu un dret que és la defensa del treballador, però no la
direcció política d’un Ajuntament, que això hi ha uns representants del poble, que per a
això voten, vosaltres esteu encara en un estat fora de perill de la qüestió, esteu en una
situació del passat i aneu per molt mal camí i quan la gent es done compte, ho pagareu
ben pagat, perquè esteu fent un mal servei a aquesta societat saguntina, un mal servei,
sou un dels forats més importants d’aquesta... i això és el que ha passat i s’ha actuat
amb molta delicadesa en molta delicadesa, s’ha tractat molt bé les persones i jo crec que
totes les persones que estan en el menjador que s’han acollit a aquest Pla d’Ocupació,
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han tingut millora i allò altre és marejar i ara només vos faltava que lògicament vos
defense Segregació Portenya, enhorabona, eh.”

El portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, diu: “Com sempre, Manolo, et pot la boca,
la boca, la insensatesa, sí, jo de moment, mai t’interromp a tu, quan tu estàs parlant,
perquè tinc prou més educació que tu, que de llarg, jo a tu tampoc t’insulte, jo a tu et
definisc, jo a tu et definisc. Jo no t’he dit, em sembla que no sents bé tampoc, jo voldria
deixar clara la posició de Segregació Portenya, perquè em sembla que no la tens clara,
nosaltres no votarem ni a favor ni en contra d’açò a nosaltres ens ha demanat un sindicat
que llegim una moció i la llegirem i ha sigut la Junta directiva d’Iniciativa Porteña la
que ha decidit abstenir-se, però creiem que el dret de parlar el té tot el món, no com
altres que pareix que té unes aptituds prou més feixistes, jo voldria demanar-li, el qui es
pica és per alguna cosa. Jo em sembla que no li he esmentat a vostè mai quan s’ha fet
aqueixa referència hi ha un refrany que diu el qui es pica és per alguna cosa serà jo
l’única cosa que voldria dir, senyora alcaldessa, no estem defensant aquesta moció,
simplement l’hem presentat, ens agradaria cedir el nostre temps com a ponents en
aquesta esmena, perquè tancara si vulga Calomarde i si vostè ho consent, simplement.
Jo he acabat ja, si vol, vinga, gràcies.”

El regidor del Grup EU, Sr. ESTAL, exposa: “Bona vesprada a tots i a totes, la
veritat és que jo esperava, que les intervencions hagueren sigut un poc menys caloroses,
eh, per part de tots més que res perquè pense que s’ha debatut molt durant totes les
negociacions, com han dit alguns companys i companyes ací, han sigut unes
negociacions molt dures, dures que tots hem hagut de cedir quelcom, eh, que tots hem
hagut de cedir quelcom els uns i els altres, però jo volia anar més que res a la moció,
una moció que es presenta per part d’un sindicat que ha llegit els companys de
l’hemicicle, eh, m’he sentit i per part d’Esquerra Unida, quan va eixir, aquesta idea,
quan va eixir en les negociacions, nosaltres deixem molt clar, que això estava ja explícit
en el que s’estava dient, és més, jo crec recordar les meues paraules, que vaig dir que
constaren en acta, el compromís que va tenir en el seu moment la delegada, que
casualment, el que posa ací en la moció, estiguera, i que això era el que estava en acta,
una acta que quedava reflectida conseqüentment en això, que això era el compromís que
tenia aqueixa delegada concretament, la delegada de personal i com correspon en aquest
cas i aqueix era el nostre suport també, paraules que deia la delegada, per a recolzar
també aqueixa moció, que això estava ací en aqueix sentit, és a dir,  nosaltres ens creiem
i no cal de posar una moció ni res, ens creiem més que res aqueixa situació, en el que
tots els anys es va a revisar aqueix lloc de treball amb la possibilitat d’ampliar-la, amb
tot el que he sentit, no cal que conste, d’una signatura de conveni, no cal estar, perquè
està clarament reflectit en una acta, simplement ací és la bona voluntat, que es tinga de
creure-s’ho o no creure-s’ho, jo torne a repetir, jo sempre creuré en la bona fe de les
persones i mentre que a mi no em demostren el contrari vaig considerar i si no demanaré
on calga demanar, les responsabilitats, com no s’han complit.”

La regidora-delegada de Personal, Sra. SOLAZ, diu: “Vull aclarir una
puntualitat més que potser després un poc d’aquesta discussió, per posar les coses al seu
lloc, quan he defensat el Pla d’Ocupació, ho he defensat i ho defense, perquè crec que és
un bon Pla d’Ocupació, que respon d’una banda, per descomptat al compromís
voluntàriament acceptat, que quede ben clar que és un compromís com ha dit Manolo
que jo no ho he dit abans, però és així de cert, voluntàriament acceptat des del primer
dia no ens ha pressionat ningú, encara que diguen que per pressions i no sé què, no hem
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volgut, jo el dia 16 de setembre, tenia clar el que havia de fer i així ho vaig dir a les
treballadores, ho tenia clar jo, i ho tenien clar els meus companys, llavors no hem volgut
fer les subrogacions a les empreses, que era perfectament lícit i hem volgut fer açò, per
tant hem treballat en aqueixa línia des del primer moment, llavors respon a aqueixa
necessitat, diguem a aqueixa necessitat a aqueix compromís i també a diversos objectius
dins de l’Ajuntament.

Primer, enguany, jo he anat treballant, a guardar algunes vacants, algunes places
creades l’any passat i no cobrint-les per a guardar-les per a aquestes persones. Amb la
qual cosa 6 o 7 places que no estaven cobertes, les he guardat conscientment i les
cobriran aquestes persones, amb la qual cosa ací hi ha un estalvi clar evident d’uns
120.000 euros, aproximadament, que el tinc calculat i a banda diguem d’aplicar-se a
aqueixos llocs de treball hi ha altres que cobriran nous serveis com pot ser l’oficina
d’atenció al ciutadà, per atenció a Bancaixa des de com a conserges, etc., i després altres
que reforçaren serveis que actualment estan molt saturats que hi ha una necessitat
evident, per tant crec que és un bon Pla d’Ocupació, no sols és per eixir del pas de
veritat, ho defense com cal perquè crec que respon a les necessitats i són treballs molt
dignes per a les persones que ho van fer, que crec que ho faran amb tota dignitat, quan
es passen totes aquestes batalles en què estem immersos i que a l’Ajuntament li resulta
també interessant de veritat que el defense amb tota l’honestedat i amb tota, i jo m’ho
crec com ho estic dient llavors em sembla que hem fet una bona gestió, que els directors
i els col·legis definitivament es faran càrrec de quelcom que els correspon la població o
la ciutat de Sagunt, va creixent cada any en 100, 150 xiquets, la qual cosa açò era un
poc una bola de neu que cada vegada seria més gran que calia tallar una vegada i portar
cap al seu lloc, que nosaltres assumim al personal, que podem amb aqueix personal
donar nous serveis o reforçar els que ja tenim i que al final fent comptes resulta que amb
menys diners, prou menys del que ens haguérem gastat enguany ja en la fundació, anem
atenir molt més serveis, per això estic convençuda que és un bon Pla d’Ocupació, res
més, moltes gràcies.”

En el debat, el portaveu de Segregació Portenya presenta una esmena d’addició,
al tenor literal de la qual:

“En la Comissió Informativa de Règim Interior i personal de 15 de juliol del
2005, es dictaminà favorablement el Pla d’Ocupació per a la reassignació d’efectius de
les treballadores adscrites al Servei de Menjadors Escolars.

L’esmentat Pla d’Ocupació va ser fruit d’un acord signat per l’Equip de Govern i
els Sindicats amb representació en el Comitè de Treballadors, no obstant Comissions
Obreres en la Comissió Informativa, va manifestar que el seu vot encara que positiu va
ser un “sí crític” i això era degut al fet que davall el seu punt de vista, entre altres coses,
la major part dels nous llocs de treball estipulats en l’acord, si els comparem amb el
contingut i les funcions de llocs semblants a l’Ajuntament, la jornada laboral havia de
ser completa (set hores diàries), no obstant els llocs oferits ho són de quatre hores
diàries.

Atenent la petició feta pública en l’esmentada Comissió Informativa de 15 de
juliol per CCOO, Sindicat amb majoria absoluta en el Comitè de Treballadors de
l’Ajuntament, es proposa la següent disposició final en el Pla d’Ocupació:

DISPOSICIÓ FINAL:
Cada exercici, amb la negociació del Capítol I, es revisaran aquests llocs de

treball, per a veure la possibilitat d’ampliar la jornada laboral, si així ho aconsella el
servei, una vegada oït el regidor delegat.
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D’altra banda, aquestes treballadores tindran prioritat perquè se’ls augmente la
jornada laboral, fins a aconseguir la jornada completa estipulada en el Conveni, sempre
que l’Ajuntament preveja l’ampliació d’aqueixos serveis i previ a la necessitat
ampliació de la plantilla.”

Esmena que, sotmesa a votació, és rebutjada per 13 vots en contra de PSOE, EU
i BLOC-EV i 11 abstencions de PP, SP i SCP.

A la vista de tot el que exposa i tenint en compte l’Acord aconseguit amb la
representació sindical signat el dia 15 de juliol després de les negociacions preceptives,
de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Permanent de Règim
Interior i Personal, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU i BLOC-
EV i 11 abstencions de PP, SP i SCP, ACORDA:

PRIMER: La supressió dels llocs de treball de caràcter laboral que a continuació
s’indiquen:
Lloc 1.2.197.1: Encarregada de menjadors escolars.
Llocs 1.2.198.1 a 1.2.198.13: Educadores de menjadors escolars.(13 llocs)
Llocs 1.2.199.1 a 1.2.199.11: Auxiliars de menjadors escolars (11 llocs)

SEGON: La creació dels llocs de treball següents de naturalesa laboral que
s’amortitzaran amb el cessament dels seus titulars per qualsevol causa legal:
GRUP C:
NÚM.
llocs

Categoria Tipus de contracte Centre de treball

1 Oficial
Administratiu

Laboral fix. Jornada completa Serveis Socials

Funcions: Tràmit i col·laboració

GRUP D
NÚM.
llocs

Categoria Tipus de contracte Centre de treball

2 Monitora Fix discontinu. Temps parcial.
Jornada 4 hores.

Trànsit

Funcions: Acompanyament i vigilància dels xiquets dels Col·legis que realitzen cursos
d’educació vial
Auxili de l’Agent responsable en l’organització dels grups i el desenvolupament de les
activitats.
Horari: De 8:30 a 12:30.
1 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Ensenyament-

UNED
Funcions: matrícula de cursos i seguiment expedients d’alumnes.
Horari: De 16:00 a 20:00 h. O de 17:00 a 21:00 h.
1 Auxiliar

informadora
Fix discontinu. Temps parcial.
Jornada 4 hores.

Ensenyament. EPA

Funcions: matrícula de cursos i seguiment expedients alumnes.
Horari: De 9:00 a 13:00 combinable amb vesprades.
1 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Comerç

Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: 9:00 a 13:00 h.
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1 Auxiliar
informadora

Temps parcial. Jornada 4 hores. Trànsit

Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: 9:00 a 13:00 h.
1 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Joventut

Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: Combinació Matins de 9:00 a 13:00 i Vesprades de 16:00 a 20:00 h.
2 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Oficina atenció al

ciutadà Sagunt
Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: 16:00 a 20:00 h.
2 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Oficina atenció al

ciutadà. Port
Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari:16:00 a 20:00 h.
1 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Oficina Prop. Port

Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: 9:00 a 13:00 h.
1 Auxiliar

informadora
Temps parcial. Jornada 4 hores. Oficina defensor

ciutadà i participació
ciutadana

Funcions: Atenció al públic personal i telefònica. Despatx de correspondència. Arxiu.
Ofimàtica. Càlcul senzill i semblants
Horari: preferentment vesprades 16:00 a 20:00 h.
1 Auxiliar Programa

Voramar
Temps parcial. Jornada 4 hores. Serveis Socials

Funcions: Desenvolupament d’alguns tallers (jardineria, revista, cuina, etc.) suport
activitats del centre dins de les seues competències professionals (compra de material
d’activitats, acompanyament d’activitats externes, etc.)
Horari: De 10:00 a 14:00 h.
1 Auxiliar oci i

temps lliure
Fix discontinu. Temps parcial.
Jornada 4 hores.

Serveis Socials

Funcions: Auxili i suport als equips de serveis socials generals en activitats amb menors
i joves, pares i mares i immigrants com ara previsió i compra de material, suport
escolar, manualitats, temps lliure
Horari: vesprades de 16:30 a 20:30 o de 17:00 a 21:00 h.
1 Auxiliar Centre

d’acollida Les
Moreres

Temps parcial. Jornada 4 hores. Serveis Socials

Funcions: suport en les tasques externes a la residència, com ara acostament dels
menors a les activitats esportives, educatives i culturals, suport en berenars i sopars i per
a gitar-se els menors.
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Horari: De 17:00 a 21:00 h.
GRUP E:
NÚM.
llocs

Categoria Tipus de contracte Centre de treball

1 Subaltern Fix discontinu Temps parcial.
Jornada 4 hores

Tinència Alcaldia

Funcions: Servei rodador en Col·legis. Tasques auxiliars i complementàries
Horari: De 8:30 a 12:30.
2 Subaltern Fixos discontinus. Temps parcial.

Jornada 4 hores
Guarderia xiquet
jesus

Matins i vesprades
2 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Edifici Bancaixa
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries
Horari: De 9:00 a 13:00.
1 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Poliesportiu- Casa

Joventut..
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries
Horari: De 17:00 a 21:00 h.
1 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Poliesportiu

internuclis.
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries
Horari: De 8:30 a 12:30.
1 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Cultura
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries
Horari: Vesprades de 17:00 a 21:00 h. o de 18:00 a 22:00 h.
2 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Oficina Atenció

ciutadana
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries. Una
a Sagunt i una altra en Port
Horari: De 16:00 a 20:00 h.
1 Subaltern Temps parcial. Jornada 4 hores Conservatori
Funcions: Vigilància i custòdia dependències. Tasques auxiliars i complementàries
Podrà ser destinat a altres dependències en els períodes de no activitat del Conservatori
Horari: 18.00 a 22.00

TERCER: La reassignació de la treballadora Sra. Margarita Jiménez Pans al lloc
d’Administratiu de Serveis Socials amb efectes 1 de setembre del 2005.

QUART: La resta de reassignacions s’efectuarà per concurs, d’acord amb les
bases que s’adjunten.

CINQUÈ: Aprovació de les següents mesures específiques:
a) Les treballadores els llocs de les quals s’amortitzen estaran obligades a participar

en el concurs de provisió de llocs de treball que es convoca, en cas contrari, se’ls
adscriurà d’ofici a un dels llocs que queden vacants després de la realització del
concurs.

b) Les treballadores que ho sol·liciten podran acollir-se a l’excedència voluntària
incentivada que es preveu en l’art. 29.7 de la Llei 30/84 amb els efectes que allí
s’assenyalen.

c) Així mateix, podran sol·licitar la jubilació anticipada prevista en l’art. 34 de la
Llei 30/84 si compleixen els requisits que en tal article es prescriuen. (Tenir 60
anys complits i 30 de serveis).
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SISÈ: Publicar la modificació de la Relació de Llocs conseqüència de l’acord.

5 DONAR COMPTE CANVIS EN COMPOSICIÓ CONSELL MUNICIPAL
DE BENESTAR SOCIAL

Considerant el que preveu l’article 5è dels Estatuts del Consell Municipal de
Benestar Social, relatiu a la composició de tal Consell.

Resultant que el Consell Municipal de l’Esport de Sagunt ha designat el seu
representant titular en el Consell Municipal de Benestar Social.

Resultant que l’Organització Nacional de Cecs (ONCE) ha designat el seu
representants titular en el Consell Municipal de Benestar Social.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat el dictamen de la Comissió
Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, es dóna compte al Ple de la
Corporació dels canvis haguts en la composició del Consell Municipal de Benestar
Social, segons el detall següent:

ENTITAT NOM I COGNOMS TIT./SUPL. DNI
Organització Nacional de Cecs (ONCE) Clara García Ibáñez Titular 21.473.706-D
Consell Municipal d’Esports Cesar Fuster García Titular 19.086.854-M

6 DONAR COMPTE AL PLE NOMENAMENT MEMBRES CONSELL
MUNICIPAL D’ACCESSIBILITAT EN REPRESENTACIÓ ENTITATS.
EXP. 4/04
Es dóna compte al Ple de la Corporació Municipal de la Resolució d’Alcaldia

núm. 1033, de data vint-i-u de juliol de dos mil cinc, al tenor literal del qual:
“El passat dia 2 d’abril del 2005, després del període d’exposició pública

legalment establit i no haver-se formulat reclamació van quedar aprovats definitivament
els Estatuts de Consell Municipal d’Accessibilitat (CMA).

De conformitat amb el que preveuen els estatuts de tal CMA, en l’art. 3r apartat
1, el Consell tindrà com a òrgan de funcionament el Ple del Consell i la Comissió
Assessora.

Segons es recull en el seu art.4t’apartat 1, el Ple de Consell estarà format pel
president, un representant de la Federació Local d’AA.VV i sis representants dels
distints col·lectius ciutadans, inscrits en el registre municipal d’associacions.

Així mateix la Comissió Assessora estarà composta per tres tècnics municipals,
segons consta en l’art.5-1, designats per l’alcaldessa.

Considerant el que preveu l’art. 6 apartat 1, els representants del Consell seran
nomenats per l’alcaldessa a proposta de les distintes entitats i associacions.

Considerant que, les diferents entitats i associacions manifesten la seua voluntat
de participar com a membres de ple dret en tal consell i designen les persones que
ostentaren la seua representació en qualitat de titulars i suplents.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat i en l’exercici de les
facultats que m’atribueix la normativa vigent, RESOLC:

PRIMER: Nomenar els membres del Ple segons la llista que es relaciona:
ASSOCIACIONS NOM REPRES. DNI
DISCAMP MORVEDRE Pedro Zaballos Martínez Titular 19.084.801-E

Pere Boix i Ferrando Suplent 18.891.584-M
RETINOSIS PIGMENTÀRIA Antonio Navarro Eduardo Titular 19.100.954-I

Herminia Pedro Graullera Suplent 19.090.177-Q
SORDS SAGUNT José A. Fernández Ferrer Titular 44.791.272-Z
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M. Carmen Llopis Navarro Suplent 25.414.326-Q
MINUSVÀLIDS SAGUNT Eva Mª Gómez Docon Titular 33.409.304-X

Fco. Martínez Roberto Suplent 19.081.068-S

No obstant, la Federació d’AAVV manifesta la seua voluntat de pertànyer al
CMA, però posposen el nomenament dels seus representant, davant la impossibilitat de
convocar el seu Consell.

SEGON: Nomenar la Comissió Assessora formada per tres tècnics municipals,
segons es relaciona:

Manuel Gimenez Rambla.
Juan Carlos Gil Segarra
Rafael Blasco Arambul
TERCER. Donar compte al Ple en la primera sessió que se celebre.”

7 DELEGACIÓ EN LA SOCIETAT ANÒNIMA DE GESTIÓ DE SAGUNT,
SERVEI DE RECOLLIDA I FACTURACIÓ DE PAPER CARTÓ I ENVASOS
LLEUGERS CONFORME AL CONVENI MARC SUBSCRIT ENTRE LA
GENERALITAT VALENCIANA I L’ENTITAT ECOEMBES, SA

La Llei 11/1997 de 24 d’abril d’Envasos i Residus d’Envasos, estableix que els
titulars dels residus tenen la responsabilitat sobre la seua gestió, i han de complir els
objectius marcats en aquesta. Des del moment que els residus són dipositats en els
contenidors municipals, és l’entitat municipal la que adquireix la titularitat sobre
aquests i, per tant, la responsabilitat de la seua gestió.

En principi, l’entitat local és lliure de realitzar la gestió com vulga sempre que
complisca amb els objectius establits, ja que té totals competències en la dita matèria.
No obstant, s’ha signat un Conveni Marc per a la uniformitat en la gestió de totes les
entitats locals de la Comunitat Valenciana de manera que es facilite la dita gestió i reben
compensacions econòmiques per aquesta.

La Generalitat Valenciana, per mitjà de la seua Conselleria de Territori i
Habitatge té establit un conveni marc amb l’Entitat Ecoembes, SA, per a normalitzar, la
gestió dels residus d’envasos mitjançant un Sistema Integrat de Gestió.

El Ple de la Corporació Municipal, en sessió ordinària celebrada el dia vint-i-tres
de desembre de dos mil quatre, va adoptar l’acord d’adhesió al Conveni Marc de data 1
de juliol del 2004, entre la Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de Territori
i Habitatge, i l’entitat Ecoembalajes España, SA (DOGV núm. 4.852 de 29/09/2004), pel
qual es regula la gestió del contenidor groc –recollida selectiva d’envasos lleugers- i del
contenidor blau –recollida selectiva de paper i cartó.

Aquest Ajuntament es troba adherit per mitjà de Protocol d’Adhesió signat al
seu dia a tals efectes. La recollida selectiva monomaterial de residus d’envasos de
paper-cartó i multimaterial d’envasos lleugers, actualment realitzada per la Societat
Anònima de Gestió ha d’oficialitzar-se mitjançant el present acord plenari i conforme al
que estableix l’esmentat conveni marc.

El regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, diu: “Sí, bo, aquest punt, és
una qüestió, que en aquest cas ja s’estava realitzant, sabeu que es realitzava per part de
la Societat Anònima de Gestió, fa uns plens, vam portar la signatura d’aquest Conveni i
com a defecte de fa diversos anys, estava realitzant la gestió l’Associació Anònima de
Gestió, el que es porta avui ací és una exigència per part de la Conselleria i és en aquest
cas delegar el servei de recollida de manera oficial, així com la facturació d’aquests
residus en la Societat Anònima de Gestió.”
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Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del Grup PP, Sr. BORRÁS,
manifesta: “Bona vesprada novament, avui sembla que siga un Ple, tranquil·litat entre
els regidors, entre els grups, n’hi ha excepte l’incident anterior i tota la resta, sembla que
el contingut no tinga importància dels assumptes que vénen avui al Ple però que
indubtablement, tindran una enorme repercussió i sobretot en el part econòmica de
l’Ajuntament, fa escassament 2 mesos que ha entrat en vigor el Pressupost de l’any
2005, fa exactament 2 mesos, que ha entrat en vigor el Pressupost de la SAG, i per a res
es contemplava aquest punt, ni l’anterior que s’ha debatut, sobre la Fundació de
Menjadors el Pla d’Ocupació i té una repercussió econòmica, pot tenir una repercussió
econòmica.

Bé en la delegació en aquest punt no diré molt més que vaig dir en la Comissió
però sí que ressaltar açò, perquè hi ha una resolució d’Alcaldia, la 2248 del 31 de març
del 2003, referent a la Llei 11/97, hi ha un acord del Ple ratificant aquest Conveni al
maig del 2003, sobre envasos i residus d’envasos, el Ple de desembre del 2004, fa 6
mesos, 7 mesos, es renova el conveni per l’equip del govern actual, i com he dit
actualment en el Ple del Pressupost del 2005, que s’aprova al juny, no contempla res, ni
en la SAG, i en la intervenció meua quan es van aprovar els Pressupostos de la SAG i
en el Ple, el poc que vaig dir és que em semblava escassa el que es preveia de beneficis
en la SAG, tenint en compte que les inversions les fortes inversions que hi ha
contemplat la SAG, en aquests últims 4 anys, no estaven previstes, perquè eren
pràcticament renovació de contenidors, per tant qualsevol desajust que poguera haver-hi
en el Consell d’Administració o en la SAG, podria conduir a tenir pèrdues a l’Empresa
Municipal i ho deia i esmentava que estava pendent d’aprovació, el Conveni amb els
treballadors, que no es contemplaven els Pressupostos per al 2005 i per tant podria tenir
una repercussió econòmica, bé, al cap de 6 mesos, de ratificar pel Ple d’aquest
Ajuntament el conveni, amb la Conselleria en l’Entitat ECOEMBES, avui ve i tal com
vaig dir en la Comissió del 15 de juliol aquest passat, el perill d’aquest Conveni,
màximament quan tots nosaltres sabem tots els regidors sabem que hi ha un consorci
creat per a la recollida de residus sòlids de qualsevol tipus amb diverses comarques, i
fins i tot amb els municipis del Camp de Morvedre, i que necessàriament ha d’eixir a
concurs públic l’adjudicació per part d’aquests municipis d’aquest servei. Jo crec que
pretendre carregar a l’empresa municipal més serveis, encara que ells sempre estan
disposats, i tracten de fer-ho bé, pot resultar perillós.

I, miren, en el punt 7 ve açò i en el punt 8, després intervindré, ve a ratificar el
conveni anterior amb la Conselleria, un conveni semblant amb la Conselleria i
l’empresa que realitza el servei. Així que, després parlarem, de moment només dic açò,
que han d’extremar vostès les precaucions, afinar-se molt, perquè sinó al principi de
l’any que ve, quan coneguem els resultats, poden que no siguen els resultats que han
tingut enguany. Res més i moltes gràcies.”

El regidor-delegat de la SAG, Sr. MUÑOZ, indica: “Bona vesprada, bé, jo
pensava que no seria necessari intervenir perquè la qüestió pensàvem que estava ben
clara. El conveni a què es fa referència en aquest punt és un conveni que ve d’un
anterior que estava signat per la, qui tenen el poder de signar aquest conveni que és la
Generalitat Valenciana amb Ecoembalajes, ECOEMBES, perquè així ho disposa la llei.
Conveni que vostè sent alcalde va ser, i aquesta corporació, van acceptar perquè aquest
conveni té com  única, el que pretén és que s’implante als ajuntaments, en totes les
localitats, la recollida selectiva tant de paper cartó com d’envasos de diversos tipus.
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I a canvi de l’esforç que els ajuntaments, que les entitats locals, fan per a
implantar aquest servei, l’estat, a través d’ECOEMBALAJES, i els governs autonòmics,
en aquest cas nostre govern autonòmic, la Generalitat Valenciana, el que fa és que
convenien, arriben a un conveni, pel qual ECOEMBALAJES paga un percentatge
segons el tipus de població, la quantitat de quilos o tones que es recullen, etc., etc. I és
l’únic objecte que tenien.

Aquest ajuntament, com vostè bé sap, es va subscriure al del 2000, que es va
prorrogar en el del 2001, que es va prorrogar el 2003, però amb una xicoteta diferència,
que ací es prorrogava però no es cobrava. No es facturava. Resulta que l’ajuntament
deixava d’ingressar. Aquest ajuntament va facturar per primera vegada al juny del 2003,
per primera vegada al juny del 2003, gràcies a la gestió precisament de la Societat
Anònima de Gestió.

I ara l’única cosa que fem és, la Generalitat Valenciana una vegada ha conclòs el
conveni anterior torna a conveniar un nou marc amb ECOEMBALAJES, SA. I, a través
que és d’alguna manera, tornar a comprometre’s a la recollida selectiva i a canvi rebre
aqueixos beneficis que podem. Per tant, no veig jo el problema, no té res a veure amb ni
en el conveni col·lectiu, ni amb el capital social de l’empresa, que jo també estic d’acord
amb vostè que necessitaríem més, però no és el problema ara. Simplement es tracta que
la SAG, Sr. Silvestre, Sr. Borrás, continue fent exactament el que està fent ara,
exactament, és a dir, recollir el fem i cobrar per recollir aqueixa fem a
ECOEMBALAJES, SA, un percentatge determinat. Ja em contarà vostè on està el
problema, que ha de veure això amb l’estabilitat de l’empresa, en l’estabilitat de.. i a
més a l’ajuntament no li costa un duro, ni un ni mig. Jo no veig el problema, de veritat,
li ho dic, eh, sincerament, li ho vaig dir l’altre dia en la comissió i ara. I, a més, és un
conveni signat per la Generalitat Valenciana amb una empresa de gestió integral de
residus, no es tracta d’una altra cosa. Jo tinc ací la normativa, si vostè vol es la pas, i
subratlladeta, perquè no haja de cercar. Gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. BORRÁS, diu: “Referent a l’expedient, a mi sap que
m’agraden les formes, en el dictamen de la comissió especial de comptes i serveis
econòmics, per la qual cosa vostè diu, no recull la intervenció, l’acta no està aprovada. I
per tant, lògicament, no podem admetre el que diu ací en el contingut. I d’aquest
contingut només subratlle una cosa amb què estic d’acord, i pel que vostè es refereix del
que cobrarem o no cobrarem. Independentment del consorci, que és el que li estic dient.
El consorci havia d’haver entrat en funcionament ja, per circumstàncies no ha entrat en
aquests dos anys, però jo crec que no es demorarà ara molt més. I a partir d’aqueix
moment en quina situació es queda? Perquè la pròpia secretària de la comissió, i en el
dictamen de la comissió, ja diu; no obstant s’ha signat un conveni marc per a la
uniformitat en la gestió de totes les entitats locals de la Comunitat Valenciana de
manera que es facilite la dita gestió i reben compensacions econòmiques per ella. Qui
ho rebrà? Fins ara la llei anterior, la llei de creació de residus i envasos diu clarament
que seran els consorcis, els consorcis. Per això, és al que vaig jo.

Entenc que després de sis mesos hi ha hagut una precipitació quan havien
d’haver-lo estudiat, han estat any i mig i resulta que ratifiquen al desembre el conveni, i
ara fan açò un altre, i no obstant en el punt següent, en el punt següent renoven el
conveni amb la Generalitat i l’empresa, no amb la SAG. La SAG ja ha obert un
afegiment que ells estarien disposats a portar el servei, però jo entenc que aquestes
coses haurien d’anar juntes i en paquets i ben estudiades, i amb informes econòmics,
amb estudis econòmics per a veure les repercussions. No ho fan vostès així, allà vostès,
és el que jo els dic, allà vostès.
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D’ací a uns mesos, jo sóc un home molt pacient en aquests aspectes, d’ací a uns
mesos sabrem tot el que puga succeir. Després m’estendré un poc més perquè hi ha un
punt prou relacionat amb la part econòmica, i no obstant sembla que passe
desapercebut, així que...”

El regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, assenyala: “Bé, jo crec que
el Sr. Muñoz ho ha explicat perfectament com a conseller delegat de la SAG. I jo la
veritat és que en aquest punt i en el següent, Sr. Borrás, no entenc molt bé qual és el seu
plantejament. El fet que vinga aquesta proposta al ple és una manera de regularitzar una
situació i fer que de manera efectiva la SAG tinga uns ingressos, o siga, tinga uns
ingressos. I en aquest punt i en el que ve hi ha una qüestió que jo no acabe de veure
clara, és a dir, aqueixa referència contínua que vostè està fent al consorci i al pla zonal
no té res a veure en el que significa la recollida. Quan el pla zonal estiga en marxa la
recollida seguirà fent-la la SAG. Sí?, vostè creu que no? Bo, si vostè creu que no té una
opinió que algun dia ens explicarà en alguna comissió. Clar, pot dir moltes coses.

Per tant, per tant, jo no entenc el sentit. Jo crec que, evidentment, i avui per avui,
en la SAG a través dels consellers que cada un dels partits té és un tema que es coneix,
és un tema que es coneix per tots els partits polítics. És un tema que s’està fent el
seguiment i jo crec que, bo, si partim de la realitat que aquest servei el ve fent la SAG
des de fa ja molt de temps, quan era vostè alcalde, ara el que es tracta és de regularitzar
una situació, i que al final aqueixa regularització permetrà que la SAG tinga uns
ingressos que fins fa un temps no tenia. Amb la qual cosa jo crec que tot aqueix estudi i
tot aqueix seguiment que vostè plantejava, Sr. Borrás, jo crec que els consellers que té el
Partit Popular en la SAG ho estan fent i deuen seguir en aqueixa línia. Bo, però Sr.
Borrás, una cosa és que siga independent i una altra cosa que per a quelcom els diferents
partits que estiguem ací tinguem representants en la SAG, com a mínim, per a mantenir
un tema d’informació, i que vostès coneguen el que està passant ací. Amb la qual cosa
jo crec que no sé per què se li dóna més tralla a aquests temes quan són, jo pensava, jo
no tenia, vaja, no tenia, no eixiria, perquè pensava que aqueix tema estava
completament assumit.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 16 vots a favor del PSOE, EU, Bloc, SP i SCP, i 8 abstencions del PP,
ACORDA:

PRIMER. Delegar la recollida i gestió del contenidor groc –recollida selectiva
d’envasos lleugers- i del contenidor blau –recollida selectiva de paper i cartó al terme
municipal de Sagunt, en la Societat Anònima de Gestió de Sagunt.

SEGON. Delegar la facturació, conforme al Conveni Marc subscrit, per la
recollida i gestió del contenidor groc –recollida selectiva d’envasos lleugers- i del
contenidor blau –recollida selectiva de paper i cartó, en la Societat Anònima de Gestió
de Sagunt.

TERCER. Remetre certificat del present acord a la Conselleria de Territori i
Habitatge de la Generalitat Valenciana perquè en prengueu coneixement i efectes
oportuns.

8 PROPOSICIÓ RENOVACIÓ DE L’ADHESIÓ AL CONVENI MARC
SIGNAT ENTRE LA GENERALITAT VALENCIANA, A TRAVÉS DE LA
CONSELLERIA DE TERRITORI I HABITATGE, I L’ENTITAT ECOVIDRIO
DE DATA 20 DE DESEMBRE DEL 2004
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Vist el Conveni Marc subscrit en data 20 de desembre del 2004 entre la
Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i Habitatge, i l’entitat
Ecovidrio (DOGV núm. 4.952 de 23/02/2004), pel qual es regula el sistema integrat de
gestió d’envasos i residus d’envasos de vidre;

Considerant que l’esmentat Conveni Marc substitueix a l’anterior conveni
subscrit en data 31 d’octubre 2001 (DOGV núm. 4.143 de 7/12/2001) entre les mateixes
parts, al qual aquest Ajuntament es troba adherit per mitjà de Protocol d’Adhesió signat
al seu dia a tals efectes.

Vist el que disposa la Llei 11/1997, d’Envasos i Residus d’Envasos, segons la
qual -art. 9- la participació de les entitats locals, en els sistemes integrats de gestió de
residus d’envasos i envasos usats, es portarà a efecte mitjançant la signatura de convenis
de col·laboració entre aquestes i l’entitat a què se li assigne la gestió del sistema;

Considerant que el Conveni Marco anteriorment citat ve a regular la participació
de les Entitats Locals en el sistema integrat de gestió autoritzat a ECOVIDRIO;

El regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, obri la seua ponència
assenyalant: “Mira, has fet bé perquè m’havia deixat el boli. Vegem, aquest és un tema
que el Sr. Borrás ha fet referència en l’últim punt. És a dir, simplement el que portem
avui ací és una renovació al conveni, havia caducat. Des de la Conselleria se’ns havia
instat a renovar-ho i pràcticament el que ve ple avui és la renovació d’aqueix conveni,
així de senzill.”

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. BORRÁS,
indica: “Bona vesprada novament. Efectivament, Sr. Martín, el punt anterior també era
un conveni amb la Generalitat Valenciana i l’empresa ECOEMBES, i aquest és un
conveni de la Generalitat Valenciana amb l’empresa ECOVIDRIO. I la pregunta que és
possible que és per què l’altre ara es renova i es passa a la SAG i aquest per què no?, per
què no es renova en aquest? Quan, per un altre costat et diu la pròpia SAG; significar la
nostra disposició a oferir aquest servei a l’ajuntament, perquè ho renoves, perquè ho
renoves.

La nostra actuació a l’empresa municipal SAG ha quedat molt clara i patent tant
el període de temps que amb el regidor-delegat va ser el Sr. García Felipe com jo que
vaig ser president i regidor-delegat. I s’ha millorat substancialment en les inversions
amb tota la gran maquinària que allí s’ha fet. I aqueix és el camí que deurien vostès de
seguir perquè aqueixa empresa municipal no tinga pèrdues que repercuteixen totalment
a l’ajuntament, i per tant que paguen els ciutadans. Aqueixa és la diferència.

Que en aquests moments hi ha un consorci que ja havia adjudicat, que ja havia
adjudicat, havia realitzat el concurs públic, els 106 municipis que constituïen el consorci
de residus, havien adjudicat ja el servei. Però va haver-hi un recurs per una de les
empreses per una de les empreses participants, i això s’ha tirat arrere. Entre aqueixes
empreses participants no estava l’empresa municipal. Ara novament es va a reprendre.
Vostè garanteix que l’ajuntament de Sagunt, l’empresa municipal es va a quedar el
servei de recollida d’aqueixos 102 pobles, o que serà l’empresa absorbida per l’empresa
que es quede el consorci? Ni vostè ni ningú m’ho pot garantir això, perquè és un
concurs públic.

Per tant, l’única cosa que dic és que s’extremen les precaucions de tot el que
s’envia a la SAG, perquè de tots els acord plenaris que ha pres aquest ajuntament que es
presten nous serveis a la SAG, tots ells han sigut deficitaris. Tots ells han originat
pèrdues, i l’obligació per part dels consellers de l’empresa és evitar això. Però
l’obligació per part dels regidors de l’ajuntament és evitar que aqueixes pèrdues puguen
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repercutir novament en els ciutadans. I no tinc ni més menys que dir. I que el pressupost
està aprovat fa dos mesos i no contemplava el punt anterior perfectament ni el pla
d’ocupació de la fundació de menjadors, no de la fundació de menjadors, dels
menjadors escolars ni altres que veurem després.”

El regidor-delegat de la SAG, Sr. MUÑOZ, exposa: “Jo, bona vesprada una altra
vegada. Jo no isc de la meua sorpresa. Em deixa vostè, però, ara, entenc que potser és la
calor que potser vostè, com ja està de vacances no s’acaba de llegir les coses, el que
siga, però de veritat el que no puc permetre és que vostè diga que això ho van a pagar
els ciutadans perquè són pèrdues. Això és mentida. Al revés, si no signem l’acord
aqueix és quan deixarem d’ingressar diners d’ECOEMBES, a veure si ho entén, a veure
si  ho entén. Però si és això, però si és això, però si és ECOEMBES és això Sr. Borrás.
No, dic que encara sort que els meus alumnes són un poc més... capten abans les coses
perquè sinó seria terrible donar classe.

Mire, li ho he explicat abans, i aquest cas és el mateix. Hi havia un conveni,
aqueix conveni finalitza perquè finalitza. La Generalitat Valenciana signa un altre. Els
ajuntaments participen en aqueix conveni a través de la Federació Valenciana de
Municipis. I ens insten a tots a participar d’aqueix conveni. Nosaltres, que ja
participàvem de l’anterior continuem participant d’aquest. I en aquest hi ha una clàusula
que diu; aquelles corporacions que tinguen la recollida delegada en una empresa i tal,
faran en un acte plenari la sessió d’això, que és el que estem fent ara. Faltaves tu, Paco,
val?, faltaves tu. Escolta, jo ja no puc dir-li res més, ja no puc dir-li res més, si no ho
entén això.

I això no té res a veure amb el consorci, el consorci està muntant-se ja, ja té
l’adjudicació feta a una empresa. I quan arribe el moment del consorci ja concursarem
en el que siga, no es preocupe.”

El regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, tanca la seua ponència
assenyalant: “Vegem, vegem, Sr. Borrás, vostè té la virtut, ha aconseguit que en un
punt, en el punt concret 8 acabem parlant del punt 7 i si em descuide, perquè ja eixia, la
Sra. Solaz eixiria a parlar del punt 4. Només el principi, bé, jo crec que vostè ha
començat la seua intervenció parlant de la bona gestió que al seu dia es va fer amb la
SAG i pràcticament en acabar la seua intervenció ha estat parlant de què tot el que se li
dóna a la SAG té pèrdues, cosa que és un poc difícil d’entendre. Mire, el que hem portat
en el punt anterior no significa donar-li a la SAG res, és quelcom que ja estava fent,
estava fent-ho ja perquè vostè se’l va carregar fa uns anys, o siga que no és una qüestió,
simplement es tracta de regularitzar. I aquest tema simplement és una renovació que se
li ha fet a un conveni que teníem subscrit amb la Conselleria i ECOVIDRIO, que calia
renovar, i ja està. Però, per favor, no té res a veure amb el pla zonal. És que jo crec que
caldrà separar, jo m’imagine que un dia farem un monogràfic del tema, però el que
significa el tractament i la recollida, jo crec que són situacions diferents. Res més moltes
gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb la proposta del
regidor-delegat de Medi Ambient, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER. Acceptar la totalitat de les condicions reflectides en el Conveni Marc
subscrit entre la Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i
Habitatge, i l’entitat Ecovidrio en data 20 de desembre del 2004.

SEGON. Renovar l’adhesió al referit Conveni Marc entre la Generalitat
Valenciana, a través de la Conselleria de Territori i Habitatge i l’entitat Ecovidrio, SA.
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TERCER. Remetre en triple versió exemplar certificat del present acord a la
Conselleria de Territori i Habitatge de la Generalitat Valenciana perquè en prengueu
coneixement i efectes oportuns.

9 APROVACIÓ INICIAL REGLAMENT DEL DEFENSOR O
DEFENSORA DE LA CIUTADANIA. EXP. 03/05

Vist el projecte de Reglament del Defensor o Defensora de la Ciutadania
presentat per Participació Ciutadana.

A les 19 hores se suspèn momentàniament la sessió per a permetre les
intervencions del públic en aquest assumpte. Es reprèn la sessió a les 19 hores i 4
minuts.

Suspesa la sessió per a permetre les intervencions del públic, la Sra. Neus de
Yago assenyala: “Sí, bona vesprada a tots i a totes, i per descomptat no sé si felicitar-los
per les rialles o lamentar-les per l’espectacle tan grotesc que estan donant a la
ciutadania, realment lamentable. Ja sé que de tant en tant cal riure i cal fer broma, i
d’això que es pot gaudir, gaudir, però per descomptat, des del públic ens sentim
totalment defraudats i enganyats, eh? Insults, jo no venia a dir açò, però ho dic. Crec
que el menys raonable i el que menys poden oferir-nos a la ciutadania són els insults
que estem sentint aquesta vesprada ací. Dit açò, i com a ciutadana tinc tot el dret a dir-
ho, perquè a més per això els votem i són els nostres representants, escolten el públic,
escolten-nos de tant en tant en quan una lliçó d’escoltar al públic.

Bé, jo aquesta vesprada estic ací representant les associacions de dones, i en
concret la meua Associació de Dones Baladre. Volem agrair el procés de discussió que
s’ha portat en el Consell de la Dona de tot el funcionament que hauria de tenir el pròxim
càrrec que es proposa a votació aquesta vesprada, que és el representar a la ciutadania.

Per tant, nosaltres el que volem manifestar ací és que es tinga en compte el
treball fet per tots i per totes, encara que alguns regidors se n’han anat de l’hemicicle,
molt significatiu. Tinguen en compte el treball fet i les discussions portades en aquest
punt que es note de pressupost perquè la persona que isca a llegir-la puga fer les seues
funcions. Per descomptat, que tinga tot l’accés a la informació per a poder portar un
treball tècnic i científic d’investigació en els problemes que tenim la ciutadania. Portar a
terme els estudis convenients. I, també, el suport administratiu perquè aquesta persona
puga portar endavant el seu treball. Com no, dir que estem demanant ja que es tinga en
compte la perspectiva de gènere en tot el procés i també a l’hora de triar aquesta
persona. La igualtat d’oportunitats la volem que estiga present a l’hora de les seues
decisions i de les propostes d’aquelles persones que per un màxim de consens siga
triada la persona que ens ha de defensar homes i dones, és a dir, a tota la ciutadania.

Per tant, demanem que el vot ací aquesta vesprada siga un vot per unanimitat de
tot l’ajuntament, de tota la gent que ens representen, vulguen o no, però ens representen.
I, bo, tinguen en compte aquests punts que estàvem dient abans. Res més i moltes
gràcies.”

Represa la sessió, el regidor-delegat de Participació Ciutadana, Sr. LÓPEZ-
EGEA, comença la seua ponència indicant: “Bo, en primer lloc recalcar el procés
d’elaboració col·lectiva d’aquest reglament.

Des de l’elaboració tècnica i política del primer esborrany fins avui, aquest
reglament ha sigut enriquit amb les seues aportacions i debats pels consells sectorials,
els veïns de Sagunt i els grups polítics.
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Es va fer arribar el primer esborrany als diferents col·lectius i entitats del
municipi perquè feren la lectura, els debats i les aportacions que consideraren
convenients.

S’ha tractat diverses vegades en els consells sectorials de participació obtenint
un nombre important de propostes principalment del Consell de la Dona, el Consell de
Benestar Social, i el Consell de Medi Ambient, que han enriquit el text, a més de
permetre una implicació per part del teixit associatiu en el procés d’elaboració.

S’ha tractat el reglament en quatre comissions informatives acceptant la major
part de les esmenes realitzades. Les últimes, sense més lluny, les aportades pel Partit
Popular en la comissió informativa de la setmana passada. I s’han fet un esforç per
donar a conèixer en els mitjans de comunicació el sentit d’aquest reglament.

També és cert que hi ha hagut una predisposició per la meua part a no voler
debatre sobre la figura. És a dir, jo crec que l’important en aquests moments, en aquest
procés d’elaboració col·lectiva, era centrar-nos en els continguts del reglament. I,
posteriorment, en una segona fase, abordar la figura als recursos, etc.

Si entrem breument en les esmenes he  de manifestar que s’han acceptat la major
part de les esmenes realitzades pel Consell de la Dona. Que s’ha acceptat les esmenes
del Consell de Benestar Social. Que s’ha acceptat una esmena, jo crec que important
realitzada tant per Comissions Obreres com pel Partit Popular. És una esmena que fa
referència, i jo crec que és important a destacar perquè és un punt, fer referència al
Quòrum de l’acord plenari de nomenament i durada del mandat del defensor de la
ciutadania, del Síndic de Greuges. Llavors, en el primer esborrany, i llegiré el primer
esborrany tal com estava, feia referència, deia: el Defensor de la Ciutadania, el Síndic
de Greuges de Sagunt, és triat pel ple municipal per una majoria almenys de les tres
cinquenes parts del nombre legal dels seus membres. I deia: en el supòsit de no
aconseguir-se aquesta majoria en la primera votació es realitzarà una segona votació. En
aquesta segona votació serà prou la majoria absoluta dels membres presents. Bé, aquesta
segona part s’ha eliminat a proposta del Consell de Benestar Social, de Comissions
Obreres i del Partit Popular perquè si s’haguera mantingut en una segona votació,
únicament amb els vots de l’equip de govern que són 13 haguera eixit. En llevar aquest
apartat ens veiem obligats, tota la corporació, a arribar a un consens perquè són
necessaris 15 vots per a nomenar a aquesta figura. Per tant, hem de fer un esforç tots els
membres de la corporació per arribar a un acord i a un consens.

S’han acceptat, també, la major part de les aportacions dels grups de l’oposició i
també les aportacions majoritàries, en gran part majoritàries realitzades també pel
principal grup de l’oposició, el Partit Popular.

Per a acabar la meua intervenció, i partint del debat de l’última comissió
informativa, presentar diverses esmenes que enriquiran el reglament. En l’última
comissió informativa van haver-hi diverses propostes del Partit Popular, va haver-hi una
en concret, jo he de reconèixer que no tenia gens clar, no tenia clara la proposta i la vam
mantenir en aquests dies hem valorat la proposta, creiem que és acceptable la proposta i
per tant presentaré una esmena, per a acceptar la proposta que es va fer en aquella
Comissió Informativa.

La primera esmena dic, hi ha diverses és acceptar una proposta, la Comissió
Informativa que fa referència a l’article 4, quan fa referència als requisits de
nomenament, eliminant per la seua indefinició per la redacció, que fa referència a la
reconeguda sensibilitat social, ens trobem amb una situació d’indefinició important
respecte a aquest tema i preferim llevar-ho, donada l’ambigüitat i la indefinició que això
comporta.
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Després hi ha una esmena que també vull presentar en relació al debat, que
també vam tenir en l’última Comissió Informativa de personal de règim interior, que fa
referència a l’article 17, no?, respecte als informes extraordinaris, per part del Síndic de
Greuges, el defensor de la ciutadania i l’esmena fa referència al defensor de la
ciutadania Síndic de Greuges, presentarà anualment aquest Ple Municipal, presentarà un
informe una memòria, en la qual és una altra de les esmenes que hem recollit, a més de
fer una valoració, una memòria els grups polítics, podrem intervenir fent-li preguntes i
el podrà explicar-nos com ha sigut la seua labor, la seua tasca, etc., en aqueix sentit es
recull també la possibilitat que puga realitzar informes extraordinaris, ací hi ha una
aportació que va fer la Comissió Informatiu, que el que plantegem és la seua eliminació
i m’explique. El text diu per acord de la Junta de portaveus, la quarta part almenys del
nombre legal de membres de la corporació, sense que cap regidor puga subscriure, en un
any més d’una petició, açò és una proposta d’incorporació quant a la petició d’informes
extraordinaris al defensor de la ciutadania. Aquesta proposta plantegem aquesta esmena
d’eliminació perquè és una proposta que contradiu articulats del propi reglament, en
concret l’article 1.2 del reglament que fa referència a la independència i objectivitat del
defensor del ciutadà i l’article 6 que parla de l’autonomia, no sotmetent-se a cap mandat
imperatiu, així com no rebent instruccions de cap autoritat en l’exercici del seu càrrec,
per a preservar el màxim possible, l’autonomia la independència, d’aquesta figura
plantegem l’eliminació d’aquesta redacció.

Incorporar també dues xicotetes esmenes, que fan referència és una disposició
transitòria que diga que el present reglament entrarà en vigor d’acord amb el que preveu
la legislació del règim local, una disposició també final que diga que l’òrgan
complementari municipal, que el present reglament crea, s’incorporarà en el seu
moment al Reglament Orgànic Municipal, jo crec que és un dada important i bo una
xicoteta exposició de motius que s’introdueixen, jo simplement crec que al llarg
d’aquests mesos la meua pretensió també com a regidor de participació ciutadana, era
intentar involucrar, implicar al nombre més gran de veïns i entitats ciutadanes del
municipi, a més de les forces polítiques de la Corporació, que jo crec que és una qüestió
que hem d’intentar, aprovar-ho o reforçar-los, la majoria o tots els membres de la
Corporació, jo crec que hem aconseguit un nivell de participació d’involucració de la
gent important i sobretot el més important, moltes vegades hem fet a vegades cabrioles
per a anar recollint moltes de les aportacions que s’han fet i poder encaixar-les, potser
no és un reglament, el reglament es podria millorar millor, però també és un reglament,
que com té de bo que s’ha recollit les aportacions de la gent i potser la redacció no és
magnífica en alguns casos però se substitueix per involucració de la gent, les
aportacions que ha fet, en principi, res això.”

La regidora del Grup PP, Sra. MURCIANO, manifesta: “Bo, bona vesprada, bo,
en primer lloc nosaltres des del nostre grup anàvem a donar-li l’enhorabona al senyor
López Egea, per haver sigut capaç de tirar endavant aquest reglament, però en vista del
que ha succeït en pocs dies i en hores, no li haurem de donar aqueixa enhorabona com
se la volíem donar.

Mire, el divendres sí que és cert que vam estar en la comissió informativa, parle
del divendres dia 22 i se’ns va presentar ja el protocol per a la seua aprovació, el seu
vistiplau i portar-ho avui a Ple, des del divendres, del divendres a avui, l’informe del
secretari general, no estava avui sí que ho tenim des d’aquest matí, i la rectificacions
que ha portat avui amb aquesta pressa i aquesta precipitació al Ple però no obstant a
nosaltres al nostre grup el que tenim una gran preocupació, però saps per què és,
Fernando, perquè... del ciutadà, està donant-li un colp baix, molt baix, al ROM, s’està
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treballant amb el reglament d’organització municipal moltíssims mesos, era un
reglament que s’anava aprovar amb els pressupostos, un reglament que nosaltres hem
treballat i hem dut a terme i durament junt amb qui ens l’ha facilitat, amb l’equip de
govern.

Amb aquesta proposta que avui porta ací Esquerra Unida de portar endavant
aquest reglament del defensor del ciutadà, independent del reglament d’organització
municipal es posa de manifest la falta de voluntat política d’arribar a un bon terme i no
portar aquest reglament d’organització municipal ni posar-ho en marxa en aquesta
legislatura per al partit popular, amb aquesta iniciativa, s’evidencia no sols la
descoordinació del tripartit en aquest assumpte, sinó l’escàs interès que ha despertat en
l’equip de l’alcaldessa el regular la vida parlamentària municipal.

La figura del defensor del ciutadà es contempla i es regula en el ROM i que des
de fa mesos insistisc estem treballant i estem esperant que finalitzen els treballs de
redacció, des del meu grup hem mostrat durant mesos la voluntat i actitud
col·laboradora, perquè el Reglament d’Organització Municipal, isquera endavant, hem
plantejat mocions al Ple, perquè es creara una comissió especial encarregada de
redactar-lo que va ser per cert desestimada per l’equip de l’alcaldessa, davall un pretext,
el pretext era que molt breu temps d’espai estaria. Bo, hem continuat assistint a
innumerables reunions, negociant continguts i presentant esmenes, però el que és real i
és veritat, és que del document definitiu, del ROM, res sabem, bo res no, sí que hi ha
una cosa que sabem i és que dins del ROM, el defensor del ciutadà, era un òrgan
complementari municipal, que s’incorporava en l’articulat del Reglament
d’Organització Municipal. La prova d’això, és que fins en els propis esborranys, que
se’ns va fer entrega, mantenien l’article que figurava en el ROM, com apartat 45 i
següents, aquesta nova situació que ha generat la proposta del Delegat de participació
ciutadana deixa a les clares que l’equip de govern no té intenció alguna d’aprovar el
reglament municipal ni a curt ni a mitjà termini, demostra no tenir fe en aquest
document, com a instrument que serveix per a organitzar la vida municipal, de forma
independent a les voluntats de l’equip de govern de torn, és cert que estem preocupats i
desencantats i tenim una sensació de temps perdut per la pròpia actitud demostrada per
l’equip de govern en aquest assumpte, la presentació i posterior aprovació per part del
delegat de participació ciutadana, la seua proposta de regulació, del defensor de la
ciutadana deixa a les clares i molt a les clares el fracàs de tramitació del ROM del
Reglament d’Organització Municipal, per part del regidor de presidència senyor
Chover, sembla com si cada un i a la seua manera voldria salvar-se de la crema, que
suposa tenir paralitzat aquest assumpte durant tota la legislatura, per això també veiem
precipitació en la posada en marxa d’aquest reglament, no hi ha preàmbul ni
disposicions que expliquen com reformar-lo, majories necessàries, tramitació, costos, no
diu en cap lloc els costos i he sentit parlar ja de costos i un llarg etc., i tot açò al carrer i
en qualsevol situació s’anomena improvisar i improvisar no és gens bo en temes
d’aquest calat social.

 Considerem que les expectatives d’aprovar tan ràpidament com siga possible el
ROM són nul·les i la responsabilitat únicament se cercarà en l’actual equip de govern, si
aquest ROM, no ix endavant ja.

Per això i a pesar que aquesta acció del govern que porta avui Esquerra Unida,
ens sembla avui positiva i donada la passivitat mostrada en la finalització dels treballs,
del ROM, igual que avui ve aprovació el Reglament del defensor del ciutadà, ens
haguera agradat poder aprovar el Reglament Orgànic Municipal, la qual cosa suposaria
tenir reglada la figura del Defensor i haver avançat en la regularització de la vida
parlamentària municipal des del nostre grup senyor Fernández López Egea, li demanem
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i li proposem que quede sobre la taula per a un millor estudi i per a una major aportació
de tot el que anteriorment he explicat.”

Durant el debat, a les 19 hores i 15 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta
momentàniament la sessió, i és substituïda per la Presidència pel Primer Tinent
d’Alcalde, Sr. Martín, fins a les 19 hores i 30 minuts.

El portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, diu: “Sí, bona vesprada a tots i totes altra
vegada, nosaltres aprovarem aquest Reglament, pensem que és un avanç, pensem que és
bo per als ciutadans, pensem que és bo per a tots, pensem que s’ha fet amb la
participació de molta gent i per tant pensem que és ineludible donar aquest pas,
l’acompanyada Leonor ha fet una explicació que jo, eh d’alguna forma és cert que el
ROM, el Reglament d’Ordenació Municipal, o d’Organització Municipal, perdó, està
donant molts maldecaps, però encara no molts maldecaps, però dóna molts maldecaps
en aquesta i en altres legislatures, com vosaltres sabeu des de Segregació Portenya,
sempre s’ha demanat un Reglament d’Organització Municipal, per tant jo, la lectura que
faig és inversa a la que fas tu Leonor, jo no pense que açò siga un pas negatiu, sinó un
pas positiu, és a dir, ací s’obri una nova expectativa, quant al Reglament d’Ordenació
Municipal, és a dir, si la majoria de partits polítics, coincidim en un 80 o 90%, en el
ROM i tenim una discrepàncies potser en un 10%, no serà bo d’alguna forma que
podem anar aprovant aqueix un altre 90%, jo pense que podria ser un pas molt
interessant, que els ciutadans ens ho agrairien i que podríem començar a treballar ja a
anar aprovant a poc a poc si fa falta, part d’aqueix Reglament d’Ordenació Municipal
d’altra banda felicitar-nos jo crec que a tots per una iniciativa com aquesta i per
descomptat es va a comptar amb el vot de Segregació Portenya, gràcies.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bona vesprada, semblava
inevitable que isquera el ROM, la veritat és que han sigut dos processos que es van
iniciar quasi al mateix temps i per aqueix començament en el temps semblant, la
delegació de participació ciutadana, va portar un esborrany que a la vista d’altres
reglaments del defensor del ciutadà, pensem que allò que s’ha adequat seria incorporar-
ho en el ROM i així es va fer i l’esborrany del Reglament Orgànic Municipal, senyora
Murciano, no Reglament d’Organització Municipal, sinó Reglament Orgànic Municipal,
eh, perquè a vegades les sigles es diuen així ràpid i confonen, no?, que sapiem del que
estem parlant, vull dir que es va pensar que allò que s’ha adequat seria incorporar-ho en
aqueix Reglament Orgànic Municipal i per tant portar tot al mateix temps i així s’ha
treballat i jo vull dir, el que no hi ha en absolut descoordinació, vostè ha comès també
un error en dir que el Reglament del defensor del ciutadà, que presenta Esquerra Unida,
no ho presenta Esquerra Unida, ho presenta l’equip de govern i es porta a la Comissió
corresponent perquè s’estudie, eh, ho presenta l’equip de govern, no Esquerra Unida,
encara que el delegat de participació siga d’Esquerra Unida.

Bé, en el tema del ROM, jo vull discrepar en el sentit que s’assumisca, o que es
tire tota la responsabilitat respecte d’això que no estiga aprovat encara en l’equip de
govern, aquest equip de govern, ha fet un text, eh de més de 150 articles que regula tot
el que s’ha de regular en l’àmbit orgànic municipal i s’ha passat als grups polítics, per al
seu estudi i el seu debat, s’ha tractat en alguna comissió, i jo personalment he treballat
no amb vostè precisament, sinó amb altres membres del seu grup, a desbrossar molt dels
aspectes i intentar incorporar totes les aportacions que cap al Partit Popular, i hem
incorporat en aqueix text, hem assumit, encara que no aquesta oficialment passat per
una comissió, hem assumit en aqueix intercanvi d’aportacions més del 90% de les
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propostes que ha fet el Partit Popular, hem assumit més del 90%, ja volgueren les
oposicions en altres llocs que se’ls assumira no el 90%, ni si vulga el 20%, per tant jo
crec que les responsabilitats de l’equip de govern, és responsabilitat també de
l’oposició, en aquest moment en l’última reunió que vam tenir, havien 5 punts en el que
hi havia disfunció o no havia ple acord, jo crec que el resoldre aqueixos punts concrets
amb el Partit Popular, és tant responsabilitat de l’equip de govern, com a responsabilitat
del Partit Popular, és que és molt fàcil dir açò no es va aprovar en la vida, perquè
nosaltres no estarem mai d’acord, amb els plantejaments que feu en aqueixos 5 punts de
desacord, bo, jo crec que en aquest esperit de consensuar un Reglament Orgànic
Municipal, la participació del Partit Popular, fonamental, entenem és el major equip, el
major grup de l’oposició, i creiem que és fonamental, eh.

Les expectatives són nul·les, bo, jo entenc que no, si vostè creu que sí, supose
que parla amb coneixement de causa, però parla amb coneixement de causa des del seu
grup, no des del meu, eh, ni des de l’equip de govern, per a nosaltres les expectatives
continuen sent vàlides i estem oberts a acabar de negociar aqueixos 4 o 5 punts,
aqueixos 4 o 5 serrells en què no estem d’acord perquè nosaltres si que volem que
s’aprove el Reglament Orgànic Municipal eh i volem que s’aprove per una majoria
sòlida, no volem portar aprovar açò, amb una majoria, la majoria que representa l’equip
de govern i per això ens ha portat, perquè si s’haguera volgut aprovar per la majoria que
representa l’equip de govern ja s’haguera portat i ja s’haguera aprovat, per tant la nostra
esperança és que podem desbloquejar aqueixos 4 o 5 punts en què estem i per a això els
demanem també un esforç a vostès, el traure del ROM el Reglament del defensor del
ciutadà del Síndic de Greuges, bo, és una proposta que té igualment validesa per tant per
anticipar i avançar l’aspecte específic del nomenament del defensor del ciutadà, ací es
tracta d’una aprovació inicial, supose que serà posteriorment a una aprovació definitiva
i no hi ha cap problema en el moment que s’aprove el ROM en què s’incorpore aqueix
reglament al lloc que li correspon dins del ROM, per tant i per a finalitzar no pensar en
expectativa nul·la, tot al contrari, nosaltres tenen vostès ja la redacció d’aqueixos 5
punts de discòrdia, com ho veiem nosaltres que no és tampoc la inicial, és una redacció
nova, estem esperant que vostès ens diguen, respecte d’això que opinen d’aqueixos 5,
d’aqueixos punts i de les coses dels punts, tal com els hem redactat, aqueixa redacció la
té el seu grup ja, per tant jo els emplace que en breu en un període de temps
relativament curt, podem aprovar el ROM, per a nosaltres no hi ha cap problema en què
podem passar aqueixa pàgina si realment hi ha voluntat per part de tots i ja que nosaltres
deixem coses de què hem plantejat en l’esborrany inicial o podem deixar coses a petició
del Partit Popular, volguérem també que el Partit Popular, també assumira coses de què
nosaltres plantegem que puguen estar en el ROM res més.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, exposa: “Bona vesprada, jo, Jaime,
no crec que açò siga una nova expectativa per al ROM, sinó tot al contrari, en el mateix
sentit en què ho ha anticipat Leonor, sincerament crec que si una de les parts del ROM
té certa prioritat a aprovar-se, això ajudaria a fer que tot es posara en funcionament,
però el renunciar a una de les parts del ROM, precisament per a traure-la i aprovar-la a
banda, em fa entendre que no existeix realment una voluntat d’aprovar-ho tal com ha dit
Leonor abans. Aqueix és el nostre punt de vista.

Bé, pensem que amb el tema del defensor del ciutadà, com amb el tema del
cronista a la ciutat, hi ha molt d’accelerada i molt de frenada, depenent que qüestió, de
qüestions que no se’ns aconsegueix a la majoria dels veïns de la ciutat, no ho sabem, no
sabem per què l’alcaldessa en campanya electoral deia que era prioritari que Sagunt
tinguera un cronista i ara diu que no és en absolut prioritari i que fins i tot no cal, no
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sabem per què fa més d’un any es va llançar el tema del defensor del ciutadà, ha estat
dormint el son dels justos, durant tot aquest temps i ara de colp, es reflota després de
certes notícies hagudes en premsa i sembla que aquestes qüestions es mouen per alguns
interessos, que se’ns oculten a la resta dels mortals, però que potser l’equip de govern,
sàpia basant-se en que fils es frenen o s’acceleren. Bé, no vull apostar-me cap cafè
perquè el guanyaria.

Bé, és curiós que es done la circumstància per exemple que l’aprovació del que
avui porta al Ple en participació ciutadana, no ho he anomenat, el que avui porta al Ple,
faça referència en una de les esmenes, que aqueix punt contradiu el reglament, quin
reglament contradiu?, no hi ha reglament actualment, el difícilment, contradirà quelcom,
que no existeix, el que s’haja portat l’informe del secretari aquest matí, el que el delegat
propose esmenes al Ple en aquesta mateixa vesprada, en l’acte del Ple, que és una
qüestió, bo, que deixa entreveure que el tema no està prou maduret o que el propi
delegat no tenia clar, quin era l’esborrany que portava que s’aprovara el Ple, però en fi.

Volíem aclarir també, incidir en aqueixos temes, però també aclarir sobre el
tema del ROM, que en primer lloc és un i m’ho va a reconèixer el senyor Chover, estic
segur, és un compromís incomplit del Partit Socialista, el que al mateix temps que es
debatien el Pressupost municipal fa ja d’açò 3 mesos, estiguera preparat i debatut el
ROM, cosa que no es va fer i que molt al nostre pesar, ens obligue junt amb altres
qüestions ja excessivament conegudes, per tot el món, a votar en contra el Pressupost.
Parla que el 90% de les propostes se li han acceptat al PP, però m’agradaria que alguna
vegada junt amb això diguera el senyor Chover, que no és que siguen propostes, que
tinguen un sentit partidisme, sinó que són propostes que es fan per a millorar la
redacció, per a millorar el contingut i que vostès han entès que efectivament la milloren,
moltes d’elles retallant temps a grups de l’oposició, perquè es facen vostès la idea del
sentit comú que el Partit Popular, li ha posat al tema quan ha intentat modificar més de
60 articles, eh dels proposats per l’equip de govern, bé, és a dir m’agradaria que algú
diguera, és que li hem acceptat el 90%, escolte, no ho accepte si no vol quan vostè
posava que parlaria a l’oposició 10 minuts i nosaltres vam dir creiem que amb 5 hi ha
prou, li ho ha acceptat el PP, que bons són vostès, ens hem autoretallat el temps a
nosaltres mateixos, en molts casos com a grup a l’oposició que som ara, i crec que,
s’està fent una interpretació un poc estranya aqueix tema, no?, PP, ha acceptat el 90%
de les seues esmenes. Bo, se li ha acceptat el 90% de les esmenes, és cert, però queden
altres molt substancials i que encara estan sense resoldre.

I li recorde una altra cosa, i als que estàvem en la comissió de personal. L’última
comissió de personal que es va portar el tema aquest a què jo assistia encara que no sóc
membre, es va quedar que amb aquestes esmenes que portem a la comissió, que tenia el
Sr. Chover, es va quedar que es faria un nou text en què es valorarien totes les esmenes
del Partit Popular per l’equip de govern perquè bo, no perdem el temps una a una
perquè no conduiria a res. Que les valore l’equip de govern aquestes esmenes, es porta
un nou text amb les esmenes acceptades i les que no a part, i es comença a debatre sobre
això. Però les esmenes que accepte l’equip de govern que es plantegen en un nou text. I
aqueix nou text no està, Sr. Chover, i d’açò fa ja dos mesos. Sé que va plantejar vostè
sobre les cinc qüestions generals, genèriques que parlem sí que va portar un document.
Però si volem tancar el document del ROM el que hem de fer és assentar-nos a parlar
sobre les esmenes particulars plantejades als 60 articles. No parlar de les qüestions
generals ni de les idees generals, que això segur que ens podem posar d’acord, o no, o
no, però haurem de tenir clar qual és l’articulat, que és el que hem de votar, el material
és el que hem de tenir en compte.
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Perquè si no li sembla bé que diga la meua companya Leonor això de nul·les
expectatives, la veritat és que ens genera poca confiança el fet que quedàrem amb vostès
que fa tres mesos hauria d’estar aprovat el ROM i no ho estiga, que fa dos mesos
diguérem en comissió de personal que aqueix tema es portaria una vegada acceptades o
rebutjades les esmenes del PP i tampoc es troba portat. I comprendrà que almenys
pensem que hi ha nul·les expectatives que s’aprove. Tant de bo ens equivoquem, es
reprenga aqueix primer esborrany que van fer amb les esmenes acceptades, o no, al PP i
podem continuar negociant, però sincerament ho veiem molt malament. Gràcies.”

El regidor-delegat de Participació Ciutadana, Sr. LÓPEZ-EGEA, tanca la seua
ponència assenyalant: “Bo, la veritat és que Sr. Castelló és un artista en la deformació
de les coses. És tremend. Vegem, explicar alguna qüestió, primer que el reglament del
Defensor del Ciutadà, Síndic de Greuges, és un reglament i una figura que està
principalment instal·lada i assentada en ciutats principalment de Catalunya, Reus, Robí,
Santa Coloma de Gramanet, Erona, Vilafranca del Penedès, també a Gandia, etc. En la
majoria d’aquests llocs el reglament del defensor de la ciutadania, o Síndic de Greuges,
no està vinculat a cap reglament orgànic municipal. No està vinculat a cap reglament
orgànic municipal. Poden fer les comprovacions que consideren oportunes. Té, és un
reglament que depèn principalment de Participació Ciutadana i que és un reglament amb
una autonomia pròpia.

Quan nosaltres elaborem paral·lelament el reglament, Síndic de Greuges, el
reglament del Defensor de la Ciutadania, i es comença a treballar el reglament,
l’esborrany del ROM, a mi se’m fa una proposta en el sentit, escolta, no seria
convenient o no estaria bé incorporar el reglament del Defensor de la Ciutadania dins
del ROM? Per mi no hi ha cap problema, per mi no hi ha cap problema.

Però vull dir, i que quede molt clar, que en aquells llocs on hi ha aquesta figura i
aquest reglament, principalment en ciutats de Catalunya, no està vinculat aquest
reglament a cap reglament orgànic municipal.

El Sr. Castelló diu que ha dormit el son dels justos. Mire vostè, depèn de com
s’entenga la política, és a dir, vostè pot agafar un tècnic municipal, tancar-lo al seu
despatx, al seu laboratori, que faça escrupolosament un text meravellós, el pot fer en dos
dies, en una setmana, en dues setmanes, i portar-lo a la comissió informativa
corresponent i que s’aprove. Això és molt ràpid, eh, això és molt ràpid, això és molt
ràpid. I que està ocorrent? I està ocorrent, que moltes vegades aqueix tipus de
funcionament fa que s’aproven molts projectes i molts reglaments sense realment un
debat seriós i profund.

Mire, nosaltres hem traslladat tot el reglament per correu a totes les associacions
ciutadanes i entitats del municipi. Això suposa temps. Suposa temps que les
associacions i les entitats ciutadanes el tinguen, el lligen, es reunisquen, el debaten,
facen aportacions. Cal tenir paciència, paciència. Suposa temps reunir als consells
sectorials, donar-los el reglament, que el tinguen, el lligen, el debaten, que tornem a
reunir als consells sectorials, que facen aportacions, suposa temps, suposa que cal
dedicar temps i paciència. Suposa temps recollir les aportacions dels grups que ací hi ha
presents, dels grups, tant de l’equip de govern, que ho hem estat treballant com els
grups de l’oposició.

I després hi ha una qüestió, quan nosaltres introduïm el reglament del Defensor
de la Ciutadania, Síndic de Greuges, dins del Reglament Orgànic Municipal, tant de bo!
Haguera anat tot a la velocitat que volem que tanca, però no ha anat perquè el reglament
del Defensor de la Ciutadania és un document de molt poquets fulls i el ROM és un
totxo important que comporta tota una estructuració i reglamentació de tot l’ajuntament
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que requereix molt de debat. I jo pense que aqueix tema es va a accelerar perquè s’està
treballant en ell.

Després fa referència, Sr. Castelló, que ací hi ha quelcom rar, que algú
m’explique què és el rar, perquè amb més transparència que hi ha hagut treballant i
debatent amb els col·lectius socials, que em diga ací que hi ha quelcom rar. Potser pot
haver-hi rar algun titular de premsa, que no s’entén de cap de les maneres, que no sabem
a partir de, diria una barbaritat, però no sabem que es fan determinats titulars de premsa,
i parle en concret d’un mitjà de comunicació.

Tampoc entenem, o potser és el rar, que quan s’està debatent sobre continguts hi
ha qui no li interesse debatre sobre continguts i cas constantment el nom d’una persona,
d’una figura, quan jo ací no he entrat mai.

En fi, potser el rar estiga en aquelles operacions que existeixen i continuen
funcionant no a través del debat en els consells sectorials i en les comissions
informatives, sinó a través d’altres mecanismes que s’utilitzen, que després
s’amplifiquen, s’amplifiquen en els mitjans de comunicació.

Jo, acabar, sobretot agraint tant als grups de l’oposició com a les associacions
d’interès ciutadanes i als consells sectorials, el treball realitzat i les aportacions que han
fet que han permès enriquir aquest text.”

Durant el debat, a les 19 hores i 15 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta
momentàniament la sessió, i és substituïda per la Presidència pel primer tinent
d’alcalde, Sr. Martín.

A les 19 hores i 30 minuts, es reintegra l’alcaldessa.

Pel Grup Popular Municipal, es proposa que l’assumpte quede sobre la taula.
Proposta que, sotmesa a votació és rebutjada per 8 vots a favor de PP, 13 vots en contra
de PSOE, EU i BLOC-EV i 3 abstencions de SP i SCP.

Pel regidor-delegat de Participació Ciutadana es presenta una esmena a la
totalitat del dictamen, el tenor literal de la qual és el següent:

“Dictaminada favorablement per la Comissió Informativa de Règim Interior i
Personal en la seua sessió celebrada el dia 22 de juliol de 2004, la proposta del
Reglament  del Defensor o Defensora de la Ciutadania, a fi de millorar tècnicament la
seua redacció, es procedeix, sense alterar el seu contingut essencial, a introduir una sèrie
d’esmenes que se centren en el canvi de denominació de l’òrgan complementari que
amb el reglament proposat es crea, en la supressió dels paràgrafs finals de l’apartat b)
del número 1 de l’article 4 i de l’últim paràgraf de l’article 17, així com de l’addició
d’una exposició de motius, i d’una disposició transitòria i una final al text inicialment
dictaminat. Finalment es dóna una nova redacció al dictamen a efectes de simplificar els
tràmits per a la seua entrada en vigor.

En conseqüència, la proposta d’acord quedaria redactada en la forma següent:
Vist l’expedient tramitat per a l’aprovació inicial del Reglament del Defensor de

la Ciutadania, es proposa al ple de la corporació, l’adopció dels acords següents:
PRIMER: Aprovar inicialment el Reglament Municipal del Defensor de la

Ciutadania el text del qual és el següent:

“REGLAMENT MUNICIPAL DEL DEFENSOR DE LA CIUTADANIA
EXPOSICIÓ DE MOTIUS

D’entre les atribucions que la legislació vigent confereix a les Entitats Locals
apareix en un lloc destacat la potestat d’autoorganització. Això suposa que, dins de



49

l’esfera de les seues competències i en la seua qualitat d’administracions públiques de
caràcter territorial, els municipis poden, respectant l’organització necessària que la
legislació vigent els imposa, establir els òrgans complementaris necessaris per a fer
efectiu el mandat legislatiu de promoció de qualsevol classe d’activitats i prestar tots els
serveis públics que contribuïsquen a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat
veïnal.

Si els municipis i la seua organització han de tenir com a objectiu satisfer les
necessitats i aspiracions dels seus veïns, és obligació del municipi fixar les vies per a fer
efectiva la participació dels veïns i la defensa dels seus drets des de la pròpia
organització municipal.

La reforma de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases Règim Local
operada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, conscient de la necessitat arbitrar
mecanismes que garantisquen i defensen els drets dels veïns enfront de la pròpia
organització municipal, estableix la possibilitat, per als municipis com el de Sagunt de
crear un òrgan que, integrat per representants de tots els grups polítics que integren el
ple en forma proporcional al nombre de membres que hi tinguen, supervise l’activitat de
l’Administració Municipal i informe el mateix ple de les queixes presentades i de les
deficiències observades en el funcionament dels serveis municipals, amb especificació
dels suggeriments i recomanacions no admeses per l’Administració Municipal. És la
Comissió Especial de Suggeriments i Reclamacions.

L’Excel·lentíssim Ajuntament de Sagunt, mantenint i reforçant l’obligació de
defensa dels drets dels seus ciutadans fins i tot enfront de la pròpia organització
municipal i les seues actuacions, i fent ús de les seues facultats d’autoorganització, i
independentment que en el seu moment poguera crear-se l’abans esmentada Comissió
Especial de Suggeriments i Reclamacions, pretén donar un pas més, incardinant un
òrgan independent i autònom dins de la seua pròpia estructura atribuint-li directament el
coneixement i defensa dels drets de l’Ajuntament, els seus Organismes Autònoms o les
seues empreses públiques a fi a fer efectiva la independència d’aquest òrgan
complementari, el present Reglament fixa un quòrum especial per al nomenament de la
persona que haja d’ostentar el càrrec, i li exigeix una sèrie de condicions i causes de
cessament i fixa les incompatibilitats. També per a garantir la independència de l’òrgan
complementari que es crea i del seu titular, el present Reglament proclama la no
submissió a cap mandat imperatiu i la seua actuació autònoma.

Amb la finalitat que els veïns puguen veure’s emparats en les queixes que
formulen a l’Administració Municipal a través d’aquest òrgan, es proclama la gratuïtat
del procediment, s’estableixen les causes per a la tramitació de les seues queixes i
l’obligació de les autoritats i empleats públics de col·laboració i suport, de caràcter
preferent i urgent, en les tasques que s’encomanen al Defensor de la Ciutadania.

Finalment, tot el sistema que s’articula esdevindria en superflu si els òrgans
municipals no es veren compel·lits a millorar les actuacions del Defensor de la
Ciutadania. Per a això el Reglament Municipal estableix diverses fórmules:
recomanacions, dació de comptes a l’Administració Municipal i informe anual.

TÍTOL ÚNIC. DEL DEFENSOR DE LA CIUTADANIA DE SAGUNT
Article 1. Definició i  funcions.

1. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt té com a missió, dins de l’àmbit local,
defensar els drets en relació amb l’actuació de l’Ajuntament de Sagunt, inclosos els seus
organismes autònoms, així com les empreses el capital social de les quals pertanga
íntegra o majoritàriament a l’Ajuntament. Amb aquesta finalitat, ha d’estudiar les
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queixes que se li presenten, sense perjudici de les accions que puga emprendre a
iniciativa pròpia.

2. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt ha de complir les seues funcions amb
independència i objectivitat, examinant i donant tràmit a les queixes que se li formulen
o promovent accions a iniciativa pròpia.

3. El Defensor de la Ciutadania informarà anualment el Ple de la Corporació de
les seues actuacions presentant la memòria corresponent.
 4. El Defensor de la Ciutadania comunicarà al Síndic de Greuges o bé al
Defensor del Poble les queixes que li arriben, en el cas de considerar que la queixa
formulada no es refereix a actuacions d’òrgans d’aquest Ajuntament. D’aquesta
actuació es donarà compte a la persona autora de la queixa.

5. El Defensor de la Ciutadania podrà participar, tant a iniciativa pròpia com
quan siga requerit, en els consells sectorials i la resta d’instàncies de participació que
existisquen al municipi.

Article 2.  Auxili al Defensor de la Ciutadania
 L’Ajuntament de Sagunt i, en general, tots els organismes i entitats que d’ell
depenen tenen l’obligació de col·laborar i recolzar amb un caràcter preferent i urgent al
Defensor de la Ciutadania en les actuacions que aquest porte a terme.

Article 3. Quòrum de l’acord plenari de nomenament i durada del mandat.
 1. Al Defensor de la Ciutadania prèvia consulta de la Junta de Portaveus i els
diferents Consells de Participació Ciutadana, a proposta de l’Alcaldia, se’l triarà pel Ple
Municipal, per una majoria, almenys, de les tres cinquenes parts del nombre legal de
membres de la corporació.

 2. El seu mandat serà de quatre anys coincidint amb el mandat corporatiu, però
podrà continuar exercint les funcions del càrrec fins al nomenament de la persona que li
succeïsca. Aquesta pròrroga no podrà excedir sis mesos, a comptar de la data de
renovació de la nova Corporació. Una mateixa persona no podrà exercir aquest càrrec
més de dos mandats corporatius.

Article 4.  Requisits del nomenament.
1. Per a poder ser elegible com a Defensor de la Ciutadania han de reunir-se les

condicions següents:
d) Figurar - en el Padró Municipal d’Habitants de Sagunt.
e) Ser major d’edat, estar en ple gaudi dels drets civils i polítics.

2. En l’acord de nomenament del Defensor de la Ciutadania es determinarà el
nivell de dedicació exigible al lloc, els mitjans que se li assignen i les compensacions
econòmiques que pogueren correspondre-li.

Article 5. Incompatibilitats.
1. La condició de Defensor de la Ciutadania és incompatible amb:

a) Qualsevol altre mandat representatiu de naturalesa pública i amb càrrec polític o
funció administrativa al servei de l’Ajuntament, organismes autònoms, empreses
amb participació municipal o d’altres administracions públiques.

b) Qualsevol activitat professional, mercantil o laboral que comporte uns interessos
particulars amb l’Ajuntament.

2. Quan concórrega una causa d’incompatibilitat - abans de prendre possessió,
haurà de cessar en el seu càrrec o activitat incompatibles o bé sol·licitar l’excedència en
la funció. Si no ho fa en els vuit dies següents a l’elecció, s’entendrà que no accepta el
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nomenament. La mateixa norma haurà d’aplicar-se en el supòsit de sobrevenir una
incompatibilitat.

Article 6.  Autonomia.
  El Defensor de la Ciutadania de Sagunt no se sotmetrà a cap mandat imperatiu.
No rebrà instruccions de cap autoritat en l’exercici del seu càrrec i complirà les seues
funcions amb autonomia i segons el seu criteri.
Article 7.  Cessament

1. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt cessarà per alguna de les causes
següents:

a) per renúncia expressa i formal de la persona que ostente el càrrec.
b) per haver transcorregut el termini des de la seua elecció.
c) per mort o incapacitat sobrevinguda.
d) per pèrdua del veïnat de Sagunt,
e) per incapacitat o per inhabilitació per a l’exercici de les funcions

públiques declarada per decisió judicial ferma.
f) per condemna a causa de delicte per sentència judicial ferma.
g) per negligència notòria en el compliment de les obligacions i els deures

del càrrec.
2. En aquest últim cas, el cessament es decidirà pel Ple de la corporació, després

d’un debat específic, al qual el Defensor de la Ciutadania de Sagunt tindrà dret a assistir
i a fer ús de la paraula abans de la votació, que requerirà per a prosperar del  mateix
quòrum que el nomenament.

3. En la resta de casos el cessament serà resolt per l’Alcaldia que ho posarà del
Ple de l’Ajuntament en la següent sessió Plenària.

4. Produït el cessament, s’iniciarà el procediment per a una nova elecció de
Defensor de la Ciutadania, d’acord amb el que preveu els articles precedents. Aquesta
elecció es limitarà al període que restava, per al seu cessament, al Defensor de la
Ciutadania.

Article 8. Iniciació del procediment d’actuació del Defensor de la Ciutadania.
1. Podrà dirigir-se al la Defensor de la Ciutadania sol·licitant que actue en

relació amb la queixa que formulen, les persones físiques o jurídiques que invoquen un
interès legítim relatiu a fi de la queixa, sense cap tipus de restricció, amb l’única
excepció d’aquelles persones amb dependència funcionarial o laboral de l’administració
municipal, o d’organismes dependents, en qüestions relatives a l’àmbit de les relacions
laborals o de servei.

2. Les queixes li seran presentades per la persona interessada, mitjançant escrit
raonat, acompanyat dels documents que puguen servir per a aclarir el cas.

Article 9. Gratuïtat del procediment.
Totes les actuacions del Defensor de la Ciutadania seran gratuïtes per a la

persona interessada i no farà falta l’assistència d’advocat o advocada ni de procurador o
procuradora. En el cas que s’actue a través de representant, s’haurà d’acreditar
plenament la representació.

Article 10. Tramitació.
1. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt registrarà i acusarà rebut de totes les

queixes que se li formulen, que haurà de tramitar o bé rebutjar. En aquest cas s’haurà de
notificar el rebuig a la persona interessada mitjançant un escrit motivat.
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2. En tot cas, el Defensor de la Ciutadania rebutjarà la tramitació de les queixes
anònimes, aquelles en què s’advertisca mala fe, les que no tinguen fonamentació o en
les que aprecie la inexistència de pretensió i aquelles la tramitació de les quals irrogue
perjudici la legítim dret de tercera persona

3. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt no podrà investigar les queixes o
reclamacions l’objecte de les quals es trobe pendent de resolució judicial o de
reclamació administrativa en tràmit, i haurà de suspendre la seua actuació si, havent-la
iniciat, una persona interessada interposa demanda o recurs davant els tribunals.
 4. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt cuidarà que l’Administració
municipal resolga expressament en temps i en la forma adequada les peticions i els
recursos que li hagen sigut formulats o presentats.

Article 11.  Recomanacions.
 1. Les decisions i resolucions del Defensor de la Ciutadania de Sagunt, que
adoptaran la forma de recomanació, no podran ser objecte de recurs de cap tipus, sense
perjudici dels recursos administratius o jurisdiccionals que procedisquen contra l’acte,
la resolució o l’actuació que haja motivat la seua intervenció.

2. A aquests efectes, les queixes que se li formulen no afectaran per a res als
terminis previstos per a l’exercici dels recursos administratius o jurisdiccionals que
procedisquen.

3. En l’exercici de les funcions d’estudi i resolució d’una queixa, el Defensor de
la Ciutadania de Sagunt podrà formular a les autoritats i al personal de l’Ajuntament o
d’organismes dependents, les advertències, recomanacions, suggeriments i recordatoris
relatius als seus deures legals que corresponguen.

4. Les recomanacions que formule no tindran caràcter executiu, en el cas que les
recomanacions siguen desestimades, l’organisme municipal responsable haurà de
justificar-ho de forma raonada no podent modificar ni anul·lar actes o resolucions
administratives.

5. Si de la investigació d’una queixa o expedient creu el Defensor de la
Ciutadania que l’aplicació de les disposicions normatives municipals condueixen a un
resultat injust o perjudicial per a la ciutadania, podrà recomanar o suggerir al
departament, entitat municipal o autoritat competent les mesures o criteris que considere
adequats per a solucionar-ho i les modificacions que crega oportú introduir en els textos
normatius municipals.

Article 12. Fórmules de conciliació.
El Defensor de la Ciutadania podrà proposar al departament, organisme o entitat

municipal afectats, en el marc del legislació vigent, formules de conciliació o d’acord
que faciliten una resolució positiva i ràpida de les queixes.

Article 13. Dació de compte a l’administració municipal.
Una vegada admesa la queixa a tràmit, el Defensor de la Ciutadania de Sagunt li

ho comunicarà a la persona interessada i adoptarà les mesures oportunes per a aclarir els
fets objecte de la queixa. Podrà donar compte i sol·licitar, si és necessari, un informe
escrit i la documentació necessària de cada cas a la persona responsable, política i
tècnica, del departament, organisme o dependència administrativa d’aquest Ajuntament
afectada perquè en el termini de quinze dies, que podrà ampliar en funció de les
circumstàncies que concórreguen en el cas, es conteste a la sol·licitud d’informació.
Article 14. Deure d’informació.



53

 1. Si la queixa a investigar afecta a la conducta de persones al servei de
l’Ajuntament de Sagunt o d’organismes d’ell dependents, el Defensor de la Ciutadania
de Sagunt li ho comunicarà a l’Alcaldia o Regidoria corresponent, als efectes que
s’adopten les actuacions administratives que procedisquen.

2. Si en el curs de les investigacions s’observen indicis d’infraccions
disciplinàries o de conductes delictives, el Defensor de la Ciutadania ho comunicarà a
l’òrgan competent perquè prenga les mesures que considere oportunes.

3. El Defensor de la Ciutadania de Sagunt haurà d’informar del resultat de les
investigacions a la persona autora de la queixa, a la persona al servei de l’Administració
afectada i a l’organisme de què depenga.

Article 15. Deure de reserva
 Les actuacions que haja de realitzar el Defensor de la Ciutadania s’hauran de

realitzar amb la reserva i discreció necessàries, procurant el manteniment del dret a la
intimitat de les persones afectades, en especial pel que fa a la custòdia de la informació
de caràcter privat i confidencial, sense perjudici d’incloure les conclusions i valoracions
generals dels casos en els informes anuals, si ho creguera convenient.

Article 16. Informe anual.
 1. Anualment, abans del 31 de març, el Defensor de la Ciutadania de Sagunt
haurà de presentar al Ple de la Corporació un informe de les seues actuacions durant
l’any anterior. En aquest informe s’haurà de fer constar necessàriament:
a) el número i tipus de queixes formulades.
b) els expedients iniciats d’ofici.
c) les queixes rebutjades, les que es troben en tràmit, les que s’hagen investigat amb el

resultat obtingut i les causes que les van originar.
2. L’informe anual inclourà, de forma expressa, les recomanacions i

suggeriments que estime oportunes.
3. No hauran de constar en l’informe los dades personals que permeten la

identificació pública de les persones interessats en la tramitació de les queixes .

Article 17. Informes extraordinaris.
Es podran emetre informes extraordinaris:
D’ofici: quan estime que així ho requerisca la urgència o la importància dels fets

que motiven la seua intervenció.

Article 18. Informe oral al Ple.
El Defensor de la Ciutadania de Sagunt exposarà oralment un resum de

l’informe anual en una sessió extraordinària convocada a l’efecte del Ple de
l’Ajuntament, al final del qual els grups podran intervenir per a realitzar preguntes que
estimen convenients i fixar la seua posició en relació amb l’informe.

Article 19. Mitjans personals i materials.
1.  Per a complir les seues funcions el Defensor de la Ciutadania de Sagunt

disposarà d’una oficina, l’organització i del qual funcionament coordinarà i dirigirà.
Aquesta oficina haurà de disposar dels mitjans personals i materials necessaris, d’acord
amb les partides pressupostàries que s’incloguen en el pressupost de l’Ajuntament.

2. Correspondrà al Defensor de la Ciutadania de Sagunt l’elaboració del projecte
de previsió de despeses, perquè l’Ajuntament porte a terme la necessària dotació
pressupostària.
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Disposició transitòria.
El present Reglament entrarà en vigor d’acord amb el que preveu la legislació de

règim local.

Disposició Final.
L’òrgan complementari municipal que el present Reglament crea, s’incorporarà

en el seu moment al Reglament Orgànic Municipal.”

SEGON: Obrir un termini de trenta dies d’informació pública als efectes que els
interessats puguen presentar les reclamacions i suggeriments que estimen oportunes,
mitjançant la publicació del corresponent edicte en el “Butlletí Oficial “ de la província
de València i als taulers d’anuncis de la Casa Consistorial i la Tinència d’Alcaldia.

TERCER: Fer constar expressament que, en el cas de no presentar-se
reclamacions o suggeriments  en el termini assenyalat,  el present Reglament Municipal
s’entendrà definitivament aprovat, entrant en vigor de conformitat amb les previsions
establides en la legislació vigent.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 15 vots a favor de PSOE, EU,
BLOC-EV i SP i 9 abstencions de PP i SCP.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 15 vots a
favor de PSOE, EU, BLOC-EV i SP i 9 abstencions de PP i SCP,  ACORDA:

Adoptar l’acord corresponent a l’esmena a la totalitat abans aprovada i dalt
transcrita, que es té ací per reproduïda a tots els efectes.

En aquests moments la Sra. Campayo s’absenta momentàniament de la sessió.

10 ADJUDICACIÓ CONCESSIÓ PLAÇA APARCAMENT EN EL
SUBTERRANI AV. SANTS DE LA PEDRA. EXP. 141/03

Resultant que, amb data 8 de juliol d’enguany, es va reunir la Mesa de
Contractació a fi de procedir a efectuar la proposta d’adjudicació de la concessió d’una
plaça d’aparcament en el subterrani de l’av. Sants de la Pedra,

Considerant que, de conformitat amb el que preveu l’article 81.2 i 3) del Text
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques, l’òrgan de contractació
adjudicarà la concessió d’acord amb la proposta formulada per la Mesa, en cas contrari,
ha de motivar la seua decisió.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. BORRÁS,
assenyala: “Bona vesprada novament, avui era el dia de les felicitacions, però em
sembla que ens les tornem a portar al seient, perquè de 100 places que trau a concurs
públic l’ajuntament, se n’adjudica només una, i com he dit al principi de la meua
intervenció en el ple, el ple d’avui, que sembla que no té cap repercussió, té un enorme
respecte als pressupostos ja que es comptabilitza per a les inversions amb açò. I amb la
particularitat que aquest l’inici del tercer any, comença el pendent del tercer pressupost,
ja que ara ve agost, que és pràcticament inhàbil, i setembre i traient la mitjana amb tres
punts que vénen després i relacionat amb una pregunta que tenim al final de tot això, ho
tenim clar. I a tot açò, la ciutat feta un flascó que no es pot aparcar, l’hora no sabem
quan es va a posar, si és que ja han desistit de posar-la, perquè desconeixem, no estem
tractant res en les comissions, almenys en la que forme part jo. I tampoc sabem si
optaran per un nou concurs que comporta temps novament, per si han de modificar
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alguns dels articles o es queda com està i veurem si continuen havent-hi peticions
d’acord amb l’articulat i el concurs realitzat.

Són dubtes que tenim perquè sabem que hi ha un informe de la secció de
patrimoni i contractació amb un estudi per a modificar l’article 5 i l’article 8, i no sé si
en cabria algun més. I, clar, adjudiquem una sola plaça. Bo, açò és el que hi ha, açò és
gestió. Res més.”

El regidor-delegat de Patrimoni, Sr. MARTÍN, diu: “Moltes gràcies Sr. Borrás.
Vegem, en el tema del pàrquing sap que nosaltres al que ens hem limitat és a posar en
pràctica el seu model de gestió. Aqueix model de gestió d’aqueixa concessió de 100
places no és un model que troba fet aquest equip de govern, sinó que el va fer vostè
quan era alcalde.

Bé, com ja sabeu, a la mesa de contractació portem i ací hi havia un representant
del seu partit, el Sr. Castelló, on ja comentem un poc les idees que s’estaven remenant
respecte al nou plec de condicions. Sàpia que, bo, en l’elaboració del plec, en el primer
plec, vam tenir en compte i retardem un mes l’adjudicació per tenir en compte les
propostes del Partit Popular, la veritat és que a pesar de les reunions amb els veïns és la
primera experiència que jo crec que es feia en aquesta ciutat, i en ser ni un lloguer ni
una propietat, ha vingut molta gent interessada en el tema de la propietat, però no en
aqueixa adjudicació a 50 anys. Adjudicació que es va fer en un plec de condicions quan
vostè era alcalde, tot cal dir-ho, eh, no és una qüestió de, jo crec que és més una qüestió
del mercat l’aparcament que una qüestió de gestió. Per tant, avui el que portem ací, hi
ha hagut una persona interessada. Nosaltres, més que rebutjar aquesta proposta, sí que
hem plantejat adjudicar aquesta i la resta de les 99 tornar a treballar per a, sobretot,
poder donar entrada a empreses. Vam estar amb els comerciants reunits, els comerciants
sobretot els del Camí Reial i adjacents estan més interessats en el que seria la zona
blava, que em consta que s’han començat a treballar els plecs de condicions. Però no
estan interessats en l’adquisició d’aquest lot de places municipals.

Per tant, modificarem, jo espere comptar amb la seua col·laboració com fins ara,
però el que tractem i el que portem ací avui és l’adjudicació d’aqueixa plaça, d’aqueixa
persona interessada.

Per tant, Sr. Borrás, jo crec que no és una qüestió de gestió. Aquest és un
projecte que heretem, heretem de la passada legislatura. Sí, l’adjudicació de les 50
places és un projecte que heretem de la passada legislatura, sí, sí, sí, però si mai,
perdone, Sr. Castelló, mai hem negat. És un projecte com m’imagine que en el futur
podrà passar o no passar a un altre equip de govern, projectes que es comencen a final
d’aqueixa legislatura.

Per tant, com li deia, avui el que portem ací és l’adjudicació d’aqueixa plaça i
treballarem per a modificar el plec de condicions i donar cabuda a altres sectors i a
altres, fonamentalment a empreses que puguen estar interessades. Moltes gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS,
assenyala: “Bona vesprada, simplement una pregunta perquè aclarir el tema. Avui
adjudicarem l’adquisició d’una plaça i jo la pregunta que faig és, si es modifica el plec
de condicions com quedarà aquesta plaça? Vull dir-te, si ara es modificara el plec, o es
modifica en un futur el plec de condicions millorant l’adjudicació actual, vol dir que
l’adjudicatària d’aquesta plaça es va a quedar una adjudicació diferent de la resta
d’adjudicataris que es poden realitzar en un futur? Crec que seria un tema important
perquè jo crec que no seria just adjudicar ara una plaça en unes condicions i, com a
només hi ha hagut un demandant, ara modificar les condicions, se suposa que millorant-
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les, perquè no es van a modificar per a empitjorar-les ja que només hi ha hagut un
demandant. I que lògicament aqueixes persones que en un futur puguen optar a aqueixa
adjudicació, resulta que troben unes condicions millors que la persona a qui se li
adjudica en aquest moment aqueixa plaça.”

El regidor-delegat de Trànsit, Sr. GARCÍA, indica: “Bona vesprada, a la qual
cosa es referia el Sr. Borrás, el tema de la zona blava. La zona blava no s’ha posat en
marxa abans pel tema del pàrquing. El tema del pàrquing sabeu que s’ha obert fa molt
poc. Sí que ho teníem ja l’any passat ja el tema de la zona blava en marxa, el que passa
que no ho vam posar pel tema que ja he dit abans del pàrquing.

Ja estem parlant, estem en contacte amb empreses i possiblement abans de
Nadal, abans de Nadal, estiga la zona blava perquè els comerciants del Camí Reial
puguen almenys tenir ací aparcaments per als que puguen venir a comprar de fora.
Gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada novament. Contestar-
li al Sr. Martín que per descomptat que no pose en dubte que continuarem treballant i
aportant i enriquint el que podem. Una altra cosa és el que vostès ens fan. Alguns tenim
aquesta deformació professional i ens agrada treballar i col·laborar.

Però, independentment d’això, en aquest cas jo vaig contar la meua experiència
personal en un cas semblant que podria repetir-se ací i ja ha donat lloc a què 99 places
es troben quedat desertes per així dir-ho, i que afecten el pressupost d’ingressos de
2005, perquè amb ells es troba. I comença a preocupar-me en les dates que estem del
mes d’agost el tancament de l’exercici que seria el 31 de desembre.

Per tant s’han de donar pressa. Això és el que els vull dir. Perquè en algun altre
aspecte també, en algun altre punt de patrimoni relacionat amb l’alienació de béns del
patrimoni municipal per a compensar o equilibrar les despeses d’inversions, està
contemplada la venda d’aqueix patrimoni, les valoracions possiblement quan arribe el
moment igual també queda deserta. M’agradaria equivocar-me, eh, per alguna vegada
m’agradaria equivocar-me, però em tem que possiblement tampoc i que quede
novament desert i haja de licitar-se novament, publicitar-se amb el temps que comporta
tot açò. I no s’arribe a temps al 31 de desembre. Res més i moltes gràcies.”

El regidor-delegat de Patrimoni, Sr. MARTÍN, manifesta: “Bé, respecte al que
plantejava el Sr. Cortés, si ho recorda, perquè no sé si vostè estava a la mesa de
contractació, una de les coses que es va plantejar és parlar amb aquesta persona perquè
quan es planteja en la modificació del plec, es planteja fonamentalment, no en les
condicions econòmiques no variaran, sinó que es plantejava possiblement les figures
que pogueren presentar-se a aquest concurs. Fins i tot es podia parlar de l’ajornament
del pagament en dos torns. Ens entrevistem amb la persona en qüestió, plantejant-li que
aquesta possibilitat podia existir, el que passa és que la persona que va sol·licitar li urgia
la plaça d’aparcament i va dir que la necessitava i que era necessària per a ja. Amb la
qual cosa per això ve avui ací, si aquesta persona ens haguera dit que no, que tenia
algun dubte, no l’haguérem portat ni a la comissió d’hisenda ni al ple. Però parlem
abans amb ella.

I després el que comenta el Sr. Borrás, mire, si vostè està preocupat pel
pressupost del 2005, imagine’s nosaltres. Per tant, jo crec que som els primers
interessats, no sols vostè, que aquestes places es concedisquen com més prompte millor
i no dubte que, bo, que intentarem de la millor manera millorar el plec de condicions
perquè puga obrir-se aqueix plec a altres adjudicataris.
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I, bo, aqueix risc està ací. Tinga en compte que el Sr. Zarzoso en el 2003 també
va pressupostar aquestes places, en el pressupost 2003 i no sé, eh? Ja, però, bo, tot el
món sabeu els problemes que hi ha hagut amb aquest aparcament.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 21 vots a favor del PSOE, EU, BLOC, PP, i SCP, i 2 abstencions de
SP, ACORDA:

PRIMER. Adjudicar la concessió d’una plaça d’aparcament en el subterrani de
Sants de la Pedra a Sra. Natividad Abal Gil (DNI 19.066.249)”, per un import total de
9.000,00 €, IVA inclòs,  per tal com reuneix els requisits establits en el Plec de
Clàusules Administratives.

SEGON. El termini de vigència de la concessió serà l’establit en l’article 7è del
Plec de Clàusules Administratives Particulars “La concessió s’atorga per un període de
50 anys, improrrogables, comptats a partir del dia següent a la signatura del
corresponent contracte, transcorregut el qual revertiran a l’Ajuntament les places de
garatge, que es reintegraran en perfecte estat de conservació i lliures de qualsevol
càrrega o gravamen.

A l’efecte i com a mínim, 18 mesos abans de finalitzar el termini de les
concessions, els Tècnics Municipals inspeccionaran l’estat en què es troben, ordenant, a
la vista del  resultat de la inspecció tècnica, l’execució de les obres i els treballs de
reparació i reposició que s’estimaren necessaris per a mantenir aquelles en les
condicions adequades.

L’import de tals treballs serà de compte dels concessionaris.
La corporació es reserva la facultat de deixar sense efecte la concessió abans del

venciment si ho justifiquen les circumstàncies sobrevingudes d’interès públic,
mitjançant el rescabalament dels danys que es causaren, o sense ell quan no procedira.

TERCER. Requerir a l’adjudicatari perquè en el termini de 15 dies naturals
comptats des que es notifique l’adjudicació del contracte, justifique, documentalment,
haver ingressat en Tresoreria Municipal, la quantitat 360,00 €, en concepte de garantia
definitiva, de conformitat amb el que disposa l’article 36.1.) del Text Refós de la Llei de
Contractes de les Administracions Públiques i Clàusula Cinquena del Plec de Clàusules
Administratives.

Així mateix, i, a l’empara d’allò que s’ha preceptuat en l’article 54.1) del Text
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques i article 14.2 del Plec
de Clàusules Administratives, haurà de concórrer el contractista a formalitzar el
contracte dins del termini de trenta dies naturals, a comptar del següent al de la
notificació de l’adjudicació, acordant-se la resolució del mateix si no poguera
formalitzar-se per causes imputables a l’empresari.

QUART. Facultar la Sra. alcaldessa-presidenta per a la subscripció de l’oportú
contracte administratiu.

En aquests moments el Sr. Borrás s’absenta momentàniament de la sessió.

11 CANVI DE TITULARITAT, PER TRASPÀS, PARADA DE VENDA
NÚM. 20 DEL MERCAT MUNICIPAL DE  SAGUNT-PORT. EXP. 87/05

Resultant que, el Ple Corporatiu Municipal, en sessió celebrada el dia 8 de juliol
de 1996, va acordar l’adjudicació de la parada de venda núm. 20 del Mercat Municipal
de Port de Sagunt, a Sra. Amparo Fortuño Muñoz,
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Resultant que, se sol·licita canvi de titularitat, per traspàs, a nom del Sr.
Francisco Javier Bordetas Tormo, havent presentat tota la documentació requerida, així
com la valoració de la parada en dubte.

Considerant que, s’ha produït una modificació en l’Ordenança Municipal de
Mercats, aprovada per l’Ajuntament Ple, en sessió celebrada el dia 31 de juliol de 1997,
que afecta el traspàs de les parades del Mercat.

Considerant que, en la dita modificació  de l’Ordenança es concreta en un 10 per
100 del preu del traspàs, la quantitat que el transmetent haurà d’ingressar en Tresoreria
Municipal, en concepte de participació de l’Ajuntament en la plusvàlua de la parada
concedida.

Considerant així mateix, que ha transcorregut més d’un any des que es va
efectuar l’últim traspàs.

Considerant que, segons informe de la tècnic de Comerç, s’informa
favorablement tal canvi de titularitat, sempre que el cedent no tinga pendents dèbits a la
Hisenda Municipal en concepte de cànon de la concessió o taxes per prestació de serveis
de mercat,

Considerant que, emès un informe pel Sr. Recaptador Municipal no hi ha dèbits
pendents de pagament pel cedent, en matèria de Mercats,

Considerant que, segons es reflecteix en la Llei Reguladora de les Bases del
Règim Local, article 4.1.a) i Text Refós de 1.986, article 55, les Corporacions Locals
estan dotades de potestat originària als efectes de dictar disposicions de caràcter general,
havent-se dictat respecte d’això l’Ordenança de Mercats per aquest Ajuntament,
establint en l’article 25.1r que podrà traspassar-se el dret d’ocupació de les parades quan
l’Ajuntament ho autoritze conforme els seus requisits i amb petició instada de
l’adjudicatari,

Considerant que, és competència del Ple de l’Ajuntament les concessions
plurianuals quan la seua durada siga superior a quatre anys –art.22.n) de la Llei
57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del Govern Local,

Considerant que, és competència de les comissions informatives l’estudi,
informe o consulta dels assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple i de la
comissió de Govern quant aquesta actue amb competències delegades pel Ple – art. 123
ROFRJEL.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar el canvi de titularitat, per traspàs, de la parada de venda núm.
20, del Mercat Municipal de Port de Sagunt passant a ser el nou titular Sr. Francisco
Javier Bordetas Tormo.

SEGON: Que pel Departament de Rendes i Exaccions es practique la liquidació
corresponent sobre l’import del valor comercial de la parada (818,33 € ).

TERCER: Requerir a l’adjudicatari perquè en el termini de 25 dies, comptats a
partir del següent al de recepció de la notificació del present acord, justifique
documentalment haver ingressat en Tresoreria Municipal la quantitat de 32,73 €, en
concepte de garantia definitiva, havent de concórrer en el mateix termini a formalitzar el
corresponent contracte administratiu.

QUART: El nou titular haurà de presentar en el termini d’un mes a l’Oficina de
comerç-mercats i abans de començar a exercir l’activitat, la documentació següent:
− Fotocòpia del DNI/CIF degudament autentificada.
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− Documentació acreditativa de trobar-se donat d’alta en l’epígraf o epígrafs de
llicència fiscal o si és el cas de l’impost d’activitats econòmiques (còpia compulsada
de l’alta referida a l’exercici corrent).

− Justificant d’estar d’alta en el règim corresponent de la seguretat social.
− Documentació acreditativa de trobar-se en situació d’alta en el registre general

d’activitats comercials.
− Carnet de manipulador d’aliments.

CINQUÈ: Tornar a Sra. Amparo Fortuño Muñoz, la garantia definitiva
constituïda, per un import de 32,73 €, segons número d’operació 96.003841, carta de
pagament: 3858, de data 22  de juliol de 1996, una vegada s’haja formalitzat la garantia
definitiva i el contracte per part del cessionari.

SISÈ: La concessió s’atorga per un període de vigència de 31 anys, comptats a
partir de la notificació de l’acord d’adjudicació, i pel temps que resta per a finalitzar la
vigència de la concessió en la resta de parades de venda, excepte denúncia del contracte
per alguna de les parts amb dos mesos d’antelació. L’abonament de l’import contracte
es realitzarà durant un període de 16 anys, termini previst d’amortització de les parades.

SETÈ: Facultar la Sra. alcaldessa-presidenta per a la subscripció de l’oportú
contracte administratiu.

En aquests moments es reintegren a la sessió la Sra. Campayo i el Sr. Borrás.

12 ALTERACIÓ QUALIFICACIÓ JURÍDICA IMMOBLE DE PROPIETAT
MUNICIPAL SITI A LA PLAÇA DELS FURS,  S/N. EXP. 90/05

Resultant que, aquest Ajuntament traslladarà en breu termini les oficines
existents a la plaça dels Furs, s/n a altres dependències públiques, per la qual cosa
l’immoble deixarà d’estar afectat un servei públic,

Resultant que, no s’estima convenient per la Corporació Municipal destinar-ho a
cap altre servei públic, estant prevista la seua alienació en el vigent Pressupost
Municipal,

Resultant que, l’immoble de propietat municipal es troba inscrit en l’Inventari de
Béns i Drets Municipals, davall l’Epígraf 1r “Béns immobles  Edificis”, núm. d’ordre
573, i núm. Inventari 1.1.00084.13, sent la seua naturalesa de  “Servei Públic”, estant
destinat fins a la data a Dependències Municipals ( Oficines de Personal, Governació).

Considerant que, a l’empara del que preveuen els articles 5 i 6 de la Llei
33/2003, de 3 de novembre, del Patrimoni de les Administracions Públiques, i 80.1) de
la Llei 7/85, de 2 d’abril, són béns i drets de domini públic els que, sent de titularitat
pública es troben afectes un ús general o servei públic, ajustant-se la seua gestió i
administració als principis d’inalienabilitat, inembargabilitat i imprescriptibilitat, entre
altres, sent necessari el canvi de qualificació jurídica dels mateixos per a procedir a la
seua alienació.

Considerant que, l’alteració de la qualificació jurídica requereix expedient en
què s’acredite la seua oportunitat i legalitat i informació pública durant un mes, article 8
del Reglament de Béns de les Entitats Locals, en concordança amb el 81.1) de la Llei
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local.

Considerant que, és competència de l’Ajuntament Ple l’alteració de la
qualificació jurídica dels béns del Municipi, apartat 13 de l’article 50 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals i article 22.L) de la
Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del Govern Local,

Considerant que, l’acord d’alteració de la qualificació jurídica dels béns
demanials requereix per a la seua vàlida adopció el vot favorable de la majoria absoluta
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del nombre legal de membres de la Corporació, apartat 2 n) de l’article 47 de la Llei
57/2003, de 16 de desembre,

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup SP, Sr. GIL, exposa:
“Vegem, entenc que d’acord amb l’informe que porta aquest expedient el que s’intenta
és canviar, a més del tipus d’ús com està registrat en els nostres arxius, aquest terreny
amb la finalitat entenc que de vendre-ho. Passar a patrimonial i aconseguir la venda
d’aqueix edifici.
 Nosaltres li anem a recolzar la venda d’aqueix edifici, però sempre pensant que
vostès el van a vendre per a dedicar-lo a habitatges de protecció oficial. Llavors, no és
que estem ara canviant alguna forma de veure les qüestions, sinó que si aqueix edifici el
venen, a la plaça on està, es llevarà l’oficina administrativa que té en aquest moment i
serà venut com a habitatges de VPO, almenys.

O siga que, davall aqueix punt de vista, Segregació Portenya els va a recolzar
que aqueix canvi de qualificació jurídica s’establisca per part de l’Ajuntament, no davall
cap altre compromís. Perquè no hi haja dubte, el dia de demà què és el que pot passar.

Aqueix és el punt de vista nostre i que creiem que vostès van per aqueixa línia,
no van per a fer alguna altra cosa que no siga aqueix punt, perquè els avisem que
anàvem a recórrer-lo també, el patrimoni del sòl, si fan alguna qüestió de venda de
terrenys que no recull encara la llei. Res més, gràcies.”

El regidor-delegat de Patrimoni, Sr. MARTÍN, indica: “Vegem, Marcelino,
aquest és un tema que ja ve reflectit en el pressupost que ja aprovem, saps que açò no és
patrimoni municipal del sòl, és un immoble. És un immoble que el que es planteja ací,
com altres immobles, la seua venda fonamentalment per a inversions que estan
contingudes el propi pressupost.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup BLOC, Sr.
FERNÁNDEZ, diu: “Bo, Sr. Marcelino, vostè sap perfectament que l’obligació legal de
destinar el 10% de patrimoni municipal de sòl provinent de la sessió d’actuacions
urbanístiques, podem estar mes o menys d’acord encara que quan un ajuntament té
necessitats i moltes vegades necessitats molt concretes d’actuacions urbanístiques per a
esponjar determinats barris de la ciutat, està perfectament contemplat, perquè es parla de
fins d’interès general i fins d’interès públic, el que passa és que el tribunal suprem està
assentant jurisprudència en una interpretació molt restrictiva de la llei, que crec que en
absolut ajuda, beneficia situacions particulars de molts beneficis. Tant és així, tant és
així que algunes comunitats autònomes ja han introduït canvis en la legislació pròpia
per a permetre que una part dels diners provinents del patrimoni municipal del sòl es
puguen dedicar a béns d’interès públic o bé d’interès general. És més, el mateix
conseller de Territori i Habitatge va introduir una modificació, la llei d’acompanyament
dels pressupostos de l’any 2003 que permetia que si un ajuntament, si un municipi,
acreditava prou una oferta de VPO que es considerara satisfactòria, es podria alliberar
almenys o fins a un 50% fins i tot un 100% en alguns casos d’aqueix patrimoni per a
aqueixos objectius d’interès general o d’interès públic.

En aqueix sentit ja li puc avançar que és un dels objectius d’aquest equip de
govern sol·licitar, sol·licitar, de fet ja s’ha fet de manera oficiosa, l’alliberament i ja li
puc dir que algun municipi com és el cas de Gandia, ho ha aconseguit perquè en les
seues actuacions urbanístiques a curt, mitjà i llarg terme pot assegurar una oferta
suficient de VPO. Perquè tinga en compte que les limitacions dels pressupostos
municipals, a vegades, no permeten escometre’s millores a la ciutat que van en benefici,
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precisament, de tots els ciutadans. A vegades pot ser per exemple l’ajuda a la
rehabilitació d’habitatge. És a dir, una de les qüestions que estem plantejant és que ens
permeten, ens permeten amb diners de patrimoni municipal del sòl ajudar a la
rehabilitació d’habitatge, com és el cas de Ciutat Vella o als barris de rehabilitació del
Port de Sagunt.

En tot cas, aquest patrimoni no forma part del patrimoni municipal del sòl i els
diners obtinguts de la seua venda es poden destinar a usos que van en benefici de tota la
ciutadania.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, indica: “És clar, Sr. Fernández, que no
coincidim en la forma de veure aquest assumpte. Si tanta propaganda han fet
d’aconseguir sòl, o aconseguir a través de certes inversions amb els PAI que s’augmente
la quantitat d’habitatges de VPO, que a mi em sembla bé, jo crec que el que ha de
marcar la pauta d’aqueixa actuació ha de ser el propi ajuntament. L’única cosa que s’ha
aconseguit amb la llei que s’ha modificat a València, a la Comunitat Valenciana, és que
donarà la possibilitat de ser més discrecional que abans l’actuació per part dels
governants. No és que està marcant amb més claredat  el que es pot o no es pot fer, està
deixant que en cada lloc, segons com li vinga a algú es podrà fer de totes maneres. Això
és el que, per a mi, i per a molts, està donant la nova modificació que hi ha hagut en la
llei. Però, home, si s’està parlant per damunt de tot d’aconseguir en un ajuntament com
aquest molta habitatge de protecció oficial, quina ocasió més bona, no parle d’enguany
ni del passat, de fa ja la tira d’anys, PSOE, govern, després PP amb altres grups que
hem estat, jo vaig estar molt poquet temps, i ara vostès podien aconseguir que molts
dels solars d’aquest municipi que rebem abans del 15 ara el 10%, es dedicaren de forma
exclusiva per al que diu la llei.

Llavors, li recorde una cosa, ja hem guanyat una sentència, bons hem guanyat
dos, guanyarem la tercera, i ja veurem aquesta quarta què és el que ocorre.

Jo li recorde que l’actual ministra de l’habitatge, aquest nou ministeri tan curiós
que s’ha creat, les he sentit jo les declaracions, intentarà que els ajuntaments posen en el
mercat els milers de metres de sòl que tenen per a destinar-los a habitatges de protecció
oficial o d’algun altre tipus que tenen les Conselleries per a ajudar gent amb problemes
econòmics. I vostès el que estan intentant fer és als país que s’estan muntant, obligar-los
que es faça molta habitatge, o almenys es faça prou més que es feia abans, que el Pla
General parla d’un 14%, que es faça el 15 ja es fa més que estava en el Pla General.
Però la venda dels solars m’ho guarde jo, ho venc quant més car millor i així em gaste
els diners en allò que m’abelleix. Però no en el fi principal per al que ha sigut creat
aqueix patrimoni del sòl. I, llavors, els recorde que el PSOE ha reclamat el patrimoni
del sòl per vendre-ho a ajuntaments del PP. El PP se l’ha reclamat al PSOE el patrimoni
del sòl per vendre-ho a ajuntaments del PP, el PP se l’ha reclamat al PSOE la mateixa
qüestió, EU li ha reclamat al PSOE i al PP en distints ajuntaments, però ara vostès que
formen tots un conjunt, el que destinaran és vendre el sòl per a aconseguir una bona
caixa i destinar-la a quines inversions. Això jo crec que és prendre-li el pèl a la gent
perquè el fi per al que es donava el 10% era única i exclusivament per a muntar
habitatges de VPO o de qualsevol altre sistema, de protecció social que les Conselleries
fan, per a això és. I sinó no haurien en aquest moment així com no se si són 14 o 15
sentències del suprem sobre aquest assumpte en tot Espanya, en tot Espanya. No estem
parlant només d’ací, en molts llocs de la nació espanyola, i en més llocs perquè no els
han recorregut, perquè si els arriben a recórrer en tot Espanya, en aquest moment
podrien haver-hi 500 o 1000 sentències de la venda del patrimoni del sòl pels
ajuntaments. Llavors, si vostè ja em diu que els diners d’aqueixa venda de solar, o
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d’aqueixa habitatge, o d’aqueix edifici, el van a destinar a les inversions que creguen
convenients, mire, nosaltres llavors no se l’anem a aprovar. Pensava que donarien
aqueixa possibilitat de al centre de Sagunt posar aqueix edifici a la venda per a
habitatges de VPO, però veig que no. Mire, ho sent, no se l’anem a votar. No, no, jo és
que li pose la condició aqueixa que ja que estem treballant de fer VPO lluny de la ciutat,
xe! Facen-ho dins de la ciutat, que portem ja molts anys venent solars en tot l’entorn,
però del centre del poble, eh. I s’han venut per a fer habitatges que no són aquestes.
Home, donen exemple, ja que volen fer habitatges de VPO. Si és així no se l’anem a
votar, eh.”

La regidora-delegada d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, assenyala: “Hola, bona
vesprada. Bé, vegem, Sr. Gil, no sé exactament avui de què ens està parlant. Si vostè es
va veure el pressupost, si vostè es va veure el pressupost, perquè és una discussió que ve
ja de llarg, val. Però que a més tractem en el pressupost. I si vostè es veu el pressupost i
crec que ho va examinar, almenys el seu portaveu sí li’l va examinar, i sé que ho coneix,
aquest és un dels edificis que estava inclòs dins del pressupost, per primera vegada en
aquest ajuntament, i precisament perquè coincidisc en el que està dient i el que ha dit, i
és cert que ajuntaments del PP se’l recorren al PSOE i que el PSOE se’ls recorre al PP,
és cert. És cert que hi ha una sentència que vostès han guanyat pel tema del patrimoni
municipal del sòl. I dic que, precisament per això, en aquest pressupost, la venda
d’edificis que no són patrimoni municipal del sòl, perquè és un bé municipal, no ve de
la cessió, no ve d’aqueixa cessió de què vostè parla del 10 de terrenys en urbanitzacions.
És una adquisició que va fer l’ajuntament, és un bé municipal, com aquesta casa, igual.
Llavors, anava incorporat en el pressupost per primera vegada en els pressupostos
valorat cada un dels béns que es va a destinar a finançar inversions i amb certificat dels
departaments d’aquest ajuntament com que aqueixos béns no eren integrants del
patrimoni municipal del sòl. I en tota la resta coincidim, però en açò no, estava en el
pressupost i jo crec que la legalitat i estar conforme com vostès van dir quan es va
tractar el pressupost, va quedar clar que no formava part del patrimoni municipal del
sòl.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Jo no pensava eixir, però
em fa la impressió que ací sembla que Marcelino Gil s’ha tornat boig, i Marcelino Gil
no s’ha tornat boig. Marcelino Gil no s’ha tornat boig. Marcelino Gil li està exigint a un
equip de govern que va dir que faria de l’habitatge una bandera a la nostra ciutat i que
en data avui no ha fet cap VPNC, ni ha fet cap habitatge de cap altre tipus de protecció
social, no s’ha tornat boig. Els està dient, els està dient amb tota la claredat del món que
si de veritat volen optar per l’habitatge ja sabem que això no és patrimoni municipal del
sòl. Xe, i tampoc ho és el camp del Fornàs, i es van a fer habitatges, per exemple, per
posar una contradicció damunt de la taula, no. La mateixa qualificació té el camp del
Fornàs que té açò, és un bé municipal, ja està, punt. Allí es van a fer habitatges i ací no
es fan perquè l’equip de govern no vol, saps Marcelino? Que no volen fer habitatges ací,
i punt i ja està i aqueix és el tema. Perquè el que ha dit el Sr. Fernández és cert, no és
patrimoni municipal del sòl i per tant es pot destinar a altres usos, clar, però el que li
està demanant el Sr. Gil és que siguen conseqüents i que si faran una aposta per
l’habitatge que no ho embenen per a pagar altres inversions sinó que ho dediquen a fer
habitatge. Això és el que s’ha dit, no s’ha tornat boig.

Com la Sra. Hernández sempre quan, la seua primera intervenció és a dir ‘no sé
de què estem parlant’, els està parlant el Sr. Gil que un dels seus punts programàtics ho
està incomplint flagrantment. I que jo, que no pensava eixir, he hagut d’eixir a recordar-
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li-ho i a recordar-los que em sembla que no està en absolut, que no està dient cap
favada. Es poden fer habitatges o no es poden fer habitatges ací? No es poden fer
habitatges? Clar que es poden fer habitatges. No volen fer habitatges ací, punt, ja està, ja
està. Una opció perfectament respectable, per cert, és la que nosaltres faríem
precisament amb aqueix immoble, vendre-ho per a pagar inversions. Ho tenim
claríssim. Ara, que quede ben clar que en aqueix punt no hi ha cap diferència entre
vostès i nosaltres, bo, només una, que les nostres mitges d’habitatge de protecció oficial
rondaven el 50%, rondaven el 50% de totes les que es feien, oficialment, que els 15%
que es destinaven a ús de sòl, aqueixos solars que vostè diuen, clar és que no ens han
deixat sòl per a fer habitatge, és que ens han deixat sense sòl i així com farem habitatge,
és que ens ha emprenyat el PP. Escolte, desenvolupen-se’l vostès, que és una qüestió
prou bona, quan arribem nosaltres no hi havia sòl, però ni desenvolupat ni per
desenvolupar. Desenvolupem sòl, traiem aqueix sòl a licitació amb la clàusula que
s’havia de fer habitatge protegit, es va fer habitatge protegit en aqueix sòl, facen vostès
el mateix, gestionen un poquet i no es queixen que el PP no li ha deixat sòl perquè en
aqueix sòl que no hi ha estan fets habitatges de protecció oficial. Gràcies.”

El regidor-delegat de Patrimoni, Sr. MARTÍN, exposa: “Vegem, pareix que el
local de la plaça dels Furs solucionarà els problemes de l’habitatge en aquest municipi.
Ha de ser, aqueixes sis, crec que aqueixes sis o set habitatges que ixen allí possiblement
solucionen el problema de l’habitatge de molta gent.

Vegem, evidentment, jo, hi ha qüestions, el Sr. Castelló ha omès una part de la
intervenció de Marcelino i és tota aqueixa venda de subhasta de patrimoni municipal del
sòl, que ja hem repetit ací moltes vegades i que al final, a causa del procediment de
subhasta, al final tampoc es feia ni VPO, eh, que s’ha donat el cas en aquest consistori,
excepcionalment, sempre estem amb l’excepcionalitat, però és cert, ha passat. Amb la
qual cosa vostè ha omès això.

I, vegem, la política de com ha dit la Sra. Hernández compartim, nosaltres no
estem parlant que en el patrimoni municipal del sòl no es faça habitatge de VPO. Estem
per això, clar que estem per això. Però precisament en aquest tema, en aquest solar que
tenim ací, igual que va passar al carrer Diana. És a dir, és un tema que està en el
pressupost i que no és patrimoni municipal del sòl. I això no lleva que tinguem la
voluntat de les cessions que hem de rebre, que es faça efectivament VPO, i estem en
això Marcelino. I que et conste que estem en això. Per tant, no entenc un poc una
qüestió que en aquest cas simplement és, i per la part que em toca a mi com a patrimoni,
és executar part del que disposa el pressupost municipal que ja aprovem. Amb la qual
cosa, jo crec que mesclar, no tenim perquè entrar en contradicció Marcelino. Estem
parlant d’un solar en què pràcticament no sé si ens ixen sis habitatges, eh. Bo, és un, sí,
un immoble, molt bé.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb  el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU i BLOC-EV, 2 vots en contra de SP i 9
abstencions de PP i SCP, ACORDA:

PRIMER: Aprovar, inicialment, l’alteració de la qualificació jurídica de
l’immoble situat a la plaça dels Furs, s/n, d’aquesta ciutat, propietat d’aquest
Ajuntament, passant de Bé de Domini Públic “Servei públic”, a Patrimonial, per
desafectació al servei públic a què estava destinat, en estar previst el traslladat de les
dependències a un altre lloc.
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SEGON:  Sotmetre a informació pública l’expedient pel termini d’un mes en el
Butlletí Oficial de la Província, en compliment del que disposa l’apartat 2) de l’article 8
del Reglament de Béns de les Entitats Locals.

En el supòsit que no es formule cap al·legació, s’entendrà aprovada
definitivament l’alteració de la qualificació jurídica dels béns.

TERCER: Aprovat definitivament el canvi de qualificació jurídica es realitzaran
les rectificacions oportunes en l’Inventari de Béns i Drets Municipals.

13 ADJUDICACIÓ CONCESSIÓ ÚS I APROFITAMENT DOMINI PÚBLIC
EQUIPAMENT INFORMATIU. EXP. 43/05

Resultant que, el Ple de la Corporació Municipal en sessió celebrada el dia 26 de
maig del 2005, va aprovar els Plecs de Clàusules Administratives i Prescripcions
Tècniques Particulars que han de regir en el concurs públic obert convocat per a
l’adjudicació de la concessió d’ús i aprofitament de domini públic per a Equipament
Informatiu a la Ciutat de Sagunt,

Resultant que, efectuades les publicacions del concurs de licitació en el Diari
Oficial de la Generalitat Valenciana, només s’ha presentat una proposta per l’empresa
IMPURSA,

Resultant així mateix que dita proposada va ser oberta per la Mesa de
Contractació constituïda a l’efecte,

Resultant que, s’ha emès un informe pel Tècnic Municipal, en el qual, es
considera que no hi ha inconvenient tècnic per a proposar l’adjudicació del contracte a
l’empresa IMPURSA,

Considerant que, en compliment de la norma assenyalada anteriorment l’òrgan
de contractació adjudicarà el contracte d’acord amb la proposta formulada per la Mesa,
devent, en cas contrari, motivar la seua decisió,

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 22 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV, PP i SCP i 2 abstencions
de SP, ACORDA:

PRIMER: Adjudicar el contracte de concessió d’ús i aprofitament de domini
públic per a Equipament Informatiu a la Ciutat de Sagunt a IMPURSA (NIF: A-
03813326 ) per quant, segons informe tècnic reuneix els requisits exigits en els Plecs.

SEGON: Requerir a l’adjudicatària perquè en el termini de 15 dies naturals,
comptats a partir del següent al de recepció de la notificació del present acord,
justifique, documentalment, haver ingressat en Tresoreria Municipal les garanties
definitives previstes en els Plecs, pels imports que a continuació es detallen:

-30.000’-€, que responen del correcte subministrament i instal·lació del mobiliari
urbà.

-12.000’-€, responen del manteniment i conservació de les dites instal·lacions
durant el període concessional.

Així mateix, en el mateix termini, hauran de concórrer a formalitzar el
corresponent contracte administratiu.

TERCER: La concessió s’atorga per un període màxim d’11 anys.
QUART: L’aprofitament del domini públic s’efectuarà d’acord amb el que

preveu el Plec de Clàusules Administratives Particulars, Prescripcions Tècniques i el
Reglament d’Usos lingüístics de l’Ajuntament de Sagunt,
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CINQUÈ: Facultar la Sra. alcaldessa-presidenta, per a la signatura de l’oportú
contracte administratiu.

A les 20 hores i 10 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic assistent a la sessió, de conformitat amb el que preveu la
vigent Carta de Participació de Sagunt. Intervencions que figuren com a annex a la
present acta.

A les 20 hores i 30 minuts es reprèn la sessió.

Durant aquest apartat el Sr. Serrano abandona definitivament la sessió.

14 PROPOSICIÓ PP, COST AIGUA DE REG. EXP. 43/05-M
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, al tenor literal de
la qual:

“L’agricultura està vivint una de les seues pitjors èpoques, i la nostra comarca no
és una excepció. A les males collites dels últims anys, s’han sumat, en els últims temps,
períodes d’inundacions, a les que han prosseguit períodes de pertinaç sequera, com la
que vivim en l’actualitat. La combinació d’una mala climatologia i el desastre comercial
són un problema afegit a la ja feble situació del sector.

El camp saguntí, no és aliè a aquesta situació i viu, en aquests moments, una
delicada posició, per quant a la caiguda del preu de la taronja se suma l’increment de
costos derivats de la sequera, que ha de costejar l’agricultor de forma directa.

El pantà del Regajo que nodreix d’aigua a la gran majoria d’agricultors de la
zona, té garantit el seu subministrament tan sols fins a principis del mes d’agost, a causa
de la falta de pluges. L’absència d’aigua, ha obligat els agricultors a nodrir-se dels pous,
la qual cosa ha suposat un desembossament més, a la ja precària situació econòmica del
sector.

Els potencials beneficis de la venda dels cítrics es veuen endeutats pel sobrecost
que ha suposat el fet d’haver d’utilitzar l’aigua dels pous, davant l’esgotament de
l’aigua de l’embassament del Regajo, a causa de les altes temperatures i falta de
precipitacions.

Els agricultors, preocupats i conscients de la situació que se’ls acosta, sol·liciten
ajudes que pal·lien, en certa manera, el precari estat en què es troben.

L’Ajuntament de Sagunt no ha de ser aliè a aquesta situació i ha d’adoptar
mesures que protegisquen a un sector productiu bàsic del nostre municipi,

Per tot això sol·licitem de l’Ajuntament en Ple l’adopció de l’acord següent:
 PRIMER. Que l’Ajuntament de Sagunt inicie els contactes i tràmits necessaris

amb la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, a fi que es condone el deute a la Sèquia
Major de Sagunt pel  manteniment i consum d’aigua provinent del Regajo a causa de les
circumstàncies extraordinàries que pateix la comarca per la sequera.

SEGON. Que s’autoritze l’alcaldessa per a la signatura de qualsevol document
que es derive de l’adopció del present acord”.

El regidor del grup PP, Sr. ZARZOSO, llig la proposició.



66

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS,
assenyala: “De nou bona nit, per descomptat que nosaltres recolzarem aquesta proposta,
perquè ens sembla que és en aquests moments una proposta apropiada d’ajuda al camp.
I per tant, comptarà amb el nostre suport.”

El regidor del grup BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Vaja per davant que
recolzarem aquesta proposta, com no podia ser d’una altra manera. Jo crec que
l’Ajuntament de Sagunt, no sols en aquesta legislatura sinó de manera continuada, està
demostrant el seu suport a l’agricultura del nostre municipi. I bona mostra és que
l’esforç pressupostari que any rere any estem fent des del Consell Agrari, és molt
important, sobretot en termes relatius si ho comparem amb altres municipis, l’esforç que
es fa en guarderia rural, l’esforç que es fa en la pavimentació de camins, etc., etc. Jo
crec que en aqueix sentit no podem de cap manera passar per alt aquesta moció que
compartim encara que evidentment es tracta en definitiva d’una goteta d’aigua. Una
goteta d’aigua perquè el problema del camp valencià i per extensió del camp saguntí és
un problema estructural que necessita intervencions  de qualsevol tipus, tant a nivell
comunitari, a nivell del País Valencià, com a nivell de l’estat espanyol. I també de trava
molt especial a nivell de la Unió Europea perquè estem parlant d’una agricultura en
crisi, igual que hi ha altres agricultures, especialment les continentals que disposen
d’ajudes importants per part de la Unió Europea. La nostra, que és una agricultura en
crisi, ha de veure’s sola davant del perill, per no parlar de les polítiques comercials que
s’estan fent a Europa i que permeten que 3 o 4 cadenes comercials multinacionals
controlen els preus d’una manera que està arruïnant moltes economies agràries que,
durant molt de temps, durant molt de temps, van servir en aquelles èpoques ja passades
dels anys 40, dels anys 50, per a mantenir, encara que mínimament la balança comercial
de l’estat espanyol.

He de dir d’altra banda que els mecanismes de representació del sector agrari en
aquest municipi estan molt definits, a través del Consell Sectorial i m’agradaria, i així li
ho faré veure els representants dels llauradors, que aquest tipus de propostes jo crec que
és més convenient que es facen precisament a través d’aquests organismes de
participació, precisament per a donar-los sentit. No és perquè moleste que es presente
una moció, sinó perquè no és la forma més adequada i ja els he dit que la recolzarem.

Sí que vull aprofitar l’oportunitat per a destacar que, per segon any consecutiu,
la Conselleria d’Agricultura no dóna ni un duro per a la pavimentació de camins. L’any
passat no vam obtenir cap subvenció i enguany, i si ens poden tirar una mà li ho
agrairíem, tampoc tenim en aquest moment no ens ha arribat la confirmació de cap tipus
d’ajuda per a la pavimentació de camins, que vostès saben que la veritat que és una
partida molt costosa en un municipi tan gran com el nostre.

Per tant, jo torne a reiterar que aprovarem la moció, però que estem parlant
70.000 euros aproximadament i en fi, vull dir, que és important però no soluciona
evidentment els greus problemes que té la nostra agricultura.”

El portaveu del grup SP, Sr. GOIG, diu: “Bé, bona vesprada a tots i totes. Jo,
abans que res, volia contestar-li al Sr. Fernández. Sr. Fernández, jo he eixit ací abans de
transmissor d’una mera, de transmissor d’una moció.

Jo crec que el seu company de grup ha tingut un comentari molt desafortunat
quan ha dit que el que li faltava a Comissions Obreres és que les mocions se les
haguérem de presentar Segregació Portenya, jo crec que faltant al respecte a un ampli
nombre de votants de Segregació Portenya. El que li he dit jo al Sr. Civera, que crec que
no ha entès, és que li perdia la boca i crec que ell ha entès, no, no, Manolo, ja
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repassarem l’acta, jo t’he dit: et perd la boca, Manolo. No t’he dit una altra cosa que tu
has entès. Això d’una banda. Llavors, jo pense que si ací ha faltat algú al respecte, un
grup polític, no una persona, un grup polític i a tots els seus votants, ha sigut una
intervenció que em sembla que no és afortunada.

Dit açò, quan l’acta del pròxim ple estiga present, jo quan he utilitzat la paraula
feixista ha sigut en un moment d’un debat molt acalorat, quan jo no solc interrompre’ls,
jo no em referia al Sr. Manuel Civera, no tindria cap problema, si ho haguera fet,
penedir-me. Si s’ha pres així jo no tinc cap problema en quan estiga l’acta de la pròxima
sessió, si és així, retirar-ho i demanar públiques disculpes, cap problema, però el que per
descomptat no consentiré, i crec que no ha de consentir-se, és la minusvaloració a cap
grup polític. Perquè nosaltres tenim a més una atenció exquisida quan parlem de referir-
nos al Sr. Chover, al Sr. Castelló, o siga referir-nos a vostès, però no anomenar els seus
grups polítics perquè Iniciativa Porteña està composta de gent de molts grups polítics i
nosaltres els respectem a tots.

Per tant, jo crec que està prou clar el tema i no tindrem cap inconvenient en, si
les actes així ho reflecteixen, a demanar públiques disculpes en el ple que ve.

Dit açò i ja parlant del tema que ens ocupa, simplement dir que nosaltres trobem
una proposició molt raonable la que hi ha i que anem a donar-li suport. Gràcies.”

La regidora del grup EU, Sra. VILALTA, assenyala: “Simplement dir que, des
d’Esquerra Unida també recolzarem la moció. Jo forme part, jo pense que el president
del Consell Agrari ha explicat molt bé. Tenim reunions mensuals el Consell Rector del
Consell Agrari en la qual haguera estat bé que la proposta haguera passat per allí. Jo no
sabia, he volgut parlar amb la Sèquia Major per a veure si la Sèquia Major estava
d’acord, no?, en la proposta que el Partit Popular feia, si havien parlat. Perquè, com
sabeu, la Sèquia Major estan representats tota la comarca però no tots els agricultors de
la comarca o del municipi del Sagunt, s’abasteixen de l’aigua de la Sèquia Major. Hi ha
altres que s’abasteixen de pous i que, el condol d’aquest deute, no es demana i sí el de la
Sèquia Major. Potser, també estaria bé, ja que pense que la responsabilitat es deixa a la
Confederació Hidrogràfica, pensem que totes les sèquies majors del País Valencià
començaren a demanar, ho dic perquè cal tenir responsabilitat amb el que demanem.
Potser sí que estaria bé aquesta moció que, com sabem la Sèquia Major representa tots
els municipis de la comarca, s’enviara a tots els municipis de la comarca perquè també
la recolzaren i ho parlaren amb els seus municipis.

També dic que em posat en contacte amb la Sèquia Major, amb la comunitat de
regants per a veure què opinaven sobre el tema i per saber si estava la Sèquia Major
sobretot, d’acord, en aquesta moció. Era el, i sí que estan d’acord, i llavors, nosaltres
també recolzarem aquesta moció.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, manifesta: “Poc a afegir, havíem un
poc fiat la intervenció del nostre grup en la intervenció del president del Consell Agrari.
Jo crec que ha posat el tema clarament del problema estructural de l’agricultura
saguntina i valenciana en general. I que per descomptat estarem d’acord a aprovar
aquesta moció. Però simplement comentar, com he comentat amb el ponent
anteriorment, que ens haguera agradat primer, com ha dit el Sr. Fernández, que haguera
passat per òrgans de participació que té establits nivell dels agricultors. I, en tot cas,
com moltes vegades fem, des de l’equip de govern quan plantegem una moció molt
genèrica que pot ser aprovada per tots els grups, passar-la a tots els grups perquè puguen
subscriure-la inicialment. No ha sigut així, de totes les maneres nosaltres votarem, no
serà impediment perquè no la votem. Pensem que el fons de la moció és prou important
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com perquè l’aprovem pel nostre grup i no entrarem a valorar aqueixa qüestió encara
que ens haguera agradat que s’haguera repartit prèviament a tots els grups que
haguérem pogut signar-la sense cap problema.”

El regidor del grup PP, Sr. ZARZOSO, tanca la seua ponència assenyalant: “En
primer lloc donar les gràcies a tots els partits polítics representats ací en aquest ple per
recolzar la moció. Recordar-los que els llauradors en aquest municipi han posat tots els
mitjans que tenen al seu abast per a poder regar, per a poder regar gastant, consumint, el
mínim d’aigua. Pràcticament el terme municipal de Sagunt, pràcticament, excepte
xicotetes zones té establida el goteig, té establit el goteig. Per la seua banda no se’ls pot
demanar res més.

Només discrepe del Sr. Chover, fins i tot del Sr. Quico, en una cosa que ha dit,
no ve al cas a la moció, que diu que hauria d’haver recorregut, els llauradors, haurien
d’haver recorregut uns òrgans de representació.

Home, jo crec que el grup popular és un partit del poble, està amb el poble,
nascut al vaig poblar. I que coneix, i que coneix constantment els problemes, els
problemes pels quals està travessant els distints col·lectius d’aquest municipi.

En conseqüència, davant un problema d’aquesta gravetat, Sr. Fernández, és
normal que el grup popular presente una moció davant la falta d’iniciativa per part de la
resta dels grups municipals. Res més. Moltes gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

15 PROPOSICIÓ PP, OFICINA AJUDA VÍCTIMA DEL DELICTE. EXP.
44/05-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, al tenor literal de
la qual:

“Al final de la passada legislatura, es va anunciar per part de la Direcció General
de Justícia, dependent de la Conselleria de Justícia, la intenció d’obrir durant la present
legislatura a Sagunt una Oficina d’Atenció a la Víctima del Delicte.

Durant aquest temps no s’ha iniciat cap actuació a fi d’aconseguir  la
implantació de tal servei gratuït en el nostre municipi.

Al contrari, nombrosos municipis de la nostra comunitat, han sol·licitat i
aconseguit, la posada en marxa d’aquest servei, en una clara demostració més de la
voluntat que la Generalitat Valenciana té d’acostar serveis als valencians.

Aquest servei té com a objecte el prestar una atenció personalitzada a la víctima
del delicte, a través d’un equip multidisciplinari que informe sobre els drets i preste
atenció social i psicològica.

La Generalitat Valenciana a través de les Oficines d’Ajuda a la Víctima del
Delicte, vol, d’una forma totalment gratuïta, prestar l’ajuda necessària i atendre a tots
els que hagen sigut víctimes d’una acte delictiu, dany o agressió. La llei està del costat
de la víctima i per mitjà d’aquestes actuacions es millora l’assistència.
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Per tot això sotmetem a la consideració de l’Ajuntament en Ple l’adopció de
l’acord següent:

Primer: Que per part de l’Ajuntament s’inicien els contactes amb la Secretària
Autonòmica de Justícia i la Fundació per a les Víctimes del Delicte a fi d’iniciar els
tràmits necessaris per a aconseguir la instal·lació i obertura d’una oficina d’aquestes
característiques en la nostra ciutat.

Segon: Que s’autoritze l’alcaldessa per a la signatura de qualsevol document que
es derive de l’adopció del present acord.”

La regidora del grup PP, Sra. CONTRERAS, llig la proposició.

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS,
assenyala: “Bé, per descomptat que l’aprovarem... com no podria ser d’una altra manera
perquè entre altres coses jo crec que tots som conscients que per uns motius o altres la
delinqüència i el que és el delicte està lògicament cada dia a l’ordre, i per tant, nosaltres
pensem que seria convenient el que es poguera crear aquest tipus d’oficina d’atenció a
les persones que han patit algun tipus de delicte o de  dany. Per tant, indiscutiblement i
per a no fer-ho més llarg, per descomptat que comptarà amb el nostre suport.”

El regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “A veure, en la moció
s’advoca per la creació i dotació d’un servei de suport legal, social i psicològic les
persones que han patit un delicte, les persones que són víctimes d’un delicte. En aquest
sentit, és a dir, a nosaltres ens sembla, a l’equip de govern, és a dir, que com més
recursos i serveis es posen molt millor. En aquest cas ens semblaria bé, molt bé. El que
no acabem d’entendre és molt ben algunes qüestions de la moció, és a dir, l’any 2003,
prèvies eleccions, la secretària general de la Conselleria de Justícia i Administracions
Públiques, promet una oficina d’ajuda a les víctimes del delicte a Sagunt. El que ens
preguntem és per què no s’ha muntat ja aqueix servei amb aqueixa oficina i aqueixos
recursos humans econòmics a Sagunt. Perquè clar és una, és a dir, és una competència
exclusiva de la Conselleria de Justícia, la Consellera ve a Sagunt i promet una oficina
d’ajuda a la víctima del delicte a Sagunt i, estant totalment d’acord com estem, el que no
entenem és per què no s’ha muntat, perquè les competències les té la Conselleria de
Justícia per a muntar-ho.

És a dir, jo he estat, també he de dir que en aquests dos anys que portem en
l’equip de govern jo he preguntat si hem rebut alguna notificació oficial per part de la
Conselleria de Justícia, algun escrit, algun document en aquesta direcció, i no hem rebut
res.

Nosaltres el que farem és, compartint que és important crear aquest tipus de
servei, el que nosaltres farem és presentar una esmena de substitució a la proposta
d’acord que diu així: ‘primer, instar a la Conselleria de Justícia perquè en el menor
temps possible creuen l’oficina d’ajuda a les víctimes del delicte a Sagunt, amb els
recursos humans i econòmics necessaris per a la seua posada en funcionament. I segon,
donada la demarcació judicial, instar a la Conselleria de Justícia perquè es pose en
contacte amb les corporacions locals situades a la jurisdicció dels jutjats de Sagunt
perquè puguen beneficiar-se de l’obertura d’aquesta oficina’”.

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Jo pensava que de totes les
opcions que tenia Fernando per a eixir d’aquest aboque que denota oblit i denota certa
falta d’acció des de les seues delegacions, l’últim que faria era açò, no? No és que no
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troba centrat el tema de forma correcta, és que ignora per complet de què és del que està
parlant, cosa que em sembla molt més greu.

Per descomptat que les oficines d’ajuda a les víctimes del delicte les posa la
Conselleria, per descomptat. Però a vostè li va a passar com els ha passat amb altres
inversions en aquest municipi i és que se’ls oblida que cal reclamar les coses, que cal
demanar-les, que cal insistir, que cal donar la pallissa perquè la porten perquè hi ha
molts altres municipis i molts altres partits judicials que sí que han donat la pallissa i se
li han anticipat a vostè. I jo crec, i el meu grup creu, i jo espere que crega tot el ple que
ja està bé, que ja està bé, que si som líders en delinqüència a Sagunt, també tenim dret,
en quelcom havíem de ser líders Fernando, també tenen dret les víctimes del delicte de
Sagunt a tenir una oficina d’ajuda, clar que els recursos humans i materials els posarà la
pròpia oficina, no es preocupe, Sr. Fernando. No és una qüestió de talonari com deia
l’altre dia un company del seu equip de govern. Sembla que per a unes coses la
competència exclusiva a vostè sí que li afecta i per a altres coses no. Perquè diu, clar,
com que és una competència exclusiva de la Conselleria que ho faça la Conselleria.
Escolte, si ve ací la Conselleria i ho munta on li done la gana... vostè què diria? Que van
per lliure, i que es passen l’autonomia local pel folre, veritat que sí? La qüestió és que a
vostè, com en tantes altres coses que anirem demostrant a poc a poc al llarg del temps,
se li ha passat. I que vostè en el debat del semàntic de què parlava abans es perd, es
perd.

Mire, és greu que a aquestes altures, i després de presentada la moció, no se
l’haja mirat tan sols, per descomptat que la fundació posa els recursos humans i els
recursos econòmics per al manteniment de les seues seus. Però no estaria gens
malament, gens malament, que aquest equip de govern d’esquerres i progressista vetlara
per les víctimes de la delinqüència i també pels punts de trobada, que es poden posar
punts de trobada al familiar que poden realitzar-se. No estaria malament que aquest
equip de govern d’esquerres i amb semblant sentiment social fera un esforç per a veure
si dins dels seus locals podria cedir algun perquè s’ubicara, d’una forma el més decent
possible, aqueixa oficina. No estaria malament, Fernando. No sé, si el teu vols llevar-te
el problema de damunt i fer una esmena dient que siga la Conselleria la que pose tot i
faça tot, endavant Fernando.

Et recorde que també, per exemple en immigració, és una competència exclusiva
de l’estat i en canvi en molts municipis, no aquest per descomptat, s’estan fent un gran
esforç per a intentar coadjuvar en la solució d’aqueix tema. Tu no, tu no, tu no has
cercat cap habitatge per als immigrants. Tu no has fet res perquè, no perquè no siga
competència exclusiva de l’estat, que ho és, si es té aqueix sentiment social, si es té
aqueix perfil, realment jo crec que cal demostrar-ho. I no quan et ve una proposta
d’aquest estil, pegar al baló el més fort que pots i el més alt que pots dient, que ho
pague, sí, sí, però que el pague tot la Conselleria perquè estàs deixant en evidència
quina és en realitat el teu posicionament social, el teu perfil social, i la forma d’entendre
que entens la política. Res més i gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA,
diu: “Bo, aquesta és una típica moció trampa del Partit Popular, ho tinc clar, Alfredo, ho
tinc clar. I també agraïsc la consideració tan alta que té el Partit Popular cap a la meua
persona, continueu investigant.

Vegem, nosaltres no hem vingut ací a vendre un producte en plena campanya
electoral per a després no pressupostar-ho i executar-ho, han sigut vostès, en campanya
electoral. Ací està la foto en els mitjans de comunicació amb el Sr. Borrás: ‘crearem a
Sagunt una oficina.’ Endavant, endavant, endavant, és competència exclusiva de la
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Conselleria de Justícia, i nosaltres no posarem cap trava. I si hem de col·laborar
col·laborarem, però no ens passe la pilota constantment a nosaltres. És una proposta
seua, del seu equip de govern, dic, del seu anterior equip de govern, porten-la a cap,
vostès governeu, partit, vostès governeu, o no governeu vostès, Sr. Castelló? Mira que
fàcil ho té la Conselleria de Justícia, jutjat, ací està el jutjat, eh, a València està a la
ciutat de la Justícia, ací té el jutjat. Que Conselleria pressuposte, pose un advocat, pose
un advocat, pose un psicòleg i pose els recursos necessaris econòmics per a posar en
marxa el servei al jutjat. Què fàcil ho té. No, veurem si agafem ací a l’equip del govern,
emboliquem tot. Jo tinc alguna informació sobre aquestes qüestions, evidentment. És
gratuït per al ciutadà, clar que és gratuït, però al final saben el que estan fent? Que cada
programa que posen en marxa se’l carreguen a esquena dels ajuntaments que no tenen
recursos econòmics per a portar-los a cap, cada programa que posa en marxa, cada
programa que posen en marxa, cada programeta. Home, ‘menjar en casa’ no, però han
ficat un retall de trenta i tants milions, vol que li recorde que han ficat un retall de trenta
i tants milions en el PER?  Vol que li recorde que en el programa del servei especialitzat
d’atenció a família i infància l’aportació de Conselleria és de 30.000 euros, quan
necessitem contractar un psicòleg, un educador, i un tècnic mitjà a mitja jornada, que és
un treballador social? Al final recau tot sobre l’esquena de l’ajuntament. Vol que li
recorde el programa de VORAMAR qui el sosté?, l’ajuntament. Vol que li continue
recordant les aportacions dels ajuntaments en diferents programes de serveis socials de
Conselleria? Vol que li ho seguisca recordant? Repetisc, repetisc, estem d’acord que es
cree aquest servei, perquè és important per a les persones que han viscut un delicte,
perfectament, estem d’acord. Que es pose, que es pose, posen-ho, posen-ho.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Jo crec que està clar el
plantejament que ha fet el meu company de l’equip de govern. Per descomptat que
subscrivim totalment l’esmena plantejada. I jo crec que és molt evident que nosaltres no
tenim perquè estar pendents del compliment de les promeses electorals del PP. Home!
Que cada un complisca les seues promeses electorals. Quan veiem la nota de premsa
que emet el gabinet en què diu: Sagunt disposarà d’una oficina d’ajuda a les víctimes de
delicte, la capital del Camp de Morvedre comptarà després de l’estiu amb una oficina
d’ajuda a la víctima... Havien cedit vostès ja un local perquè s’instal·lara?, estava això
clar? per què ve ací la secretària i diu que després de l’estiu estarà l’oficina? O, és que
es va oblidar de dir si guanya el Partit Popular a Sagunt? Se li va oblidar dir això? Se li
va oblidar dir això? Home, és molt clar aquest tema, i és evident que el plantejament
apel·lant a les necessitats i al servei al ciutadà, etc., etc. home, per descomptat que ho
compartim. Faltaria més que no ho compartírem. Nosaltres pel nostre compte ja hem dit
i hem actuat amb el tema del maltractament de gènere. I hem posat des dels nostres
propis recursos, la Generalitat té un programa establit per a una oficina d’ajuda a les
víctimes del delicte. Sagunt és una ciutat amb una població suficient com perquè estiga
instal·lada aquesta oficina. Instal·le-la, instal·le-la. Hem d’estar nosaltres recordant les
seues promeses electorals?, que vostès no se les saben?

A mi, hi ha un aspecte que m’ha molestat especialment que és el tractar
traslladar la imatge d’aquest municipi com el líder de la delinqüència i que es visualitze
amb aquesta ciutat, és una ciutat sense llei i una ciutat insegura. Això és fals,
completament fals. I es fa un flac favor a aquest poble el tractar de traslladar fora d’ací
aqueixa imatge de la ciutat perquè a més no és veritat, a més no és veritat. Els
problemes que estem tenint bàsicament són amb adolescents de 14 i 15 anys. Quan
vostès van començar a governar ací i en l’Estat i en la Generalitat, l’any 95, aquestes
criatures tenien 5 o 6 anys, quins mitjans educacionals, quins mitjans socials? Estem
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recollint fruits d’una situació que s’ha anat llaurant a través del temps. Tenien 5 anys, 6
anys, i em dóna calfreds pensar en una persona delinqüent que tenia 5 anys.

No, jo no he tirat encara la culpa, jo encara no he tirat la culpa a ningú, però
quelcom hauran de veure. Si nosaltres tenim a veure amb tot perquè estem governant
ací, vostès quelcom tindran a veure amb quelcom si han estat governant a Madrid, a la
Comunitat Valenciana i a l’Ajuntament durant moltíssim temps. I a la Comunitat
Valenciana continuen governant, que jo sàpia, eh!

Jo crec que una cosa és prometre i una altra cosa és després posar els diners. Jo
crec que si Sagunt té la ràtio i la població suficient perquè troba una oficina, posen-la, i
dirigisquen-se, que la Generalitat es dirigisca a l’Ajuntament, i si necessita quelcom que
ho demane i veurem si estem en posició i en disposició de poder-li’l facilitar. El que
passa és que és molt còmode treballar amb els diners dels ajuntaments. Aquest
diumenge, aquest diumenge sense anar més lluny, s’ha muntat una gran festa de la
tercera edat al municipi de Ròtova, qui estarà allí present en tota aqueixa festa de la
tercera edat, i parafernàlia de la tercera edat? Evidentment, el govern de la Generalitat.
Sap qui paga els autobusos de cada ajuntament, dels vells que van a Ròtova?, cada
ajuntament, cada ajuntament. El Sr. Camps ha muntat una festa amb tota la tercera edat
a Ròtova i paguen els ajuntaments corresponents el trasllat de totes les seues persones
majors a Ròtova. Si es munta una festa que la pague, doncs no, no. No, no, no és una
forma lògica de treballar i no és una forma lògica de fer les coses. Si té la Conselleria, la
Sra. Galipienso, que no sé si continua estant en el mateix que com estava al maig del
2003, si ella entén que Sagunt necessita, encara que siga per a després d’aquest estiu,
encara que siga per a després d’aquest estiu, dos anys després, estarem encantats de
rebre aqueixa oficina.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “Crec que aquesta és una
fidel mostra de com amb quin tipus de prejudicis es veu des de l’equip de govern que
l’oposició plantege coses positives per a la ciutat.

Fernando pensa que és una moció trampa. Chover pensa que és una trampa, tal
com ho ha dit. I la veritat és que senzillament no sé si se n’han adonat perquè ja porten
dos anys i escaig que el nostre equip de govern de la legislatura passada ha deixat de
governar. Nosaltres, el Partit Popular de Sagunt està a l’oposició, els qui han de portar
les inversions són vostès i qui han de perseguir-les són vostès. Què deixa entreveure tot
açò? Bo, davall el nostre punt de vista deixa entreveure que a vostès els importa un
carall l’oficina de víctimes del delicte, perquè han dit: ah, que la pose la Generalitat.
Però vostès no l’han perseguit ni un sol minut, ni un sol minut, el delegat de presidència
parla de la Sra. Galipienso, que és ara, ha tornat a la seua professió acadèmica a la
Universitat, i la delegada deixa en evidència el seu absolut desconeixement del tema. És
cert que moltes oficines de víctimes de delicte que estan posades en jutjats, però no és
menys cert, sobretot en què s’han construït últimament, els més moderns. Però no és
menys cert que el Jutjat d’ací, només fa falta que pregunten a qualsevol que tanca a
treballar allí habitualment, està amb totes les seues sales absolutament col·lapsades. I el
que els diem en la nostra moció és que s’entaulen negociacions, que s’entaulen relacions
que es posen en contacte amb ells. No els hem dit res més. És que veuen una trampa on
no existeix. Que a nosaltres ens va semblar allò una bona idea i li diem al seu equip de
govern que es pose a treballar per aqueixa bona idea, que els insistisca, que els de la
pallissa, que els pressione, que col·laboren, perquè com és una cosa positiva que
col·laboren, perquè estan parlant moltes vegades de temes. Per exemple;  ens consta que
una bona part de les víctimes del delicte que són ateses són dones maltractades. Bo, la
qüestió és anar més enllà de la forma i descendir al fons de les qüestions. Eh, Fernando,
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com deies abans. I veure si a través d’aquesta figura es pot resoldre o no, però que açò
no és una trampa, eh. Açò esperem que siga, bo, per a la gent de la ciutat. Que no posa
ni un duro l’ajuntament, molt bé. Que cal fer un xicotet esforç, escolte, comptar amb el
nostre suport per a fer aqueix xicotet esforç perquè creiem que val la pena. Ara si
vosaltres tot ho xifreu que ho pague la Generalitat i sinó que no vinga, bo, allà
vosaltres. Jo, per descomptat, el nostre grup per descomptat no comparteix aqueix tema.

Per tant, que quede clar que efectivament abans de campanya electoral, un parell
de mesos abans de campanya electoral, vingué l’anterior secretària general i va dir que
la seua intenció era posar a Sagunt açò, però que nosaltres ja no hem estat ací, i ella
tampoc, per cert, per a recordar-li, escolte, que volem açò, com ho fem? Heu vingut a
veure locals, heu açò tal, heu vist... Clar, això és una qüestió que vos correspon a
vosaltres, i que com vosaltres no ho heu fet ens hem vist obligats a presentar la moció i
dir-vos. Escolte, a veure si ho feu, que a nosaltres ens sembla que està bé. Punt, eh, no
té més trampa Fernando.

Com si es pot de la mateixa manera col·laborar amb aqueixa oficina, si solen
posar un assessor i un administratiu, no ho sé, un assessor i un administratiu crec que
pot funcionar i es pot ajudar des dels psicòlegs municipals a posar un temps, o algun
sociòleg. Jo que sé, que s’inicien les converses és el que estem demanant, simple i
planerament.

Sr. Fernando, no li vull recordar si parla vostè de qüestions socials, quals eren
els pressupostos dels anteriors equips de govern del PP i quins són els pressupostos
d’ací. No li ho vull recordar. No li ho vull recordar, ja ho vam dir fa un mes i en la
immensa majoria dels casos, estàvem molt per damunt del que estan vostès. Per tant,
comence a donar lliçons per vostès mateixos fent una política social adequada. Pose el
0,7% que va tenir el PP en un pressupost municipal i després comence a donar lliçons
de programes socials. Per cert, de cada 4 euros que es gasta la Generalitat Valenciana,
tres es gasten en despesa social, per tant espere que vostè agafe quelcom de mostra
d’aqueix tema. Res més i gràcies.”

En el desenvolupament del debat, el Sr. Cortés abandona definitivament la
sessió, i se n’absté momentàniament la Sra. Gómez.

Durant el debat, l’equip de govern presenta una esmena de substitució de la part
dispositiva pel següent tenor literal:

“Primer: Instar a la Conselleria de Justícia perquè en el menor temps possible
cree l’oficina d’ajuda a les víctimes del delicte a Sagunt, amb els recursos humans i
econòmics necessaris per a la seua posada en funcionament.

Segon: Donada la demarcació judicial, instar a la Conselleria de Justícia perquè
es pose en contacte amb les Corporacions locals síties a la jurisdicció dels jutjats de
Sagunt perquè puguen beneficiar-se de l’obertura de l’oficina.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 13 vots a favor de PSOE, EU,
BLOC-EV i 10 abstencions de PP, SP, Sr. Cortés i Sra. Gómez (aquestes dues últimes
per aplicació de l’art. 100.1 del ROF).

A la vista de tot allò que s’ha exposat, incorporada l’esmena aprovada i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 21 vots a favor de PSOE, EU,
BLOC-EV, PP i SCP i 2 abstencions de Sr. Cortés i Sra. Gómez (en aplicació de l’art.
100.1 del ROF), ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita i degudament esmenada, la part dispositiva
de la qual queda de la manera següent:
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PRIMER: Instar a la Conselleria de Justícia perquè en el menor temps possible
cree l’oficina d’ajuda a les víctimes del delicte a Sagunt, amb els recursos humans i
econòmics necessaris per a la seua posada en funcionament.

SEGON: Donada la demarcació judicial, instar a la Conselleria de Justícia
perquè es pose en contacte amb les Corporacions locals síties a la jurisdicció dels jutjats
de Sagunt perquè puguen beneficiar-se de l’obertura de l’oficina.

En aquests moments es reincorpora a la sessió la Sra. Gómez.

16 PROPOSICIÓ EU, RESIDUS. EXP. 45/05-M
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel Grup Municipal d’Esquerra Unida, al tenor
literal de la qual:

“El passat dia 14 de gener es publicava en Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana, Resolució de la Direcció General de Qualitat Ambiental, per la qual
s’atorgava a l’empresa Lafarge Asland, SA, l’autorització ambiental integrada per a la
fàbrica de ciment i clínker al nostre terme municipal, per a activitats existents i
instal·lacions noves.

L’autorització s’atorga basant-se en la Llei 16/2002 de Prevenció i Control
Integrat de la Contaminació, en un nou procediment que tracta d’unificar totes les
autoritzacions ambiental i deixa en mans de les comunitats autònomes la seua aplicació.

L’autorització ambiental integrada fixa les condicions ambientals exigibles i el
seu condicionat és vinculant per a l’autoritat municipal, en tots els aspectes ambientals.

Per a la fàbrica de ciment de Lafarge Asland, es permet la utilització de residus
tòxics com a matèries primeres de substitució i per a utilització principal com a
combustible i la producció de més de 60.000 Kg/any de residus perillosos.

Entre altres residus perillosos es permet l’ús de residus de processos químics,
d’instal·lacions de tractament de residus, de processos metal·lúrgics, de tractament de
gasos, de la construcció i demolició, pintures, plàstics, pneumàtics, etc.

Aquesta autorització permet i podria permetre en el futur que siga utilitzada la
planta d’ASLAND com un centre d’eliminació de residus, bé per incineració o bé
mitjançant un procés d’addicció, com és el cas de les cendres provinents de centrals
tèrmiques de carbó o un altre tipus de residus contaminants com podrien ser els
pneumàtics

Aquesta instal·lació té unes característiques especials pel seu emplaçament tan
pròxim al nucli urbà.

A les 21 hores i 5 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre les
intervencions del públic en aquest assumpte, i es reprèn la sessió a les 21 hores i 20
minuts.

Suspesa la sessió i permesa la intervenció del públic, el Sr. Miguel Aguilar en
representació de l’Acció Ecologista AGRÓ, diu: “Sí, gràcies i bona vesprada, sóc
Miguel Aguilar i represente a Acció Ecologista AGRÓ. Només volia dir unes paraules
referent al tema de la moció, que per cert no conec i que el que volia dir és que
l’anterior moció que va aprovar la corporació respecte a aquest tema ens va semblar
interessant, era una iniciativa que vam comprendre que era d’urgència, però que ja li
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trobem importants faltes. Esperem que la moció que ara es presenta, les puga suplir. I en
aqueix sentit volíem les meues paraules. La situació que LAFARGE ASLAND ha creat
amb les cendres tòxiques o perilloses en qualsevol dels casos que anaren circulant pel
mediterrani i que si volen al final volen portar a l’empresa d’ací de Sagunt, jo crec que
hem de mirar-ho aprofitant l’oportunitat que se’ns presenta mirant la part positiva, si és
que té alguna, d’aquesta situació. I la part positiva és que s’han creat una alarma social
que nosaltres considerem molt interessant. El problema que tenim és que des de
desembre del 2004 l’empresa disposa de l’autorització ambiental integrada aconseguida
per la Conselleria de Territori, i que aqueixa autorització ambiental integrada l’autoritza
a tractar residus perillosos, residus perillosos líquids, residus perillosos sòlids. Aqueixos
residus perillosos que es poden utilitzar com a combustibles i que es poden utilitzar
també com a additius en el segment.

Aqueixa autorització ambiental integrada autoritza a l’empresa a fer totes
aqueixes actuacions i pensem que aquest és el moll de la qüestió. He de dir que se’ns
presenta l’oportunitat de tornar sobre aquest assumpte. És a dir, tornar sobre una
autorització aconseguida per la Conselleria i que és necessari revisar, i aquesta és
l’oportunitat que se’ns presenta. L’oportunitat del debat social que no es va donar en el
seu moment que es d’ara, és a dir, es dóna en aquest moment, es va donar en l’anterior
ple, s’està donant en l’opinió pública, en la premsa, etc. I aquesta és l’oportunitat que
tenim.

I en aquest sentit nosaltres plantejaríem dues qüestions;
1. Dirigir-se per part la corporació perquè efectivament es revise l’autorització

ambiental integrada en la part que corresponga a residus perillosos demanant que la
Conselleria de Territori n’òbriga una, en previsió, com està previst en la llei, d’aqueixa
autorització ambiental integrada en la part de residus perillosos. Per què? Perquè s’han
donat circumstàncies que obliguen a revisar aqueixa autorització ambiental integrada,
com és l’actuació de l’empresa en els residus de les cendres.

Açò dóna raó per a demanar la revisió de la revisió ambiental integrada en tots
els aspectes que afecten residus perillosos.

2. Seria dirigir-se per part de la corporació a la pròpia empresa perquè revisa la
seua pròpia actuació. És una empresa que està molts anys en el nostre municipi. Que ha
fet molts esforços per a millorar tots els aspectes que afecten la contaminació
atmosfèrica, la qual cosa és molt d’agrair i la veritat és que es nota en la gent que vivim
prop. Però que aquesta part que no correspon, diguem estrictament, al seu funcionament
i la seua producció de ciment resulta que està perjudicant no sols diguem al municipi
sinó que està perjudicant la imatge de la pròpia empresa.

Per tant el que demanaríem és que per part de la corporació hi haja una, diguem-
ne, gestió davant de la pròpia LAFARGE ASLAND sol·licitant-li que es dedique al seu,
que és fabricar ciment. I no a la utilització de residus additius perillosos que no
corresponen. Moltes gràcies.”

Represa la sessió el regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, després de
llegir la proposició indica: “Bé, la present moció ve fonamentalment derivada de les
circumstàncies que han rodejat i rodegen l’autorització ambiental atorgada al seu dia a
l’empresa ASLAND per part de la Conselleria de Territori i Habitatge. I, després de
dues mocions aprovades en aquest ple, des d’Esquerra Unida creiem que és el moment
de prendre una decisió política que platege els principis de precaució en les qüestions
mediambientals. 

Aquesta moció no va contra ningú, simplement volem prevenir situacions que en
aquests moments tenen poc a veure amb la fabricació del ciment. Com ja sabeu
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l’autorització ambiental integrada permet a aquesta empresa utilitzar en la fabricació del
ciment, matèries primeres de substitució i combustibles de substitució. Una cosa que en
la pràctica suposa que aquesta planta s’utilitza, o es pot utilitzar, per a eliminar residus o
bé per substitució o bé com incineradora de residus provinents de diferents processos
industrials aliens a la fabricació del ciment.

Tal com planteja l’organització ecologista GREENPEACE, la incineració de
residus perillosos en cimenteres no recicla ni elimina, sinó que redistribueix el 100%
dels residus i els seus subproductes procedents del procés de combustió.

L’únic benefici és per a la cimentera, que evidentment estalvia en combustible i
obté guanys com a empresa gestora de residus.

Perquè ens fem una idea, l’autorització ambiental a ASLAND es parla de
combustibles de substitució i matèries primeres de substitució, i es parla de residus
qualificats amb un codi, per exemple el 0’8, 0’2, 0’1, 16, 0’8, 0’3, etc., etc. Si ens
n’anem a la llista europea de residus podem observar que en aquesta planta, tal com es
planteja en la pròpia autorització ambiental, es podrien utilitzar com a combustibles de
substitució, per posar alguns exemples, serradura i borumballes perilloses, pintures i
dissolvents, dissolvents orgànics, fangs perillosos, hidrocarburs, sutja, residus del
plàstic, borumballes del plàstic, olis, líquids de fre i anticongelants, etc., així fins més de
187 residus provinents d’altres processos industrials.

Quant a les matèries primeres de substitució es pot utilitzar residus que contenen
metalls pesats, fangs ceràmics, cendres volants del carbó, torba i fusta, escòries no
tractades, residus sòlids provinents de tractament de gasos que contenen substàncies
perilloses, escòries del ferro, mascles i models de fosa que contenen substàncies
perilloses, fangs que contenen substàncies perilloses i així fins més de 100 categories de
residus industrials.

Per tot això, des del Grup Municipal d’Esquerra Unida, pensem que al marge de
qüestions purament més tècniques que es pogueren haver plantejat en aquest ple en
aquesta casa, en passades ocasions, és el moment jo crec que idoni per a prendre una
postura política, fonamentalment per a poder evitar situacions com les que vivim el
passat mes amb el tema de les famoses cendres presumptament tòxiques. Jo crec que no
estem parlant d’una situació que estiga ocorrent ara mateix a la planta d’ASLAND, però
evidentment podria produir-se aqueixa situació en qualsevol moment. Amb la qual cosa
jo crec que és una manera que aquesta corporació prenga un posicionament polític
respecte d’això. Moltes gràcies.”

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup BLOC, Sr.
FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, recordaran que en l’anterior ple que es va tractar
aquesta qüestió, ja assenyalàrem des del nostre grup que precisament el fons de
l’assumpte al voltant de les cendres tòxiques no era el fet en si de les cendres tòxiques,
sinó la possibilitat que aquest tipus de residus siguen tractats en la planta d’ASLAND.
De fet he de recordar que si els residus, o les cendres tòxiques no són tractades en la
planta de Montcada, a Catalunya, a pesar de la seua proximitat al port de Barcelona, que
és on es va fer el primer procés de dessecació de les cendres és perquè la planta de
Montcada d’ASLAND LAFARGE no té autoritzat, independentment també d’unes
qüestions de dimensions, no té autoritzat el tractament d’este tipus de residus.

Per tant, el problema radica precisament en la possibilitat de tractar aquest tipus
de residus.

Però és que a més, és que a més, aquesta planta, la planta d’ASLAND
LAFARGE, li diem el FERROLAN, no?, és una planta que porta molt de temps al
nostre municipi i que té importants impactes ambientals molt importants. Impactes
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ambientals produint de la manera tradicional. Punt molt important i que algun dia
haurem d’abordar, veritat? Perquè ja comença a ser molt preocupant, és l’extracció de la
Pedrera del Salt del Llop que està sensiblement baixant de quota i creant un forat que té
un impacte paisatgístic importantíssim a part d’altres qüestions que seria necessari
estudiar. I d’altra banda la pròpia instal·lació al centre de la ciutat amb la pol·lució per
pols que ja tots coneixem i que majorment o menor mesura hem patit.

Que a més d’aquest impacte se li autoritze per al tractament de residus que,
moltes vegades com ha dit el company Miguel Ángel, són tòxics amb el problema que
això pot generar al medi ambient i també a la salut dels nostres ciutadans en una zona
prou castigada. Recorden que quan parlàvem de la tèrmica, parlàvem de l’efecte additiu.
Jo crec que aconsella, aconsella al sentit comú, reclamar, reclamar que es retire aquesta
autorització ambiental integrada perquè no és el lloc més adequat, no és el lloc més
adequat per la seua ubicació dins de la població i en el futur encara molt més
concretament al nucli de la població perquè no tenim les garanties suficients per a
assegurar que no hi ha un efecte nociu per a la salut.

Per tant, i en aquest sentit, jo crec que és molt convenient aprovar aquesta moció
i instar a la fàbrica, veritat?, a la planta, que, i a la Conselleria, veritat?, perquè no
utilitzen aquest tipus de residus que són absolutament prescindibles, prescindibles en la
fabricació del ciment, i com a material de combustió per al forn de la pròpia planta.

Jo crec que seria necessari, no sé Miguel Ángel si com estem l’any del Quixot, ja
que en l’altre ple es va fer alguna referència, no sé però tinc la sospita Miguel Angel que
en aquesta ocasió farem el Quixot. Però jo crec que és molt important a vegades
mantindre actituds com el Quixot perquè demostren unes conviccions que estan per
damunt d’altres interessos.”

El portaveu del grup SP, Sr. GOIG, indica: “Molt bona vesprada a tots i totes
altra vegada. Bé, quan en els passats plens votem i aprovem les mocions respecte a les
cendres tòxiques, nosaltres amb les cendres suposadament tòxiques nosaltres ens vam
posar en contacte amb l’Acció Ecologista AGRÓ, demanem una reunió amb ells per a
saber exactament si efectivament la moció s’havia quedat curta, si no s’havia quedat
curta. Volem agrair públicament la seua presència ací encara que siga a través de la
representació de Miguel, i ens agradaria això agrair la seua presència ací per a
puntualitzar sobre eixe tema, per descomptat Segregació Portenya pensa que el
mantindre aquesta llicència encara amb eixes condicions obri la porta, com s’ha
demostrat després de la desafortunada experiència del MVULLA que es continuen
produint, que es produïsquen una sèrie de cremes de substàncies que poden ser tòxiques
que per descomptat no afavoriran per a res la nostra població. Per tant aprovarem
aquesta moció. Gràcies.”

A les 21 hores i 20 minuts se suspèn momentàniament el Ple, i es reprèn a les 21
hores i 30 minuts; abandona definitivament la sessió el Sr. Goig i la Sra. Contreras.

El portaveu del grup PSOE, SR. CHOVER, assenyala: “Fins en dos plens
celebrats aquest mateix any hem debatut, jo crec que exhaustivament, sobre els motius
que es presenten en aquesta moció i hem pres acords, hem pres acords en dos ocasions,
en les mocions aprovades. Acords que entenem que són semblants a la proposta actual i
per això voldria recordar que, tan lluny com el ple ordinari de juny, fa escassament un
mes, aprovàrem en el punt segon de la moció instar a la Conselleria de Territori i
Vivenda perquè evite eixe tipus d’actuacions i que revise l’autorització ambiental
integrada atorgada a l’empresa que permet que aquests residus procedents de processos
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permet la utilització d’aquests residus procedents de processos tèrmics perquè
s’especifiquen les característiques, es limite l’ús de determinades matèries primeres en
la instal·lació i es realitze un major control sobre els productes utilitzats i les emissions
de contaminants.

En el ple ordinari de gener, quasi just després de la resolució de la direcció
general de qualitat ambiental, també aprovàrem que se li comunicara a la Conselleria la
nostra repulsa.”

Després d’un xicoteta recessió el portaveu del grup PSOE, SR. CHOVER,
contínua: “Bé, havia comentat que en els plens anteriors d’este mateix any s’havia
debatut el tema. Pensem que en aquesta corporació s’ha donat un tractament suficient,
coherent, a l’ús de matèries primeres i combustibles en l’empresa ASLAND i que els
acords que s’havien pres en les dues mocions aprovades són adequats. Entenem que no
hauria d’afegir-se més sobretot modificant un text que el mes passat va ser aprovat per
unanimitat. Nosaltres donàvem molta importància a què eixe text es va aprovar per tota
la corporació.

En la moció es fa un plantejament global d’anul·lació. Davant d’això jo voldria
explicar que l’autorització ambiental integrada és una figura de concessió de llicència
administrativa per al funcionament de fàbrica sobre instal·lacions industrials especials i
que afecta determinades indústries pel seu grandària o pel seu procés de producció. Per
descomptat les més importants estan sotmeses a aquest procediment d’autorització
ambiental. I en aquest cas afecta tota la fàbrica de ciment i de clínker i inclou, com dic,
tot i no sols les activitats existents sinó també inclou les instal·lacions noves, i inclou
també les millores ambientals que proposen en el projecte.

Aquesta tramitació de l’autorització ambiental es realitza d’acord amb la llei de
l’any 2000, que s’anomena de prevenció i control integrats de la contaminació. I l’òrgan
competent és la Generalitat Valenciana a través de la Direcció General de Qualitat
Ambiental, que va atorgar aquesta autorització al desembre del 2004, fa a penes set
mesos.

Dins del procediment de tramitació aquesta corporació va ser l’únic organisme
que va presentar al·legacions. Va presentar en concret un total de 9 al·legacions. I una
d’elles versava específicament sobre l’autorització de la utilització d’altres residus com
combustibles alternatius. D’açò ja hem parlat jo crec en l’anterior, el mes passat. I
també hem parlat de la contestació de la Conselleria, que assenyala que l’autorització
establix les condicions i utilització de combustibles alternatius d’acord amb el Reial
Decret 653/2003, sobre incineració de residus.

Igualment, sobre la resta de les al·legacions que va presentar aquesta corporació,
la resolució que atorga l’autorització considera que les mesures correctores indicades en
la documentació aportada són suficients per a garantir una correcta protecció del mateix.

Hi ha per tant, i jo crec que açò és important ressaltar-ho, una administració
pública que en aquest cas és el govern autonòmic, que té la responsabilitat i que ha de
donar les garanties d’un funcionament sense riscos en la cimentera d’ASLAND.

Entenem que des d’una altra administració pública no hem d’exercir una funció
que desautoritze  i que pose en tela de juí el paper que té el govern autònom, les seues
competències, i el desenvolupament de les mateixes.

Sí que pot qüestionar-se entenem, i així ho entenem, alguns aspectes d’eixa
autorització davant de sospites objectivables de possibles perjuís.

I per això votem a favor, i per això jo crec que unànimement decidim el mes
passat, i en el mes de gener, parlar d’aspectes específics de l’autorització demanant la
seua revisió.
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No estem, per tant, per la globalització de la desqualificació de l’autoritat
ambiental integrada que entenem que es proposa, i sí per incidir en la revisió de les
autoritzacions per a la utilització de matèries primeres de substitució i combustibles de
substitució, l’ús de la qual no estiga totalment contrastat i es mostre com innocu
totalment, o sobre els quals existisca una garantia tecnològica absoluta que no supose un
risc per a la salut dels treballadors i de la població pròxima.

I perquè, a més, no estem parlant d’una nova fàbrica en què podíem estar
qüestionant si es podia instal·lar o no. Estem parlant de la fàbrica de Ferrolan que està
funcionant des de l’any 1952.

Per tant, nosaltres entenem que les mocions aprovades respecte d’això d’aquest
tema, que creiem que ha sigut àmpliament debatut, són suficients, especialment la que
es va consensuar el mes passat i va obtindre la unanimitat de la corporació. I per tant no
recolzarem aquesta moció, però per deferència que forma part del nostre equip de
govern ens abstindrem. No pensem que siga necessari una moció en aquests termes,
però ens abstindrem i que la resta de la corporació decidisca.”

El regidor del grup PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada novament, Sr. Martín
ens ha demanat posicionament polític als grups polítics i posicionament polític, el del
meu grup, se’l diem al llarg d’esta legislatura; les formes, els modes i el temps que
s’empra per a dur a terme els expedients. I no ens van a poder jutjar pel contingut
d’aquesta moció que vostés presenten, que per descomptat sent vostè el delegat de Medi
Ambient no la comprenc, encara m’ho estic preguntant encara. No fan més que
prejutjar.

És clar, és clar, i perdonen-me que ho diga, perquè no m’agrada dir mai aquestes
coses, que no coneixen els processos de fabricació de les indústries. No els coneixen.
No coneixen les matèries primeres que s’empren i a què es dediquen eixes indústries. I
jo crec que ASLAND, el mateix que la siderúrgica SIDMED es dediquen concretament
a la producció d’unes matèries, o a base de matèries primeres, o a base també de
mesclar, com en el cas de la siderúrgica, les ferralles, o no són productes per a reciclar?
I en el cas d’ASLAND jo crec que es dedica a fabricar ciment i clínker, i ho diu ben
clar, ho diu ben clar en el seu projecte, en el seu projecte. I vostés es contradiuen perquè
aproven sòl urbà pròxim a eixa indústria, i a les altres indústries. I el pla general
d’ordenació urbana està aprovat des de l’any 92, i és el que tenim. I no els entenc, Sra.
Alcaldessa, no els entenc. Quin clima poden crear vostés per al sector empresarial que
puga vindre a ubicar-se a la nostra ciutat? O el que està, perquè aquesta moció no és de
rebot per a ASLAND només, no, no. Ja que citen vostés la llei, ja que citen vostés la llei
del 16 del 2002, entraré un poc en el contingut d’ella. I pel que es veu està clar que
vostés, que tenen que defensors de la llei, no sols conéixer-la com els ciutadans a
vegades no les coneixem, però sí els defensors de la llei, em pareix que estan molt lluny
d’això. I la llei és clara: Prevenció i control integrat de la contaminació, i que en el punt
primer anul·le l’autorització ambiental integrada. L’autorització ambiental integrada, a
més, amb els esforços que estan fent les empreses per a poder aconseguir aquesta sèrie
de coses, en les seues inversions com s’ha dit des del públic, una empresa que s’està
reconvertint contínuament, que té uns bells electrofiltres, i els que treballàvem en la
siderúrgica, per la sinterització i l’acereria sabem que el que són els electrofiltres, sabem
el que són.

Estem davant d’una proposició concisa, sense informes tècnics que l’avalen de
cap manera, fins i tot l’abast jurídic que els puguen suposar açò.

I entenc que poguera anar en el programa de vostés, perquè vam veure les
pancartes abans de les eleccions, les vam veure. Com si conseqüència que vostés es van
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trobar en aquest ajuntament, que el Partit Popular, perquè al final resultarà que ha sigut
el Partit Popular qui ha estat governant en aquests últims anys, aprovem l’Agenda 21
perquè no la creiem, perquè per a això estan les mesures correctores. I vostés interpreten
aquesta moció d’aquesta manera.

Per aquest sistema, tal i amb el contingut de la moció pretenen frenar com he dit
la producció en ASLAND, inclús de rebot potser a altres. Em recorde molt dels fangs de
l’acereria, vosté s’acordarà, que com a conseqüència de productes ferrosos que tenia,
òxids ferrosos, en compte de tirar-los era molt millor reciclar-los i reconvertir-los, i en
ciment.

Bé, vostés saben el paper que està jugant la Comunitat Econòmica Europea, jo
crec que tots els Senyors Regidors, la Sra. Alcaldessa, ho coneix, i que qualsevol
directiva emanada de la Unió Europea és llei per als països que formen part d’ella. I en
1967, res més i res menys, d’ací que aparegueren els electrofiltres, en moltíssimes
indústries, va introduir la primera directiva ambiental de caràcter ambiental per a la
conservació i protecció del medi ambient. I com a conseqüència d’ella es va aprovar la
directiva 96/61 de la CEE, pel consell d’Europa el 24 de setembre del 96, la 3227, que
fa referència totalment a açò. Fa referència totalment a açò. Eixa fa referència totalment
a açò. Evita, controla i reduïx les emissions i residus a l’atmosfera, a l’aigua i al sòl de
les activitats d’estes indústries. Però es veu que no ens creiem les lleis. I com a
conseqüència d’això va eixir la llei 16/2002, com a conseqüència d’aquesta directiva,
que obliga totes les empreses i a totes les indústries, a les noves, que açò ho contemple i
a les altres els dóna un termini fins a setembre del 2007, dos anyets, dos anyets queden.
I que eixa empresa està fent un esforç enorme en eixe sentit.

I no hi ha silenci en l’administració que siga positiu en aquest cas,
necessàriament han de tindre l’autorització per escrit, sinó no produïxen, ací no prospera
el silenci administratiu. I a més, coordina els esforços de totes les administracions,
coordina tots els esforços de totes les administracions perquè cap tanca per lliure, ni el
Ministeri, ni les Autonomies en el cas d’Espanya, ni les Administracions Locals.

 I ací, amb aquest permís, es fixen les condicions ambientals i els valors límits
d’emissió per a la producció.

Per tant té una clara vocació, aquesta llei preventiva i de protecció
d’endeutament en el seu conjunt. Dóna els terminis que és l’important. A més, està
composta de tres títols. Primer per a les plantes en producció que dóna dates, i estableix
les mesures de caràcter general, que possiblement no ens diguen res. En el títol segon,
els valors límits d’emissió, i estan tots relacionats, en funció de la classificació de cada
tipus d’indústria. Amb, i recomana per a les noves les millors tècniques o tecnologies a
aplicar en el procés de producció. Amb la qual cosa se suposa que s’ha investigat. Que
per a les empreses d’investigació és per a les úniques que aquesta llei no els obliga. I
també regula els mecanismes d’intercanvi d’informació, entre els ministeris i les
comunitats autònomes. I en el títol tercer regula el règim jurídic, com no podia ser d’una
altra manera, on entrem de ple nosaltres, on entra de ple l’Administració Local.

O siga, que aconseguida l’autorització s’han d’ajustar a un procés i es marquen
els terminis, Sr. Chover, vosté és president de la comissió d’activitats. Cal presentar una
documentació amb l’anàlisi prèvia, informació pública, sol·licitud d’informes i
declaració d’impacte ambiental, proposta de resolució si és el cas, audiència als
interessats, trasllats als òrgans competents per a emetre informes vinculants en tràmits
anteriors, resolució, notificació i publicitat, que clar això és el que vostés, en part han
obviat, en part ha dit el Sr. Chover un poc el procés i el que ha informat l’ajuntament.
És que és per a tirar-se mans al cap, que aquesta moció es presente hui, després de quasi
dos anys. Després es presenta en l’òrgan designat per a la Comunitat Autònoma en què
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s’inclou tràmit d’informació pública novament, termini màxim de 10 mesos per a
resoldre les sol·licituds d’autoritzacions, etc., etc. I les posteriors revisions que és on
entra vosté de ple com delegat de Medi Ambient. Ara que es veu que això tampoc no
ens ho creiem i per descomptat potser és que no s’estan fent. Potser és que no s’està fent
i això ho té vosté en el paràgraf tercer, pàgina 4/32 de la llei. I ací caben moltes
preguntes però no les faré.

Em vaig a limitar a llegir per com és de substanciós el DOG del 14 de gener del
2005. No, no, no, és xicotet, és xicotet, tinc un segon temps Sra. Alcaldessa. Moltes
gràcies.

Amb data 25 de juliol del 2003 escriu l’empresa ASLAND per a sol·licitar i
presenta en la Conselleria de Territori i Habitatge la sol·licitud d’autorització ambiental
integrada per a la fàbrica de ciment de LAFARGE amb la qualificació urbanística, que
és preceptiu, que és preceptiu. A la sol·licitud s’acompanya l’informe de compatibilitat
urbanística emés per l’ajuntament de Sagunt, res menys, amb data 31 de març del 2003.

Amb data 2 de setembre del 2003 la Conselleria de Territori i Vivenda requereix
nova documentació presentant-se amb data 28 d’octubre del 2003. Això per la
compatibilitat urbanística i tot l’altres.

L’expedient s’ha remés i s’ha sotmés a informació pública durant el període de
30 dies hàbils, d’acord amb el que estableix l’article 16 de la Llei 16/2002 de l’1 de
juny, en el DOG del 2 de desembre del 2003. No estàvem ja nosaltres, eh. Durant el
mateix s’ha presentat una al·legació per part de l’Ajuntament de Sagunt, han presentat ja
al·legacions, eh. Al contingut de l’al·legació presentada es considera relació amb les
condicions de funcionament de l’activitat que poden tindre conseqüències en el medi
ambient, les mesures correctores indicades en la documentació aportada i les que es
fixen en la present resolució, i si són suficients per a garantir una correcta protecció
d’aquest.

Transcorregut el període d’informació pública, i segons la Llei, l’expedient es
remet a l’Ajuntament de Sagunt amb data 4 de febrer del 2004, termini de 30 dies.

Així mateix s’han incorporat a l’expedient els informes emesos per l’àrea de
residus i els servicis de qualitat d’aigües i de protecció i del medi ambient atmosfèric.

Els remesos per la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, pel que fa a l’aigua, i
amb data 31 d’agost del 2004, la Direcció General de Gestió del medi natural emet la
declaració d’impacte ambiental que publiquen i aproven al gener del 2005. I vostès sis
mesos, set mesos després porten aquesta moció sense informe cap ni jurídic ni tècnic en
què basar-se, en què fonamentar-se, en hipòtesi?, algú els ha dit que estan allí fent
aquesta sèrie de coses i han deixat de fabricar ciment o clínker? Jo, em pareix que hem
de ser cuidadosos, em pareix que hem de ser cuidadosos. I dic, hem aprovat... amb tot el
que comporta això, però volem que les empreses, estant les lleis que hi ha avui en dia, i
emanades per les directives europees, crec que tenim mitjans a l’abast en la corporació
local per a vigilar i en cas d’això és quan podem recórrer aportant si allí s’estan fent
irregularitats que no estan previstes en aquest assumpte. Perquè el període de revisió pot
ser qualsevol en eixe sentit.

Però, sense més, sense més, clar que són intencions, clar que són intencions,
però no crega que per això, no crega que per això són el nostre posicionament polític, ni
de bon tros. Ho hem deixat clar al llarg de tota aquesta legislatura passada.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del grup BLOC, Sr.
FERNÁNDEZ, exposa: “Efectivament, Sr. Borrás, ha donat vosté una lliçó de la lletra.

Et deia Miguel Angel abans que desgraciadament aquest món, està massa ple de
Sancho Panzas i la veritat és que així ens va.
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Bé, mire, Sr. Borrás, en el procés de fabricació del ciment, que es fa des de l’any
52, veritat, sense cap tipus d’autorització ambiental integrada, veritat, veritat, hi havia
altres problemes, però ara se n’afigen altres. I de fet no totes les plantes de fabricació de
ciment utilitzen aquest tipus de residus. I he comentat molt clarament que la planta de
Montcada no té aquesta autorització per a utilitzar aquest tipus de residus, i de segur que
de residus hi ha en la zona suficients com perquè siguen utilitzats en la combustió, per
alguna raó serà. Perquè evidentment la utilització d’aquest tipus de residus, al marge de
les garanties que puguen haver-hi en la legislació, en la matèria, almenys a nosaltres ens
fa que pensar.

D’altra banda, la llei de desembre del 2002, que va instaurar el sistema
d’autorització ambiental integrada i que va permetre, que aquest equip de govern no
poguera presentar més obstacles en la instal·lació de determinades empreses, és una llei
que va en contra de l’Autonomia Municipal, en contra de l’Autonomia Municipal. O
siga, una llei que permet que el govern autònom ens permeta haver d’assumir
determinades instal·lacions, inclús en el cas que no les consideren convenients. És un
tema que hem plantejat moltes vegades com l’autonomia municipal va perdent força
perquè evidentment aquest tipus d’instal·lacions no les volen en cap lloc.

No dubtem en absolut de l’esforç de l’empresa que inclús s’ha reconegut des del
públic per a reduir la contaminació, faltaria més. Faltaria més que en l’època que estem
integrats en la Unió Europea encara estiguérem en els nivells que véiem fa uns anys,
que era realment vergonyós, impresentable, impresentable, les emissions que hi havia
sobretot a la nit o quan plovia per part d’esta empresa, impresentable. Faltaria més que
en aquests moments estiguera emetent aquesta contaminació a l’atmosfera com s’estava
fent.

Però aquesta empresa, Sr. Borrás, està on està, està on està i la ciutat està
creixent de la forma que està creixent i eixe Pla General és de l’any 92. Propose i li dic
que nosaltres no estàvem en aquell moment en disposició de votar-ho a favor, i que
d’alguna manera el que estava contemplat com a àrea residencial és el que s’està
desenvolupant com a àrea residencial.

Respecte de la presumible responsabilitat que poguérem córrer l’ajuntament,
l’ajuntament no dóna l’autorització ambiental integrada. Si la dóna la Conselleria, el que
estem plantejant és que la Conselleria revise aquesta autorització per a evitar al màxim
els riscos derivats de la utilització de determinats residus, perquè de garanties no tenim.
I ja hem assumit molts que vénen derivats per un procés d’industrialització condicionat
per un procés de reconversió, i bona mostra d’això és una empresa com Fertiberia, que
està situada per davall del límit legal en el seu moment, una empresa com la de
fabricació d’oxigen, situada on està, més tot el que ha suposat o que suposara la
instal·lació de la central tèrmica i de la regasificadora.

Jo crec que si volem un desenvolupament sostenible, si volem un creixement
diversificat, si volem que siguem una ciutat turística, cultural, industrial, agrícola, etc.,
si volem perquè tenim la gran sort de tindre tots els ingredients per a tindre una ciutat en
les millors condicions possibles, a vegades cal dir que ja n’hi ha prou. És que no passa
res per dir que ja n’hi ha prou. Tot el que ve no és positiu. Tot el que puga ubicar-se a la
nostra ciutat no és positiu perquè pot entrar en contradicció en altres sectors. Tots
podem comprovar des de la platja del Port de Sagunt, i inclús des de la de Canet i des de
la d’Almardà, l’impacte que està tenint alguna instal·lació. No és gens agradable tindre
aquesta imatge. És a dir, que al final podem incórrer en contradiccions. Per això moltes
vegades jo aprofite per a dir que tot el creixement no és progrés. Si realment volem que
la nostra ciutat progresse hem de saber controlar que eixe creixement no genere
contradiccions i desequilibris. I és per això que jo crec que no passa res, perquè és més
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una actitud simbòlica, que en definitiva és la Conselleria la que autoritza o desautoritza,
que és un toc d’atenció per a dir, aprofitant la situació de les cendres suposadament,
presumiblement, tòxiques perquè posen en evidència la intenció d’utilitzar aquestes
cendres, el que fan és posar en evidència per això han creat alarma social, els riscos que
hem d’assumir perquè una empresa situada en el centre del municipi puga utilitzar
aquest tipus de residus. I com he dit no val tot, jo crec que ja n’hi ha prou i en algun
moment haurem de dir que el disseny d’esta ciutat ho tenim de fer nosaltres i no ha de
ser per interessos aliens al nostre model de ciutat.

En definitiva, el que torne a reiterar és precisament, que seria molt convenient
que aquesta autorització ambiental integrada es revisara i s’eliminara la possibilitat
d’utilitzar residus que almenys alberguen dubtes sobre el seu efecte sobre la salut dels
ciutadans.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, manifesta: “Vegem, era el meu company qui
havia d’intervindre la segona ocasió, però s’ha posat l’home malalt i al final seré jo.

A mi m’ha xocat molt la seua intervenció, Sr. Fernández, clar m’ha xocat molt i
ara el meu company ha dit que la votarem a favor i punt, eh.

I els faig record en una part que jo vaig intervindre, em pareix que va ser al
gener, i jo defenia que la Conselleria estaria vigilant d’allò que fera aquest permís que té
l’empresa LAFARGE ASLAND.

Però l’alarma que s’ha alçat amb el tema de les cendres, ahir va haver-hi una
reunió prou multitudinària en el nostre equip, i es demanava que açò es votara en contra.

La veritat és que jo argumentava que la petició de la moció el que diu és
anul·lació i revisió de l’autorització que es té en aquest moment. I li recorde que jo
llavors, quan parlava d’aquesta part, defenia que, bo, l’ull inspector de la Conselleria
donaria validesa a tot el que es fera ací.

I defenia, entre altres coses, perquè sé que una quantitat de productes, ja no ho
saben tot el món, una quantitat de productes que devien controlar-se no es controlen i es
tiren per qualsevol lloc precisament on potser contaminen prou més que cremar-los.

Però, clar, l’alarma social que ha vingut amb el tema de les cendres pareix que
obri la porta, ací que s’agarre tot. I per això la gent nostra ahir va opinar que aprovàrem
aquesta moció i que, com contenia la possibilitat de revisió, a veure ací què és el que es
podia reordenar.

Però alguna cosa cal dir també amb ASLAND. ASLAND està molts anys i ha
contaminat molt, però si vosté segueix un poc el procés d’ASLAND per exemple en
aquest moment, el parc de carbó i micronitzat, la gran extensió que té d’emmagatzemar
el carbó, l’estan cobrint i ja l’han acabat de cobrir, o la cobriran. No ho sé bé perquè la
instal·lació està encarregada a l’empresa, o l’estan construint, per a evitar que eixa
pol·lució es tanca. O siga, ASLAND s’està, a poc a poc, entrant en el túnel que
correspon i és el que tots estem demanant. Però, home, la crítica que vosté fa que ací no
pot vindre tot el que es vulga, en part pareix bé. Però tinga en compte que estan dos
anys ja vostés ara ací, i sis anys els seus companys també com a equip de govern amb
les legislatures anteriors. Mai han entrat, mai han entrat a agafar i revisar el pla general
de manera que certes coses fa vuit anys algunes d’elles podíem haver arribat a temps per
a plantejar la seua revisió, i que continguera una altra cosa que ara no conté. Però,
home, ara, mort el burro l’ordi a la cua. No hi ha possibilitat, qui va comprar els
terrenys, com per exemple això de la tèrmica, no tenen cap possibilitat de canviar-ho.
Sí, amb molts milers de milions de pessetes, quelcom que l’ajuntament no pot fer.
Llavors, és que ara queixar-se que hem de parar, calia haver-ho parat abans. Però no van
fer ni així per a parar-ho, no van fer res.
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I jo que he defés, no home, és que tenien. No, els que manaven són els que
tenien 13 vots per a canviar. Sí, si recorda des del nostre grup demanàvem que es
revisara el Pla General. Val? O siga, el que queda constància és que nosaltres els
demanem moltes vegades, des de Segregació Portenya, que el Pla General es revisara i
no es va prendre mai eixa decisió. Bo, ara cal carregar amb ella. I no tot és roín ara és
que ve de darrere. I les coses de darrere ara no es poden canviar com es volen.

Jo, mire el que vaig fer, votar una cosa que ara la vote en contrària, per què?
Perquè hi ha hagut una alarma social que la gent ha dit, escolta, atenció, a veure el que
passa. Si ens porten cendres contaminades amb crom, que el Sr. Borrás i jo coneixem de
què va la cosa, la veritat és que no hem posat un poc, bo, a veure què és el que ocorrerà.
I la gent nostra va demanar que ho votàrem en contra però sempre pensant que conté la
moció que pensen revisar-la. O siga, que demanen que ser revise. O siga, la porta queda
oberta que no ens diguem de forma tancada que ací no es fa res.

Bé, no sé això que validesa tindrà perquè jo desconec jurídicament si això podrà
o no podrà ser, però nosaltres al final, com la gent va opinar que es votara en contra, per
descomptat ja ho ha dit el meu company, la votarem en contra.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Estem molt sorpresos.
Estem molt sorpresos el PP. Estem sorpresos que el Sr. Fernández li rebata, estic molt
sorprés, molt sorprés que el Sr. Fernández haja de rebatre-li al Sr. Borrás. I a mi em feia
la impressió que Borrás estava dient coses de què ha de parlar un alcalde. I feia la
sensació que Silvestre continuava sent alcalde de la ciutat perquè defenia el que tocava.
I en canvi altres, en canvi altres han estat callats, i han estat com avergonyits. I jo estic
sorprés, estic sorprés. Li vaig a dir la veritat, no que Esquerra Unida, o del Bloc, que
presenten mocions d’este estil perquè és el típic. Perquè a més saben que per a això
estem el PP i el PSOE, per a parar eixes qüestions que se’ls ocorren a grups minoritaris.
Però cony!, ens ha fallat el PSOE. Eh, Marcelino, com si estigueren en l’oposició. Ha
agafat el PSOE i ha eixit corrent. No, no, però està justificat eh, val, però perquè esteu
amb el PSOE amb el tema de l’estatut sempre vos enganyen en eixe tema, Quico, cal
aprendre, cal aprendre. El PSOE sempre vos deixa tirats, sempre. Però, bo, pareix que
no serveix de res. Bo, el que deia. No, Marcelino no m’ha fallat, jo sé que en el fons no,
perquè té disciplina de partit.

Bo, el que deia, la justificació del PSOE del seu vot és el següent, com ho
presenta un company de govern ens abstenim. Home, això està bé, això està bé. Cal
saber-ho, caldrà utilitzar-los per a alguna qüestió. Escolta, Miguel Angel, presentar
aquest tema. Escolta, ara qualsevol dia se li ocorre a Fernando o a Miguel Angel alguna
cosa estranya, una barbaritat, ara proposarem la pena de mort per als que fan no es quina
acció, i ara va el Sr. Chover i diu, bo, com ho proposa un company del govern jo em
vaig a abstindre. Escolta, nosaltres votaríem en contra també Chover, nosaltres votaríem
en contra. Perquè el que és una barbaritat és una barbaritat, ho propose qui o propose. I
el que ha proposat Esquerra Unida i el que ha recolzat el Bloc, als nostres ulls, és una
autèntica barbaritat. Però, si en algun lloc es pot torejar i tolerar les barbaritats és en
l’oposició. Per a nosaltres sí que haguera sigut molt més demagògic, pseudoesquerrà,
pseudoprogressista, pseudomediambientalista, el dir escolta, una covard abstenció i a
una altra coseta. No, no, nosaltres tenim la mateixa, la mateixa, exactament
responsabilitat quan governem o quan estem en l’oposició. Segurament ha de ser perquè
quan estem en l’oposició no sols estem com a grup de l’oposició, sinó que estem com a
grup d’alternativa de govern, i això possiblement tinga molt a veure amb les nostres
decisions.
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Ens trobem en aquest ple que el Sr. Chover, crec que avui ja ho ha dit dues
vegades, diu que és que això que fa el PP  és roín per a la imatge de la ciutat. És que açò
és roín per a la imatge de la ciutat. I açò és bo per a la imatge de la ciutat Chover? És bo
que l’equip de govern presenten uns una cosa, altres altra, i el més gros el Partit
Socialista, el grup de l’Alcaldessa i l’Alcaldessa personalment s’abstinguen? No vull
saber res. Si sou l’equip de govern, l’Alcaldessa no pot abstindre’s, és de l’equip de
govern i hauria de definir-se pel be de la imatge del poble, pel be de la confiança
empresarial, i pel be dels veïns del seu municipi. L’Alcaldessa mai ha d’abstindre’s,
sempre ha d’opinar, sempre ha de mullar-se. I no estar pres de les qüestions més o
menys rares que se’ls ocórreguen als socis de govern.

En fi, a més en una altra circumstància, Chover, si no vos absteniu guanyem. Si
vos absteniu guanyen. I en qualsevol cas vosaltres sí que perdreu. Ah, pareix una partida
de pòquer? Doncs no, no és una partida de pòquer, açò no és de fantasia, açò és de
veritat, açò és el món real, si vos absteniu guanyen.

Significar que eixa confiança empresarial de què parla l’Alcaldessa és les seues
entrevistes se’n va a anar al carall ràpidament. En una entrevista va dir, sobre la central
de cicles combinats, vos acordeu?, ni tèrmica ni regasificadora, aquella bonica
camparta, uns centenars de persones darrere. La central vindrà, va dir l’Alcaldessa, eh,
perquè a més el nostre Pla General ho admet, i per a canviar això tenim els 13 vots, i si
de veritat es vol impedir la seua instal·lació, menys bla, bla, bla, i es pren la decisió. Sí
senyora, no han pres la decisió, no han pres la decisió, eh.

Amb ASLAND sí, amb els dèbils són molt forts i amb els forts són molt dèbils,
però amb ASLAND sí. I afegia, però cal tindre en compte que caldria indemnitzar, ací
es veu que no. I jo no estic disposada a fer una taxa especial perquè tots els ciutadans li
paguem. I finalitza la frase amb una autèntica perla quan diu: un, (una hauria d’haver
dit), un quan té la responsabilitat de governar ha de ser conseqüent i no pot estar
governant i fent oposició. Vostès ho han aconseguit, enhorabona per la seua abstenció,
prosperarà la moció d’Esquerra Unida, i de nou li van a fer un flac favor a la ciutat.

De veritat que Sagunt no es mereix aquest equip de govern. Gràcies.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, indica: “Bé, el Sr. Castelló no ens ha
defraudat, com sempre, en eixa manera d’aprofitar que el Pisuerga passa per on passa, i
de pas rebotem. Ja, ja ho sabia, sí, sí. Amb la qual cosa, bo, no perd ocasió per a
introduir la crítica que no ha de veure, en aquest cas, amb aquest tema.

Miren, aquest tema és molt senzill, i la gent que està en sa casa ha d’entendre-
ho, però així de senzill, Sr. Silvestre. ASLAND té una autorització ambiental integrada
que li permet utilitzar una sèrie de substàncies, com a matèria primera de substitució,
substàncies que estan catalogades, moltes d’elles, com perilloses i pot utilitzar moltes
substàncies com a carburant. Moltes d’elles també catalogades, no, no m’interrompa, no
m’interrompa, no m’interrompa que perd el fil, no m’interrompa. Quan vulguen, eh.
Com li deia, moltes substàncies catalogades com perilloses que poden ser utilitzades
com a combustible. I per a nosaltres, per a Esquerra Unida, això ens crea incertesa.
Incertesa i un risc, sí, sí, sí, incertesa. A vostè no, però a mi em dóna igual, Sr. Silvestre.
Vegem, ací, els que ens posicionem és, Esquerra Unida es posiciona perquè no està
d’acord amb això. I estem d’acord i ho diem en la moció, perquè vosté pareix que no se
l’ha llegit, que evidentment ASLAND ha fet un gran esforç. I el que volem continuar
fent i que continue fent ASLAND és que fabrique ciment, però que no utilitze
ASLAND com una incineradora per a eliminar residus. Això és el que volem ací, així
de senzill, eh? Així de senzill i la gent ha d’entendre-ho. Així que no, vosté com sempre
acostuma açò per a parlar del seu llibre. Vosté ens ha parlat de la llei, ens la llig,
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simplement és això Sr. Silvestre. Simplement és un posicionament polític. Nosaltres,
com Esquerra Unida, no estem d’acord amb això i ho plantegem ací, ho portem en una
moció. I vosté em va a dir que Esquerra Unida per a portar una moció ha de tindre un
informe jurídic, com la seua de la Confederació Hidrogràfica? Per favor, per favor, eh,
per favor. No he de recordar-li qui va portar ací les farines càrnies. Ni qui va firmar
convenis amb les cementeras, el Sr. Jaume Mates per si no ho recorda, el mateix que va
portar les farines càrnies ací.

Bé, vostè parla de la Regidoria de Medi Ambient, vostè no es preocupe, la
Regidoria de Medi Ambient farà el seguiment adequat que haja de fer, i ho ha fet i ho
està fent. Però aquesta és una moció que portem ací per a un posicionament polític
d’aquest ple, vostès volen que s’incineren residus perillosos? Sí o no?, i ja està, així de
senzill, així de senzill.

Per tant, jo crec que està prou clar. Vegem, nosaltres pensem, i jo crec que és
una qüestió molt evident, en els temes de riscos, els temes que suposen una incertesa el
posicionament tècnic no val, és un posicionament polític el que ha d’estar sobre la taula.

Jo recorde, i si no ho recorden jo li ho diré, eh, hi havia un gran informe que
utilitzaven les centrals nuclears, un informe de, l’informe Rasmusen, que parlava que
podia haver-hi un accident nuclear per cada milió d’anys, reactor. Això l’any 74, des
d’això de Chernovil s’ha reduït a un miler per reactor. I eixos eren els informes
científics que es treien a la palestra per part dels partidaris de l’energia nuclear.

Per tant el cientifisme que vostès estan plantejant per a nosaltres no serveix. Sí,
continue ficant por, això és el que cal fer de vegada en quant de ficar un poc de por. I
almenys coherència.

Bé, jo crec que les avaluacions, molt de temps s’han demostrat que al final
tendeixen a diferir segons qui realitze l’avaluació. I depenen del temps en què es
realitze. Per tant, jo crec que en la nostra societat, i en aquesta ciutat en concret,
l’important és que les qüestions de risc no són tècniques sinó polítiques, i cal plantejar-
les en aquest hemicicle.

Per tant Esquerra Unida, nosaltres pensem que és fonamental que aquest ple es
pronuncie respecte d’això d’este tema, que siguem capaços d’interioritzar quelcom que
crec que vostès no tenen interioritzat, que és el principi de precaució. I no en aquest
tema, sinó en diferents processos industrials que es puguen ubicar a la nostra ciutat.
Moltes gràcies.”

La SRA. ALCALDESSA manifesta: “Li vull recordar al Sr. Alfredo Castelló
que encara sort que el grup socialista no ha de demanar-li permís al grup popular en el
que ha de votar en cada punt.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 7 vots a favor
d’EU, BLOC-EV i SP, 6 vots en contra de PP i 9 abstencions de PSOE, Sr. Goig i Sra.
Contreras (aquests dos últims en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA:

PRIMER: Sol·licitar a la Direcció General de Qualitat Ambiental de Conselleria
de Territori i Habitatge que anul·le l’autorització ambiental integrada atorgada a
l’empresa, fins que es realitze una nova autorització.

SEGON: Que la nova autorització se centre exclusivament en el procés de
fabricació de ciment, anul·lant la possibilitat que es puguen utilitzar en el procés de
fabricació del ciment matèries primeres considerades com a residus d’altres processos
industrials.

TERCER: Es comunique el present acord a l’empresa Lafarge Asland.
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PRECS I PREGUNTES

A les 22 hores i 15 minuts l’alcaldessa s’absenta definitivament de la sessió, i és
substituïda en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Martín, fins a les 22 hores i
20 minuts en què és substituït al seu torn pel segon tinent d’alcalde, Sr. Civera, fins a les
22 hores i 30 minuts en què s’hi reintegra el primer tinent d’alcalde.

La Sra. ALCALDESSA llig la primera pregunta: “Per què no ha donat compte
de l’estat d’execució del Pressupost de l’any 2005?”

La regidora-delegada d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, assenyala: “Bé, bona nit
una altra vegada. Ui, m’alegre d’eixir la primera perquè volia dir al Sr. Castelló que,
mire, perquè conec els gustos de l’alcaldessa sinó jo els diria que es casen perquè està
vostè obsessionat amb l’alcaldessa, obsessionat de veritat. I en aquests casos es diu que
es casen.

Bé, jo pensava que les preguntes, les propostes i els plantejaments del PP ja mai
més, després de l’últim ple, m’anaven a sorprendre. Mai més creia jo que m’anaven a
sorprendre, però no hi ha manera, em continuen sorprenent. I és que de veritat sembla
increïble, sembla increïble que un partit com el partit popular que ha estat governant sis
anys i un regidor com el Sr. Zarzoso que ha sigut regidor d’Hisenda, i que durant sis
anys, si és el cas quatre, no ha donat compte de l’estat d’execució de pressupost mai,
s’ha saltat aqueix imperatiu legal durant tota la seua gestió, ens vinga ara a preguntar
que per què no hem donat compte i ens ho exigisca d’aqueix, bo, així amb aqueix tonet.
Perquè és que sé el que ha dit vostè en la roda de premsa aquest matí. Ens ho vinga a
exigir ara a aquest equip de govern, que en dos anys, no en quatre com va estar vostè de
regidor i sis el Partit Popular, i no ha donat compte que en dos anys hem donat compte, i
aquesta regidora ha donat compte, en sis ocasions de l’estat d’execució del pressupost,
en sis ocasions.

I ara li vaig a contestar perquè en aquests moments no se n’ha adonat encara dels
sis mesos d’execució del pressupost. Hi ha dues raons, dues raons, la primera que com
tots vostès saben hem estat fins dates molt recents amb un pressupost prorrogat i que
una vegada s’ha aprovat el pressupost s’han hagut de fer els ajustos necessaris, si vostè
ho recorda, es fan ajustos necessaris d’un pressupost prorrogat al pressupost en vigor.
S’han hagut de fer modificacions per a adequar el pressupost anterior a aquest. Quan,
una vegada fetes, que ja s’han fet aqueixes modificacions, al setembre, tenia aquesta
regidor pensat donar compte dels sis mesos una vegada ja s’han fet, repetisc, les
modificacions.

Però hi ha una segona raó i crec que molt més important i és que cada vegada
que s’ha adonat de l’estat d’execució del pressupost vostè, vostès, han embolicat els
números de tal manera, els han marejat de tal forma amb la intenció, l’única intenció de
marejar els ciutadans i d’enganyar-los que he preferit, per allò que com ja tots vostès
saben perquè ho he dit en reiterades ocasions, els ingressos no porten el mateix ritme,
les despeses sí que estan controlats i donem compte fins a juny, fins a juny. Però els
ingressos porten un ritme d’aplicació diferent. I basat en aqueix ritme d’aplicació
diferent, el Sr. Zarzoso acostuma intentar enganyar i mentir als ciutadans. Llavors, he
preferit que quan done compte el mes de setembre de l’estat d’execució fins a juny,
estiga aplicats la majoria dels mesos, és a dir, si és possible estiguen aplicats els
ingressos també en data 30 de juny per a evitar tota aqueixa manipulació de dades que
vostès ens tenen acostumats.



88

I aquestes són les dues raons fonamentals per les que es van a donar compte al
setembre del primer semestre del 2005.”

El regidor del grup PP, Sr. ZARZOSO, diu: “De nou bona nit. Vegem, Sra.
Hernández. Vostè diu que jo no doní compte de l’estat d’execució del pressupost. Fins a
l’any, si no recorde malament, no recorde malament, 2001 en aquest ajuntament mai
s’havia adonat de l’estat d’execució del pressupost. I va ser aquest ple el que va aprovar
que es donaren. I jo recorde haver haver-hi compte de l’estat d’execució del pressupost,
però jo no vaig dir el que vostè diu. La diferència que hi ha entre vostè i jo és que el que
jo dic, és que el que jo dic ho complisc, i el que vostè diu no ho compleix. Per això
vostè no és de fiar, ni vostè té cap credibilitat, senzillament. Vostè, el 25 de setembre
del 2003, davant aquest ajuntament ple deia: i a més vull concretar també que, i que
quede clar aqueixa fase que vostè diu que quede clar vol dir que està més fosc que una
nit de trons, senzillament. I que quede clar, deia la Sra. Hernández, que l’article 188 de
la Llei Reguladora de les Hisendes Locals es preveu que es done compte de l’execució
del Pressupost trimestralment, trimestralment. Això ho va dir vostè, jo mai ho he dit.
Per això vostè diu en el que no creu i per això vostè no és de fiar.

Però mire més, en aqueix ple, o en un ple pròxim jo li vaig dir més. Li vaig dir,
mire, recorde quelcom semblant, li vaig dir, el Grup Popular considera que no cal donar
compte trimestralment de l’estat d’execució del Pressupost.  Que vostè això de cada mig
any i la liquidació del pressupost la presente, done compte, abans d’aprovar el següent
pressupost, amb això el Grup Popular està conforme. Però vostè, enguany, no ha
complit ni allò ni el que jo li vaig demanar, no ha complit absolutament perquè estem
pràcticament en les mes d’agost i vostè no ha donat compte ni del primer trimestre ni
del segon trimestre, i no em vinga amb romanços que és perquè resulta que és un
pressupost prorrogat. Val, per l’amor de Déu, això no s’ho creu ni vostè.

Jo el que pense és que vostè no ha donat de l’estat d’execució del Pressuposat
perquè se’ls ha disparat la despesa corrent. I vull aprofitar, i vull aprofitar quelcom molt
important que és una transferència de crèdits per a veure si vostè ens la pot explicar
perquè  quan es va debatre el pressupost en el 2005, sí ara t’explicaré per què ha de
veure, l’any 2005 hi havia, havia. Sr. Alcalde en funcions crec que després de les
paraules francament ofensives que acaba de dir la Sra. Hernández abans em deu deixar
almenys, almenys... Bé, hi ha una transferència, per a demostrar-li que el capítol segon
vostè ho van pressupostar francament malament, no sabia per on anaven i així li ho vaig
dir quan es va debatre el pressupost. D’enllumenat públic vostès fan una transferència
de crèdit per un import de 133.634,59 euros, que ho dediquen a Festes, que ho dediquen
a Festes. I em pregunte, açò l’única cosa que demostra és que vostès s’han raspallat, o
tenen compromès tot el pressupost de festes i han de recórrer a una partida d’enllumenat
públic, ni més ni menys que per 133.634,59 euros per a dedicar-los a Festes, per a
dedicar-los a Festes. No hi havia prou, i a més és que la contradicció ací és molt gran, i
a què ho dediquen? A neteja i neteja, home, però si en neteja i neteja, que vostès
dediquen aqueixa transferència, 43.634 euros tenen una partida pressupostada per un
import de 133.634 euros. Escolte, vostès no és que volen netejar, vostès el que volen és
traure brillantor als carrers, és que no tenen cap tipus de justificació. Que vostès
dediquen  44.000 euros per a neteja en festes quan tenen una partida pressupostada per
133.634 euros, això és increïble.

Però a més, hi ha més, dediquen 90.000 euros a una festa, a una transferència a
la comissió de festes de Sagunt-port, però Sra. Hernández si vostè té les festes de
Sagunt-port té la seua partida pressupostada en 93.000 euros. Les festes a Sagunt-ciutat
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tenen la seua partida pressupostada en 93.000 euros, vostè ara mana 90.000 euros, i ho
mana una transferència a la comissió de festes de Sagunt-port.

Jo pense que això vostè ho deu explicar ara que és el que de veritat el que li
interessa als ciutadans.

Què, Sr. Chover, què és el que sabem? Sr. Chover, què és el que sabem? No, no,
no, no senyor, no senyor, té l’obligació de donar compte de l’estat d’execució del
pressupost i no estaria jo ací ara a preguntar-li-ho. Vostès tenen l’obligació de donar
compte com a equip de govern, de l’estat d’execució, no la tinc jo. Res més Sr. Alcalde.
Moltes gràcies.”

La regidora-delegada d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, assenyala: “Home, jo que
creia que aquesta vegada estaríem més tranquils. Va i resulta que no, va i resulta que no,
va i resulta que no.

Vegem, el que el Partit Popular opine de quan s’ha de donar compte o no s’ha de
donar compte és que no tenen a mi cap sentit.

És que, perdone vostè, perdone vostè, és que això és un imperatiu legal i tan
imperatiu legal ho era per a vostè, que no va donar compte, que no va donar compte
durant quatre anys i sis de govern del Partit Popular, tan imperatiu legal ho era llavors
com ho és ara. I li torne a repetir que aquest equip de govern ha donat en dos anys, sis
vegades dació de comptes, li sembla a vostè que és poca informació? Perquè, vaja, és
que ja, vostès que no la donen  és genial, però nosaltres que la donem sis vegades està
malament.

I li recorde també que el que ha dit és fals, vostès mai han aprovat una liquidació
de pressupost abans que el pressupost de l’exercici següent perquè no els interessava,
perquè els seus dades econòmiques mai han sigut com estan sent ara. Això ho ha dit
vostè, ho ha dit vostè.

Mire, si volia fer diverses preguntes havia d’haver-ho fet per escrit, però en
qualsevol cas intentaré, intentaré contestar-li a les dos. Mire, perquè veja, perquè veja,
perquè veja, que la situació econòmica continua sent excel·lent i que s’està executant el
pressupost de forma adequada, Sr. Zarzoso, li vaig a avançar una sèrie de dades perquè
vostè s’ho passe bé i els medite durant aquest estiu. Home, no em deixen parlar Sr.
President. Home, jo espere, a veure, jo l’única cosa que espere és que no seguisquen la
tradició dels seus majors i vinguen ara a pegar-me, com fan els seus diputats, només
espere això perquè vaja.

Vegem, si he dit que espere que no, bé, si li he molestat ho sent molt. Em deixen
vostès que continue? D’acord.

Li deia que, perquè veja que no es tracta d’això i que la situació econòmica
continua sent molt bona i saludable, i que s’està executant el pressupost correctament, li
vaig a avançar unes dades que m’han passat d’intervenció perquè vostè els examine
durant aquest estiu.

Mire, els ingressos estan aplicat en voluntària fins al mes d’abril, i estan aplicats
en executiva només fins al mes de març, queden pendents d’aplicació en les dades que li
vaig a donar, o siga que no s’han comptat amb ells, més de tretze milions i mig d’euros.
No estan comptats en aquests percentatges que li vaig a dir. I a data 30 de juny, tenint en
compte que no estan aplicats els 13 milions, estem en un percentatge d’execució del
pressupostos en ingressos, del 47,31%. Un minut. Tenim en aquests moments drets
reconeguts per més de 27 milions d’euros, que si li suma vostè els 13.634.000 que estan
pendents d’aplicació, es donarà compte el nivell magnífic d’execució dels ingressos.
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I, no obstant, les de les despeses, i això que vostè diu que estem gastant no sé
com ha dit. Li vull dir que aquests, i aquests sí que van a 30 de juny, estem en un
41,38%, prou lluny del 50%.

I com que l’altra pregunta no me l’ha posat per escrit i el Sr. President no em
deixa temps, difícilment li la podré contestar.”

El president, Sr. MARTÍN, llig la segona pregunta: “La següent pregunta que fa
el Partit Popular en quina situació es troba el conveni a signar entre l’Ajuntament de
Sagunt i el Club Esportiu Acer anunciat per al passat mes de juny?”

El regidor-delegat d’Esports, Sr. ESTAL, indica: “Bona nit a tots i a totes. Bo,
vegem, com tots saben, tant els representants del Partit Popular com els representants de
Segregació Portenya, ací presents, dimarts passat es va tenir la comissió de Cultura,
Educació i Esports. I allí es va exposar l’esborrany del conveni entre l’Excel·lentíssim
Ajuntament de Sagunt i el CD Acer per a l’autorització, i això és important que quede
reflectit perquè tots els ciutadans i ciutadanes ho sàpien, per a l’autorització
administrativa de l’ús i gestió de l’immoble denominat Estadi de Futbol Fornàs.

Bé, allí es van fer una sèrie de matisacions per part d’alguns partits polítics.
Aqueixes matisacions, algunes d’elles han sigut arreplegades en el conveni, com era en
l’acció segona, o en la postulada segona com a matisació es volia que fera reflex també
això de l’acord plenari del 31 de gener de 1995, tant en el capítol 2 com en el capítol 3,
es va a fer aqueixa referència. I vist això es demanava això de l’informe del secretari
que també estarà present.

I en aquesta primera intervenció dir que aqueix conveni serà signat demà a les
11 del matí entre l’alcaldessa i el president del Club Esportiu Acer.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “A nosaltres ens agradaria
que el delegat ens explicara si el conveni que signarà l’alcaldessa és l’esborrany que va
donar en la comissió informativa, que aclarisca això. Si el secretari ha donat el vist i
plau a aquest esborrany. Si les condicions i les clàusules de l’esborrany de conveni entre
l’Ajuntament de Sagunt i el CD Acer pot contenir els drets a què fa al·lusió allí. Si el
títol es correspon realment amb els drets que figuren en el text, perquè ací es parla el
que es fa el conveni per a l’autorització administrativa de l’ús gestió i manteniment de
l’immoble denominat Estadi de Futbol de Fornàs, encara que en tot el text hi ha altres
qüestions, jo crec, que extralimiten el que diu el propi títol. Hi ha altres drets que es
recullen molt subliminarment, però que al cap i a la fi si que passaran a ser exigibles per
part del Club.

I li volíem fer algunes referències sobre el qual hi ha circumstàncies que no
comprenem per a què s’han fet aquest conveni, no ho comprenem davall el punt de vista
de ningú, davall el punt de vista de ningú. Si resulta que el CD Acer venia sent usuari
dels 16.000 m2, no sabem per què ara cal fer aquest conveni. No sabem per què l’Acer
signatura un conveni en què ell mateix s’obliga a conservar, millorar i mantenir en
perfecte estat l’immoble, quan ara aqueixa obligació correspon a l’Ajuntament.

Es planteja fins i tot la possibilitat d’indemnitzar per part de l’Acer, a
l’ajuntament de Sagunt en cas de produir-se un deteriorament significatiu que fóra
causat per un mal manteniment.

I respecte a la situació dels dret del Club, una vegada passe al nou Estadi,
realment creiem que no queden especialment aclarits.

Volem preguntar-li també al regidor que ens diga si totes les instal·lacions
anomenades millores, jo no entenc com sé, tu pots qualificar els béns i les relacions
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contractuals com vulgues, però en els fons, aqueixa relació contractual i aqueixa
conjugació de drets s’anomena d’una forma o s’anomena d’una altra, independentment
de la seua qualificació.

Per tant, que se li anomenen millores de caràcter provisional a una instal·lació de
gespa artificial, a una construcció d’un camp de futbol 7, a l’adequació dels vestuaris i
la zona de recreació, i la instal·lació de la pista de pàdel no s’ho creu ningú, ningú.
Perquè això no són millores de caràcter provisional en cap cas, en cap cas i més quan se
li concedeix el dret a algú a executar-les.

Voldria que ens contestara també amb regidor, com deia, si aqueixes seran totes,
entre cometes, millores de caràcter provisional. És a dir, totes les noves instal·lacions
que gestionarà el Club. I que ens deixara clar aqueix tema. I res més, era simplement per
a tenir coneixement d’aqueixes qüestions. El que sí que pregaria és que sobre els
aspectes puntuals que hem preguntats, obtinguérem una contestació. Gràcies.”

El regidor-delegat d’Esports, Sr. ESTAL, manifesta: “Bé, jo, bo, bona nit
novament a tots i a totes. Està clar que quan es redacta uns papers tots els partits en
aquest cas tenen, podíem dir el dret d’entendre el que ells creuen convenient i fins i tot
portar els termes, traient del context determinades línies per a portar-ho a on un ho vol
portar.

Bé, vegem, aquest conveni només és, i jo crec que amb això responc a una de les
preguntes que m’ha fet, Sr. Alfredo. És a dir, aquest conveni és només, és un conveni
d’autorització administrativa que el CD Acer necessita per a poder realitzar aqueixes
obres.

Aqueixes obres no podrien ser realitzades, el que li havia demanat l’empresa en
aqueix sentit, si no tenien aqueixa autorització administrativa. Llavors, en aqueixa
autorització administrativa nosaltres el que hem volgut amb això és fer un conveni, un
poquet d’aqueix ús de les instal·lacions.

Jo volia dir a tots els ciutadans i ciutadanes, en primer lloc que el CD Acer en
cap moment perdrà ni peus ni perd cap dels drets que té adquirit primer per escriptura,
com així consta en l’escriptura, segon perquè també hi ha un acord plenari del 31 de
gener de 1995, i això és importantíssim saber-ho, i perquè això està ací, i l’Acer ha estat
sempre ací i aqueixos drets no els perdrà amb això. Primer.

Segon, jo crec que amb aquest conveni, és més, es veu reforçat més aqueixos
drets per una raó ben clara, perquè hem estat parlant realment amb ells. Ha sigut una
cosa mútua. La Junta Directiva, en aquests moments ha sigut la responsable d’aqueixa
massa social, sinó d’aqueixa massa social d’aqueixos socis que van dir que havien de
parlar per a veure aqueixes coses.

Jo no entraré, en primer lloc perquè crec que no em correspon a mi,
correspondrà en primer lloc, després em correspondrà a mi, supose, com a regidor-
delegat, com a representant de l’ajuntament o a l’Alcaldessa que és la que signatura el
conveni i tal. Però jo no entraré si els socis en el seu moment van dir que no té la Junta
Directiva autorització o no té autorització. L’única cosa que puc dir és que ací sempre
ha vingut el president en la seua Junta Directiva, com a representants d’aqueixa massa
social demanant-nos aqueixa relació, aqueixos punts i crec, i crec, i en això pense que
hauríem d’estar tots conformes, que les millores que es van a fer en aqueixa instal·lació
beneficiaran no sols al CD Acer sinó a tot l’esport en aquest cas del Port. Bé, això per
un altre costat.

D’altra banda, això del manteniment, vegem. Jo sempre he estat posant
últimament un exemple molt clar, és a dir, ací hi ha una instal·lació municipal que està
utilitzant com a ús d’usdefruit durant 75 anys com consta un Club, el CD Acer. Però és
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una instal·lació municipal, i en això estem tots d’acord perquè vi per herència, o com es
vulga, en aqueix sentit en aqueix acord. I això també està per acords municipals i tal. I,
sent com a instal·lació municipal es va a continuar l’ajuntament ajudant a aqueix
manteniment de les instal·lacions municipals i això està ací i ho posa clarament en el
conveni aqueix també en aqueixes instal·lacions municipals.

Que em dius, però, bo, és que posen també que en aqueixes instal·lacions
municipals que si la indemnització, que si no sé quants, que si no es què. Les
indemnitzacions, bo, quan nosaltres hem cedit o quan es fa d’una instal·lació municipal
a qualsevol entitat, si aqueixa instal·lació s’ha emprenyat, no per l’ús, no per l’ús, sinó
per quelcom que troba succeït, lògicament han de pagar una indemnització. Però el CD
Acer, el CD ics i el CD del que siga, com se li va demanar i es va posar quan es va
permetre s’anava a fer en un principi, i el regidor de festes ho sap, si anava fer aquell
festival o allò de, no sé no va ser el primer sinó el segon, que no recorde que al final es
va suspendre. Es va demanar també clarament una indemnització en el cas que
s’emprenyaren la gespa, etc., etc., ni més ni menys. Continuarem mantenint aqueixa
instal·lació municipal com s’ha de mantenir qualsevol instal·lació municipal esportiva.

I torne a repetir, i amb això vull acabar, ens ho podem creure o no creure, la
bona o mala fe que puga tenir el conveni o no conveni. Jo torne a repetir que per a mi
ací existeix molt bona fe, Alfredo, tu ho has dit abans clarament també en un això, hem
de creure’ns la bona fe amb la moció que presentaves el teu en el seu moment. També la
bona fe o no la mala fe de la moció en el sentit, podem creure’ns la bona fe o no la bona
fe, però jo els dic als ciutadans i ciutadanes que açò està fet amb bona fe. I que els drets
del CD Acer són respectats i seran respectats moltíssim mes perquè s’ha comptat amb
ells a l’hora d’elaborar açò. Moltes gràcies.”

El regidor del PP, Sr. SILVESTRE BORRÁS, manifesta: “Que m’he deixat les
finestres obertes en casa. El més ràpid, tu saps que era més ràpid. Sí, vegem, recorde,
encara que com som majors la memòria, que en aquest ple, sent Alcalde el Sr. Girona,
va parlar que tenia unes pintades en Pedres Blaves que feien al·lusió a la seua persona.

Recorde que fa poc a la Casa de la Cultura van aparèixer unes pintades que feien
al·lusió a l’alcaldessa i a l’equip de govern, van ser en un cas i en qualsevol altre cas van
ser retirades ràpidament.

Han aparegut algunes pintades en els seus d’algun partit, o grup que està ací a
l’ajuntament en aquests dies, i per proximitat al meu habitatge perquè m’afecta perquè
solc eixir prou pel carrer i preguntar als veïns. I des de les eleccions hi ha unes pintades
al·lusives a la guerra d’Iraq a l’altura de la rotonda de l’Hospital en una de les parets
dels xalets i una altra al·lusiva a la meua persona des de les eleccions al carrer Illa de
Còrsega o Illa Sardenya. Per a quan pensen vostès retirar-les? Perquè si vam ser
diligents una vegada, per què no s’està sent diligents en aquesta ocasió, eh?”

La regidora del PP, Sra. LEONOR MURCIANO, assenyala: “Jo és una pregunta
que li vaig a realitzar al regidor de festes, a Miguel García, hem tingut, tenim en aquest
moment, aquesta vesprada, ja el programa de festes patronals de Sagunt i Port, què?
Bueno ens ho ha manat a tots. Jo la meua pregunta és al Sr. Regidor, per quin motiu o
per quina raó apareix el saluda de les festes patronals de la Il·lustríssima Sra. Alcaldessa
de Sagunt solt i pareix  que arrancada en el full número tres? Si vostè ho sap i ens ho
pot dir, per favor, perquè és una queixa que fem nosaltres.”

El regidor de SP, Sr. MARCELINO GIL, diu: “Vegem, una qüestió, simplement
de matís. Sr. Estal, la massa social de l’Acer va votar de forma unànime a no signar el
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conveni, les Juntes no les autoritzava, faça vostè el que vulga. Es va a ficar en un fregat
d’upa, sense necessitat.

Bé, la primera pregunta que faig jo al Sr. Muñoz, torne novament a queixar-me
per no tenir notificació d’una comissió d’Urbanisme feta aquest mes. I com ja són tantes
vegades, ja són massa vegades, jo crec que vostè deu prendre un poc, un poc no prou,
part en aquest assumpte perquè el regidor em va dir; ah, a mi que em registren,
pregunta-li al president.

I per què li ho dic açò? Perquè ja li ho he explicat diverses vegades, a més que
no és ètic, i no és seriós que passen aquestes coses no val que em diguen és que s’ha fet
la notificació a mà. A mi em dóna igual que siga a mà que amb ordinador, però el que
vull és rebre-la, i no val que m’haja d’avisar un senyor, ordenança, perquè per qualsevol
cosa el seu avís arriba tard. Llavors, la responsabilitat és de vostè que és el president i jo
crec que ja està bé.

Mire aqueixa comissió no vaig ser notificat, a la següent d’activitats, dia i hora,
coincidia, no, li dic el que em passava, coincidia en un reconeixement mèdic, tampoc
vaig venir. He fet una d’activitats l’altre dia, i una de casualitat  de patrimoni. I torne a
explicar el mateix, estem pagant molts duros i  els paguem del poc que recollim ací.
Vull que tinga un poc més de serietat i quan vinguen les comissions d’urbanisme,
escolte, per favor, que m’arriben. I que no siga la responsabilitat d’un empleat de la casa
que em puga cridar, trobar o no trobar. És que ja són moltes vegades, eh.

Una altra pregunta que li vull fer al cap de manteniment, el regidor de
Manteniment. Vegem, al sanatori que hi ha una jardineria de molts anys, des de l’any
46, el reg sembla que falta no sé si és veritat, uns dos mesos? O més temps i s’estan
morint quantitat d’arbustos, i possiblement d’arbres. Llavors és un pena, açò no és un
jardí de gespa on en qualsevol lloc es pot reposar amb facilitat. Ací hi ha plantes de
molts anys, que si seguim com fins ara dins de poc de temps les perdrem.

Hi ha una zona enjardinada també en Periodista Azzati, des de la gasolinera BP,
vial internuclis fins a l’avinguda, o carrer, Alcalà Galiano en direcció Canet de Port.
Està allò, només està el terreny i els tubets de fer el reg per goteig. Però anem lliure de
qualsevol tipus de jardineria i del més mínim compte.

S’ha anat el regidor d’Urbanisme i m’ha preguntat si li faria alguna pregunta, li
he dit que sí, no m’ha contestat que prenguen nota. Fa dos plens els vaig comentar jo
que una avinguda, una carretera que unirà per darrere, o siga pel que és el Macrosector
VII i té com tres metres menys d’amplària. I han passat dos plens i no s’han dignat a dir
res. Torne a fer la pregunta avui a veure si d’alguna forma, o bé en un ple o bé en una
comissió de govern, algú explica què és el que passa i si falten tres metres caldrà repetir
l’expedient en què a Ali se li venen uns solars.

I finalment una pregunta, no sé si han aconseguit cobrar de l’empresa Richie
Bros la quantitat que deu per l’ocupació del terreny de Sepes, o si seguim amb el
pagament com la vegada passada? Em pot dir alguna cosa, senyor, ha pagat els cent i
escaig milions de pessetes que deu? Ja em contestarà, bo, per si de cas la contestació és
la que espere, jo invite els senyors regidors del PP que prenguem les accions que
corresponguen de tipus legal per a veure si aconseguim que aquesta empresa pague el
gran deute que té amb l’ajuntament de Sagunt. No, no, Miguel en les dues o tres últimes
comissions de govern porteu un muntó de fulls de ciutadans d’aquest municipi que estan
pagant l’ocupació de la via pública, tal com està prescrit per la llei. Aqueixos senyors
perquè paguen el que els correspon, no és tirar-los.

I et torne a recordar això de l’altre dia, jo sent regidor i el meu cotxe on estan els
regidors he pagat 52 euros d’una grua perquè no està anotat en una llista, però ocupava
una plaça un regidor al lloc dels regidors. Home, faltaria que tots els ciutadans d’aquest
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municipi estiguen pagant i aqueixos senyors per una gràcia, perquè açò és una gràcia
massa gràcia, s’estiguen escapant de pagar quelcom que els correspon. Miguel, si et
corresponia, bo, ací la qüestió està que invite, vegem, senyors del PP, els invite que
legalment fem les accions que corresponguen perquè si tant estem demanant l’estat del
municipi, vegem si fem que açò es puga cobrir. Llavors, l’invite, si no el que caldrà fer
és callar moltes vegades.”

El president de la C. I. d’Urbanisme, Sr. MUÑOZ, assenyala: “No, jo, és un
moment només. És que com que Marcelino ha eixit l’últim, aprofite. Lamente
profundament el que vostè m’acaba de dir sobre la convocatòria de la Comissió
d’Urbanisme, dic sincerament perquè vull que tinga clar que no hi ha una exclusió
conscient. M’explique o no? No, no, vull dir, perquè com vostè ha dit, jo sé que ha fallat
dues vegades. La primera vegada va ser una autèntica sorpresa i des d’aqueix moment,
es recordarà d’aquella vegada que va ser més problemàtica, no és que li he carregat la
responsabilitat d’avisar-ho en una persona d’aquest ajuntament sinó que fins i tot jo
personalment el cride a vostè alguna vegada per telèfon per a recordar-li-ho, però no
com una responsabilitat que es carrega en el cap dels conserges o en mi, sinó com una
deferència per a evitar precisament que aquestes coses passen. Si aquesta vegada ha
passat lamente profundament, lamente profundament, perquè la resta de la comissió
estaven tots. Vull dir que alguna cosa, ja m’he assabentat del que ha passat perquè no és
habitual. M’explique o no? Vull dir, no, no, si no home no, no, no, és que no se li va
avisar per telèfon, eh. Jo sé que se li va enviar, o siga que. I pensava jo que era per la
forma que va ser enviada que aquesta vegada va ser manuscrita i tal, perquè estàvem
fent el trasllat i ja està. Simplement lamentar aqueixa situació i ja dic, eh, pensava jo
que allò que vostè pensa que és una responsabilitat d’una deferència que teníem
específica perquè sabem que vostè no sol venir per ací, i per tant aqueix és el tema
m’entén el que li vull dir? Lamentar-ho i jo assumisc aqueixa responsabilitat. No, no,
no, és que se li avisa. Vull dir, però que a això de les telefonades és per això.

De les altres coses que ha dit del recte del sanatori i del de Periodista Azzati fins
a Alcalà Galiano prenc nota també per a posar-li solució. Gràcies, eh.”

El regidor-delegat de Festes, Sr. GARCÍA, comenta: “Estem de festes,
l’espectacle d’aquesta nit, a veure si ho podem fer encara que està plovent.

Bo, bona nit una altra vegada. El que vostè em diu, no s’ha enviat abans el
programa de festes perquè hi havia un error d’impremta. I per això, aqueixa full que
vostè porta ací la vam haver de corregir. Aqueix full va haver de venir l’empresa que la
va fer, i per això s’ha arrancat el full primer i s’ha posat aquesta és substitució del
saluda perquè l’altra tenia un error i hem hagut de substituir-la. Eh? Dos errors tenia,
dos errors, dos errors i bo. No, no, dos errors d’impremta i per això ve així. I perdone
pel que vostè va traure, el que vostè va traure, bo el que vostè va traure ahir en la
premsa que no s’havia repartit ha sigut culpa d’açò, sinó nosaltres ho haguérem repartit
en el moment oportú. No, no, no, això ho fa una impremta.”

La regidora-delegada d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, diu: “Cal contestar-li al
Sr. Gil això de Richie Bros. Això està molt bé, de peu, cridant, està bé, està bé. Vegem,
Sr. Gil, jo ja vaig dir l’altra vegada quan el Partit Popular va plantejar el tema que en
aquest cas s’està portant el mateix procediment que qualsevol altra ocupació siga de
l’índole que siga, o bé de taules, d’obres o del que siga. En aquell moment l’empresa el
que ha fet va ser presentar una liquidació, una autoliquidació, que és com es presenta en
les ocupacions de via pública, els serveis. Vegem jo li conte en quin punt està el
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procediment. Els serveis de Gestió Tributària, com en qualsevol altra autoliquidació,
van fer les comprovacions pertinents, a més hi havia ja informes per part de la policia
també en l’expedient. I s’ha fet el que en hisenda anomenem com una complementària,
que se li ha donat tràmit d’audiència, tal com mana la llei. Se li ha donat tràmit
d’audiència. L’empresa crec que ja ha presentat les al·legacions i ara Gestió Tributària
ha de resoldre. El tràmit d’audiència està previst en la llei a tots els que, li demanem que
pague conforme als serveis de Gestió Tributària han liquidat. La complementària és el,
home, ja ha passat el tràmit d’audiència i crec que han presentat ja al·legacions.”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la Presidència clou la sessió a les 22
hores i 50 minuts, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC

La Sra. Esperanza Ramiro, en representació dels veïns del carrer Bocorio Romà,
indica: “Em diuen Esperanza Ramiro Doñate i vinc en representació dels meus veïns de
Bocorio Romà. Perquè resulta que no estem d’acord amb la rampa que vostès han donat
l’ordre per a setembre començar. Primera, que aqueixa rampa té una inclinació però
d’un 30%, aqueixa la primera. Segona, que obrir al trànsit un carrer que està que a
l’entrada té dos metres, 70 centímetres d’amplària, crec que no és adequada. I la tercera
que els vaig a dir és la següent: per a vostès afavorir a 15 persones de dalt ens van a
perjudicar els que estem ací, ja que l’ambulància no pot accedir al carrer de les
Penyetes, dalt. Perquè dalt de les carxates hi ha 21 escaló per a arribar, aqueixa la
primera. Llavors, han de baixar als malalts a l’ambulància, a la font que hi ha davall.
Vegem, si baixen cap amunt perquè els malalts agafen ací, què més els dóna que baixen
a Boconio Romà, que poden haver-hi 10 escales més. Crec jo que és una cosa que és
prou lògica i és prou.

Després, una altra cosa, vostès no saben el problema quan hi ha aigua, la qual
cosa ací pot arribar a baixar, no ho saben perquè vostès no viuen al carrer, i com no
viuen no ho saben.

Després tenim una altra, si ara al carrer d’allà baix hi ha hagut en un carrer
menys pendent que la nostra, que un vehicle xicotet s’ha encastat en una paret i ha
arrancat nou metres, sent la rampa molt més xicoteta, el nostre carrer, més curta i amb la
rampa tan llarga vostès saben el que és quan arriben al carrer Sant Miquel, el que
passarà en aqueixa cantó? S’han parat a pensar-ho? Crec que es podien parar a pensar-
ho un poquet. A part, ja li dic, que perquè vostès, per a alleujar a 15 ens van a
emprenyar als 15 o tot el rogle que estem ací. Llavors, per favor, demanem que ho
miren detingudament, que ho facen detingudament perquè l’ambulància pot pujar
perfectament a recules fins a Boconio Romà. Ja que dalt a les Penyetes, a les cases de
dalt, si hi ha 11 cases, no pot pujar perquè hi ha 21 escaló i els han de baixar a les fonts
de les Penyetes. Crec que els dóna el mateix abaixar-ho a les fonts de les Penyetes que
empalmar-ho amb el nostre carrer. Així que, per favor, els demanem que ho miren, que
ho valoren, i que veuen a veure perquè crec que seria una bona solució. No és que
volem el carrer per a nosaltres, no s’equivoquen, perquè és que han arribat a dir que la
tenim privatitzada perquè els veïns ens portem molt bé i els cotxes els aparquem i els
llevem quan ens fan falta. No, d’això res, si és que li molesta veure que els veïns ens



96

portem bé que posen una placa ‘prohibit aparcar’ i nosaltres llevem els cotxes, i llavors
ja que puge l’ambulància. Això és el que demane i per favor que ho miren, perquè crec
que és de justícia que no per a perjudicar uns hagen d’alleujar a altres. Crec que és
normal. Així que, per favor, ho miren, ho valoren i ja decidisquen vostès. I moltes
gràcies, això era tot.”

El Sr. Matías, veí del carrer Boconio Romà, diu: “Bona vesprada, em diuen
Matías i visc en Boconio Romà també. Llavors, la pregunta meua en cert manera és,
suposant que es fera aqueixa rampa, quan ploga en quantitat, que moltes vegades allò és
com ha dit ací, és una barbaritat, tots els perjudicis igual que accidents si baixaren per
ací els cotxes hi ha algú que es responsabilitze d’això, de tot el mal que ens fan en
aquest cas? Gràcies.”

El  regidor del grup EU, Sr. MARTÍN, indica: “Bé, pel que es comentava la Sra.
Esperanza i el Sr. Matías, vegem, nosaltres al marge del que van plantejar els veïns de
Penyetes en reiterades ocasions, o bé en aquest ple o en alguna reunió, no cal que
estiguen dret, si volen. Bé, el que els deia, nosaltres quan ens plantegem el tema de la
rampa no es planteja, o almenys la idea que portem no és un carrer obert al trànsit, el
que estem plantejant és que poguera existir la possibilitat d’aqueixa rampa per als
vehicles fonamentalment d’urgència. I li ho dic així perquè just fa crec que 20 o 25 dies
vam tenir una reunió amb el Consorci Provincial de Bombers, bo i ells mateix ens van
plantejar, no únicament Boconio Romà i Penyetes, sinó altres zones tant del Port com
de Sagunt, i una de les zones diguem crítiques era la de la zona de Penyetes i la zona de
Boconio Romà respecte als accessos dels vehicles de bombers. Amb la qual cosa jo,
vaja, jo els, si els sembla, jo no tinc cap inconvenient en què ens reunim a principi de
setembre o quan vostès vegen, ara veiem la data, revisem un poc, jo crec que els tècnics
realment el que es planteja fer. Jo ja li dic que la idea en principi nostra no era obrir un
carrer al trànsit com una altra qualsevol sinó que existisca diguem aqueixa possibilitat
tenint en compte, perquè hem tingut en compte la possibilitat d’aqueixa pendent, fins i
tot el tema de les aigües. Però per descomptat no com un carrer normal obert al trànsit.
O siga que, si volen quedem, eh?, sí, si volen ara eixim fora i posem una data ací en
Alcaldia i ens reunim. Val?”

El Sr. Dióscoro Martín, en representació de Comissions, assenyala: “Bona
vesprada, em diuen Dióscoro Martín, sóc representant de Comissions a l’ajuntament de
Sagunt. I, bo, simplement agrair a alguns membres de l’equip de govern les paraules tan
sensibles, tan sinceres, tan tolerants, tan planes que han tingut amb la nostra
organització i que ens dóna una idea de la talla política que hi ha en aquest el nostre
municipi. Sense res més, vull agrair-vos per endavant el que esteu fent per aquesta la
nostra ciutat i felicitar-vos les vacances. Moltes gràcies.”

El regidor del grup BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “Bé, la veritat és que qui no
estiga al tant de totes les circumstàncies al voltant del que està passant, no sols en el
tema dels menjadors sinó també en altres qüestions, podria deduir que ací algú s’ha
excedit en el to. Però lamentablement, com que estem acudint contínuament a
desqualificacions, quan no a insults directes, per part d’alguns membres del seu sindicat,
entendrà, entendrà, veritat? Perquè nosaltres a part de ser regidors som persones
humanes, som persones humanes, que no sempre podem tenir la suficient contingència
o continència verbal. Jo crec, jo crec, perquè un dels seus representants estava
recriminant-nos que en un moment determinat estiguérem parlant i rient-nos, quan
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contínuament, contínuament, quan està ací parlant la delegada de personal o el meu
company, està fent ostentació de burla cap a un representant dels ciutadans.

Per tant, jo crec, Sr. Dióscoro, que primer apliquen-se en conte i després vinguen
ací a parlar d’un altre tarannà de diàleg perquè jo pense que el diàleg és precisament el
que ens fa persones civilitzades. I això, veritat, ha de ser bilateral. Perquè jo crec que al
final a un se li acaba la paciència.

Mire, i vull aprofitar l’ocasió per a, si m’ho permet la Sra. Alcaldessa, per a dir-
li al Sr. Goig, veritat, crec que no cal, ací el meu company Manolo Civera, veritat, quan
vostè no sé exactament a on estava, ja estava militant en un partit polític quan això
estava perseguit perquè era un règim diferent. Vostè utilitza, i no és la primera vegada,
una paraula molt grossa i molt ofensiva per a persones d’arrelades conviccions
democràtiques i de conductes democràtiques més que provades. I li demane
públicament que es retracte d’aquesta acusació perquè és summament ofensiva.
Aqueixes paraules no es poden utilitzar amb la frivolitat en què vostè les utilitza. Perquè
nosaltres a vostè veritat que no utilitzem aquestes paraules? Però perquè tampoc pensem
que li facen cap tipus de reconeixement a la realitat.

Per tant, li torne a demanar que quan es dirigisca a nosaltres ho faça amb el
mateix respecte que nosaltres ho fem amb vostè, i li demane, diguem-ne, per respecte no
sols al meu company, sinó a la meua organització i a tots els ciutadans que dipositen la
confiança en nosaltres, que retire aqueixa paraula perquè precisament nosaltres sabem
l’ofensiva que és. Crec que vostè hauria de ser conscient del significat profund
d’aquesta paraula. I li ho demane una altra vegada de manera encarida. Per favor.”
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